


# សំណួរ និង ចម្លើយ

 អរគុណបងប្រុស នេរីល។ ខ្ញុំមិនទាន់បានចាប់ដៃអ្នកនៅឡើយទេ។ សូម ព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរអ្នក បងប្រុសនេរីល។

ជាការប្រសើរណាស់ដែលបានត្រលប់មកទីនេះវិញ ទោះបីជាវាក្តៅក៏ដោយ។ ខ្ញុំជឿដូចមនុស្សម្នាក់បាននិយាយនៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាចាស់ថា: “ខ្ញុំសប្បាយចិត្ត ពេលគេនិយាយមកយើងថា ចូរយើងទៅឯព្រះដំណាក់របស់ព្រះអម្ចាស់។”

ហើយឥឡូវនេះ វាពិតជាល្ងាចដ៏ក្តៅ។ ហើយចំពោះអ្នកទេសចរដែលនៅជា មួយយើង អ្នកអាចមើលឃើញថាហេតុអ្វីបានជាឥណ្ឌាអាណាវាពិបាកក្នុងការ រស់រម្លោះនៅទីនេះ—នៅវាលភក់នេះ។ ខ្ញុំប្រាប់អ្នករាល់គ្នាថា វាមានតែកៅសិបបី ប៉ុណ្ណោះ កៅសិបបី។ ដូច្នេះ អ្នកឃើញទេ នៅពេលអ្នកចុះដល់ប្រហែលមួយរយម៉ែ ដូចជានៅរដ្ឋល្វីសៀនណានិងអាហ្សីណាជាដើម អ្នកអាចដឹងថាវាជាអ្វី របៀប ដែលអ្នកចូល...ប្រសិនបើ—វានៅទីនេះ យើងច្បាស់ជាត្រូវវិនាស។ ហ្នឹងហើយ។ ប៉ុន្តែជាការល្អដែលបានមកទីនេះ ដើម្បីថ្វាយបង្គំក្នុងពេលនេះ។

2 បន្ទាប់ពីខ្ញុំទៅផ្ទះនៅព្រឹកនេះ ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ល្អមែនទែន... ខ្ញុំជឿ ថាមនុស្សជាច្រើនបានជាសះស្បើយនៅព្រឹកនេះ—ដែលមិនបានដឹង ថាវា ប្រហែលជា ដល់ពេលនេះ ប៉ុន្តែពួកគេនឹងជាសះស្បើយ ដោយសារព្រះបន្ទូល របស់ព្រះអម្ចាស់នៅព្រឹកនេះមានតម្លៃចំពោះដួងចិត្តរបស់យើង។

3 ខ្ញុំគ្រាន់តែ...នៅពេលដែលខ្ញុំចាប់ផ្តើមចាកចេញ វាហាក់ដូចជាជញ្ជាំងនេះ ស្ទើរតែចេះដកដង្ហើម ជាមួយនឹង—ប្រភេទនៃការបំបោងជាមួយនឹងព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ ដូច្នេះនៅទីនេះ។ ហើយខ្ញុំសប្បាយចិត្តខ្លាំងណាស់សម្រាប់រឿងនោះ។

4 ខ្ញុំបានឮបងប្រុស ស៊ីធវ ជាមិត្តខ្ញុំអធិស្ឋានមួយសន្ទុះមុននេះ ជាគ្រូកង្វាល នៃក្រុមជំនុំនៃព្រះ អ៊ែនឌីសិន។ ហើយបងប្រុស ស៊ីធវ មានខិត្តប័ណ្ណខ្លះ ខ្ញុំមិន គិតស្មានថា យើងឲ្យពួកគេនៅទីនេះនៅឯត្រសាលានោះទេ។ ប្រសិនបើអ្នកណា ម្នាក់មិនទាន់មានខិត្តប័ណ្ណតូចនោះ អ្នកអានវា។ នោះជាខិត្តប័ណ្ណតូចគួរឱ្យ ភ្ញាក់ផ្អើល វាគឺជាសេចក្តីពិតតាមបទគម្ពីរពិតប្រាកដ។ ហើយខ្ញុំបានយកពួកវា ជាច្រើនទៅទីក្រុង ឈីកាហ្គោនិងកន្លែងផ្សេងៗគ្នាដើម្បីចែកចាយពួកវា ពីព្រោះ

ពួកវាពិតជាខិត្តប័ណ្ណដ៏ស្មោះត្រង់ និងអស្ចារ្យ។ ហើយខ្ញុំដឹងថា ពួកវាត្រូវបានសរសេរចេញពីចិត្តដែលស្មោះត្រង់ និងស្រឡាញ់ព្រះ។ គ្មានហេតុផលអាត្មានិយមនៅពីក្រោយបងប្រុសស៊ីធីទេ គ្រាន់តែជាគ្រិស្តានដែលចង់ធ្វើវា។ ដូច្នោះ យើងសប្បាយចិត្តដែលបានរួមគ្នានៅយប់នេះជាមួយមនុស្សដែលមានសមត្ថភាពនោះ។

<sup>5</sup> ខ្ញុំជឿថាខ្ញុំឃើញមិត្តល្អរបស់ខ្ញុំ បងប្រុស បរឌី នៅទីនេះមកពី—ពីខាងលើនៅរដ្ឋកាលីហ្វ័រញ៉ា។ ហើយគាត់គឺជា—បានធ្វើកិច្ចការដ៏អស្ចារ្យសម្រាប់ខ្ញុំថ្មីៗនេះ—សម្រាប់ព្រះអម្ចាស់—ឡើងនៅក្នុង—នៅទីនោះ—ចាប់ផ្តើមកិច្ចប្រជុំសានចូលជាមួយគ្នា។ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាអ្នកនឹងធ្វើបានល្អដូចជាការងារមួយនៅពេលខាងមុខបងប្រុសបរឌី។ ហើយខ្ញុំចូលចិត្តបងប្រុស បរឌីព្រោះខ្ញុំឃើញគាត់មានចិត្តស្ងួតបូក និងសុភាព។ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំគិតថាវាជាតម្លៃដ៏អស្ចារ្យ។ ខ្ញុំគិតថាបុរសដែលមានវិញ្ញាណបែបនេះគួរតែសប្បាយចិត្តណាស់។

<sup>6</sup> មានអ្នកផ្សេងទៀតជាច្រើននៅទីនេះ ដែលខ្ញុំមិនអាចរាប់ថាពួកគេជានរណា។ ខ្ញុំឃើញបងប្រុសខូលីននៅខាងក្រោយនោះ បងប្រុសរបស់យើង និង—បន្ទាប់មកអ្នកបម្រើព្រះផ្សេងទៀត និងមិត្តល្អរបស់យើង បងប្រុសសុធីមនគ្រួសារគាត់មកពីសាស្ត្រានៅខាងជើង។ ហើយខ្ញុំដឹងថាបងប្រុសអ៊ីវ៉ាននៅទីនេះ។ ខ្ញុំមិនទាន់បានឃើញគាត់ទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំបានឃើញគ្រួសារគាត់ ហើយ—ពីចុះក្រោម—នៅហ្សកហ្ស៊ី។ ហើយមានបងប្រុសផាលមីរនៅទីនោះ—ពីខាងក្រោមនៅហ្សកហ្ស៊ី និង—និងបងប្រុសវេស្តខ្ញុំជឿថាមកពីរដ្ឋអាឡាបាម៉ា ឬហ្សកហ្ស៊ី។ តើមកពីណា បងវេស្ត? ខ្ញុំ...វាជា...អូ ហាន់ស្វីល។ ហើយបន្ទាប់មក...អូ យើងរីករាយណាស់ដែលបានឃើញអ្នកទាំងអស់គ្នានៅទីនេះ។

<sup>7</sup> ហើយឥឡូវនេះ បងប្រុសលីលនៅខាងក្រោយនៅទីនោះ បងរូដ មកពី—នៅភាគខាងជើងរដ្ឋឥណ្ឌាអាណានិងមនុស្សជាទីស្រឡាញ់របស់គាត់។ ហើយខ្ញុំគិតថា បងប្រុសឆាលីនៅទីនេះ ដៃគូចាស់របស់ខ្ញុំ—ដៃគូបរិច្ចាចុះក្រោមនៅរដ្ឋកេនតាក់ស៊ី (អ្នកប្រមាញ់កំប្រុកល្អបំផុតទីពីរនៅរដ្ឋកេនតាក់ស៊ី ជាអ្នកប្រមាញ់កំប្រុកល្អបំផុតទីពីរ។ គាត់នឹងធ្វើឱ្យខ្ញុំចំណាយលើវា។ មិនអីទេ!) និងប្រពន្ធ និងក្រុមគ្រួសាររបស់គាត់។ ហើយចំពោះអ្នកទាំងអស់គ្នា ជំរាបសួរគ្រីស្តានទាំងអស់គ្នា។

8 ប្អូនប្រុសម្នាក់នៅទីនេះ ខ្ញុំមិនអាចចាំឈ្មោះគាត់បានទេ—នៅទីនេះ ផ្សេងគ្នា។ ប៉ុន្តែ អ្នករាល់គ្នាដឹងថា ខ្ញុំពិតជាដឹងគុណអ្នកដែលបានចេញមក ថ្វាយបង្គំជាមួយយើងនៅឯរោងឧបោសថនៅយប់នេះ។

9 ហើយឥឡូវនេះ យប់នេះគឺជាយប់មិនធម្មតានៅឯរោងឧបោសថ ព្រោះជា យប់សំណួរនិងចម្លើយ។ ហើយជាធម្មតាវាកើតឡើងម្តងឬពីរដង ក្នុងមួយឆ្នាំ។ ហើយហេតុផលដែលខ្ញុំធ្វើនោះ គឺដើម្បីចងចាំនូវអ្វីដែលនៅក្នុងគំនិតរបស់មនុស្ស ដូច្នេះខ្ញុំនឹងដឹងថាអ្វីជាសំណួររបស់ពួកគេ។ ឱ្យអ្នករាល់គ្នាគ្រាន់តែបោះសំណួរ ចូលទៅក្នុងនោះហើយបន្ទាប់មកឆ្លើយវាពីវេទិកានេះ។

10 ឥឡូវនេះនៅក្នុងនេះខ្ញុំមិនបាន—ខ្ញុំគិតថាវានឹងខ្លាំងណាស់ ប៉ុន្តែខ្ញុំមាន សំណួរតិចតួចប៉ុណ្ណោះ។ ដូច្នេះ វានឹងមិនចំណាយពេលយូរដើម្បីឆ្លើយតបពួកគេ។ ខ្ញុំគិតថាខ្ញុំនឹងមានថាសពេញ ប៉ុន្តែគ្រាន់តែតិចតួចនិងសាមញ្ញបំផុត។ ប៉ុន្តែពួកវា ខ្លះទាក់ទងនឹងគោលលទ្ធិ។

11 ហើយនៅក្នុងគោលលទ្ធិនេះ ខ្ញុំនឹងត្រូវឆ្លើយសំណួររបស់មនុស្សដែលមិនដឹង ថាពួកគេជានរណា (ដោយសារតែមនុស្សជាច្រើនមិនបានដាក់ឈ្មោះរបស់ពួកគេ លើសំណួរ) ដូច្នេះ ខ្ញុំនឹងត្រូវឆ្លើយតបទៅតាមគោលលទ្ធិដែលយើងឈរនៅ ឯរោងឧបោសថ។ ហើយដោយការធ្វើវា...ហើយប្រសិនបើវាកើតឡើងចំពោះ បងប្អូនប្រុសស្រីខ្លះដែលជាភ្ញៀវរបស់យើង យើងនឹងមិនបានធ្វើវាដើម្បីអ្វីនោះ ទេ។ យើងមិនជឿលើអ្នកណាដែលច្របូកច្របល់លើចំណុចតិចតួចក្នុងបទគម្ពីរ ទេ។ យើងជឿថាព្រះគ្រីស្ទបានសុគតដើម្បីសង្គ្រោះយើងទាំងអស់គ្នា ហើយយើង ទាំងអស់គ្នាបានសង្គ្រោះតាមរយៈព្រះលោហិតរបស់ទ្រង់។

12 ប៉ុន្តែជាព្រះវិហារ និងជា—ប្រជាជន ក្រុមជំនុំ យើងត្រូវតែមានគោលលទ្ធិ ដែលយើងឈរដើម្បីក្លាយជា—ព្រះវិហារមួយ។ ហើយគោលលទ្ធិនេះដែលយើង ឈរ គឺជាចំណេះដឹងដ៏ល្អបំផុតរបស់យើងចំពោះព្រះបន្ទូលនៃព្រះ ជាសេចក្តីពិត នៃព្រះ។ ឥឡូវនេះ អ្នកមានសិទ្ធិក្នុងការមើលវាតាមវិធីផ្សេងប្រសិនបើអ្នកចង់។ ហើយដូច្នេះប្រសិនបើខ្ញុំ...

13 មាននរណាម្នាក់សួរសំណួរនៅទីនេះ...ពីរបីនាក់នៃពួកគេគឺជាអ្នកចោតសួរ។ ហើយខ្ញុំនឹងឆ្លើយឥឡូវនេះឱ្យបានល្អបំផុតតាមដែលខ្ញុំដឹង។

14 ឥឡូវនេះ នេះជាវិធីដែលខ្ញុំព្យាយាមដោះស្រាយសំណួរមួយ។ សំណួរមួយ... ប្រសិនបើ—មនុស្សម្នាក់អាចយកតាមបទគម្ពីរមួយ ហើយស្ទើរតែអាចធ្វើឱ្យវា និយាយអ្វីដែលអ្នកចង់និយាយ។ ប៉ុន្តែបទគម្ពីរ រាល់បទគម្ពីរគឺជាសេចក្តីពិត។ ហើយវាគឺល្អឥតខ្ចោះរហូតដល់ព្រះដ៏គ្មានទីបញ្ចប់ដែលបាននិយាយបទគម្ពីរ វា ល្អឥតខ្ចោះដែលវាមិនមានការបញ្ចប់។ ដូច្នេះហើយ វានឹងធ្វើដំណើរពីលោកុប បត្តិទៅវិវរណៈ ជាញឹកដដែល។ វានឹងមិនប្រែប្រួលឡើយ។ ហើយបន្ទាប់មក ប្រសិនបើព្រះគម្ពីរគឺជាព្រះបន្ទូលនៃព្រះដែលបានបើកសម្តែង នោះវានឹងមិន ឆ្គងកាត់ដោយខ្លួនឯងឡើយ។ វានឹងទៅគ្រប់ផ្លូវតាមបទគម្ពីរ។

15 ឥឡូវនេះ ជាច្រើនដង... កាលពីព្រឹកមិញខ្ញុំរាងតឹងរឹងបន្តិចក្នុងការអធិប្បាយ ពីសាំសុន និងដេលីឡា និងព្រះវិហារក្នុងលោកិយ ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនមែនមានន័យថា ចង់ឱ្យតឹងរឹងទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំចង់និយាយដោយស្មោះត្រង់ ដូចខ្ញុំ—ដូចការប្រែចិត្ត របស់ខ្ញុំ។

16 ឥឡូវនេះ នៅក្នុងបទគម្ពីរ ពួកវាជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់ ខ្ញុំជឿថា មានរឿងតែមួយគត់ដែលអាចបកស្រាយបទគម្ពីរបានត្រឹមត្រូវ នោះគឺ ព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ។ ខ្ញុំជឿថានោះជា...ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដែលបានសរសេរបទគម្ពីរ ហើយបានមានបន្ទូលថា ពួកវាមិនមានការបកស្រាយដោយឯកជនឡើយ... ដូច្នេះ បើវាត្រូវតាមបទគម្ពីរទាំងអស់ វាត្រូវតែជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដូចគ្នានៅពេល នោះ គ្រប់វិធីដើម្បីបកស្រាយវា។

17 ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ មនុស្សជាច្រើននៅក្នុងព្រះវិហារ និងជំនឿរបស់ពួកគេ មានភាព ខុសគ្នា អ្វីមួយតូចតាចដែលពួកគេជឿនោះប្រហែលជាផ្ទុយគ្នាបន្តិចបន្តួច។ បើ គេធ្វើដូចខ្ញុំធ្វើ ពេលញ៉ាំផ្លែឈើ។ ខ្ញុំមិនដែលញ៉ាំគ្រាប់វាទេ។ ពេលខ្ញុំប៉ះគ្រាប់ វា ខ្ញុំគ្រាន់តែខ្ញែកគ្រាប់វាចេញ ហើយបន្តញ៉ាំទៀត។ ដូច្នេះហើយអ្វីដែលអ្នកធ្វើ ផងដែរ។

18 ខ្ញុំឃើញបងស្រី រូតចិនរបស់យើងមានកូនតូចរបស់នាងឈរនៅទីនោះ។ ប្រសិនបើគាត់ក្តៅ បងស្រី ហើយអ្នកមិនមានកៅអី ខ្ញុំគិតថាតើបងប្អូនរបស់យើង ម្នាក់មិនអាចអង្គុយពីខាងក្នុងបានទេ ហើយអង្គុយនៅក្រោយកង្ហារ ដូច្នេះបងស្រី អាចមានកន្លែងត្រជាក់សម្រាប់អង្គុយចុះ។ ពួកយើងនឹងរីករាយក្នុងការធ្វើដូច្នេះ ខ្ញុំប្រាកដថា បងប្អូនណាម្នាក់ក្នុងចំណោមបងប្អូនទាំងនេះ... កង្ហារនៅទីនោះ

បងស្រី—បក់របៀបនេះហើយមានកន្លែងអង្គុយ។ ប្រសិនបើអ្នកចង់ប្រើវា គ្រាន់តែ ទៅខាងមុខ។

19 ឥឡូវនេះ បងប្អូនណាដែលចង់ដោះអាវក្រៅចេញ ធ្វើឲ្យខ្លួនឯងមាន អារម្មណ៍ល្អ និងសប្បាយចិត្តសូមធ្វើចុះ។

20 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំនឹងសួររូបកាយថា តើគេនឹងអធិស្ឋានឲ្យខ្ញុំឬអត់? សប្តាហ៍ ក្រោយនេះ ខ្ញុំត្រូវទៅរដ្ឋកាលីហ្វ័រញ៉ា គ្រប់ផ្លូវនៅទីនោះ សម្រាប់ការថ្វាយបង្គំ មួយយប់។ គ្រាន់តែមួយយប់ដើម្បីអធិស្ឋាននៅសន្និបាតអន្តរជាតិរបស់បុរស ជំនួញគ្រីស្ទាន។ ប៉ុន្តែពួកគេបានផ្សព្វផ្សាយវា ហើយយើងរំពឹងថានឹងមានមនុស្ស រាប់ពាន់នាក់នៅទីនោះ។ ហើយខ្ញុំមិនចង់ធ្វើឱ្យពួកគេខកចិត្តទេ។ ហើយខ្ញុំបាន ប្រាប់ពួកគេថាខ្ញុំនឹងមកប្រសិនបើខ្ញុំមិននៅប្រទេសអូស្ត្រាលីនៅពេលនេះ ដែលខ្ញុំ គ្រោងនឹងទៅ។ ដូច្នេះអធិស្ឋានសម្រាប់យើងផង។

21 ហើយអ្នកណាម្នាក់ជាអ្នកធ្វើដំណើរនៅផែនដីនេះដែលកំពុងសម្រាកពី កិច្ចការប្រចាំថ្ងៃរបស់អ្នក ហើយចង់ចូលរួមក្នុងការប្រជុំមួយ នឹងមានកម្មវិធីបីថ្ងៃ នៅ ខ្មែរវែលលែន រដ្ឋ ចិនណេសស៊ី ក្រុមជំនុំនៃព្រះ។ ខ្ញុំគិតថា នោះគឺជាព្រះវិហារ ពោធិ៍កុស្តនៃព្រះ ចលនាថមលីនសុន។ បងប្រុសលីតចល់ហ្វែល លោក ដេ វីឌ លីតចល់ហ្វែល គឺជាគ្រូគង្វាល ជាសុភាពបុរសគ្រីស្ទានដ៏ល្អម្នាក់។ គាត់ជា យ៉ង់គីមពីភាគខាងជើង មកពីបាំងហ្គោរដ្ឋ ម៉ែន ប៉ុន្តែជាគ្រីស្ទានពិត ជាបងប្រុស ដ៏ល្អ។

22 ដូច្នេះហើយ ប្រសិនបើអ្នកនៅក្នុងដំណើររបស់អ្នក ហើយចង់មក ប្រហែលជា យប់ថ្ងៃច័ន្ទ គឺជាការឧទ្ទិសថ្វាយព្រះពន្លាដ៏ធំសម្បើម ដែលពួកគេបានសាងសង់។ ហើយបន្ទាប់មក នៅយប់ថ្ងៃអង្គារ និងថ្ងៃពុធ នៃសប្តាហ៍ក្រោយ បើព្រះអម្ចាស់ សព្វព្រះទ័យ—មិនមែនសប្តាហ៍ខាងមុខនេះទេ សប្តាហ៍បន្ទាប់—នឹងមានកម្មវិធី ព្យាបាលដែលនឹងមានថ្ងៃទី៦ ទី៧ និងទី៨។

ឥឡូវនេះ មុននឹងយើងបើកព្រះបន្ទូល ខ្ញុំចង់ឱនក្បាលរបស់យើងមួយភ្លែត សម្រាប់ការអធិស្ឋាន។

23 ព្រះជាម្ចាស់ ជាព្រះវរបិតាដ៏ថ្លៃថ្លានៃយើងទាំងអស់គ្នា ដែលបានប្រោស ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវឱ្យមានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញ ហើយបានបង្ហាញទ្រង់មកយើង ក្នុងទម្រង់ជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ក្រោយពីគេឆ្កាង សោយទិវង្គត បញ្ចុះសព

រស់នៅថ្ងៃទីបី ហើយបានឡើងទៅកាន់សិរីល្អ ឯឥឡូវនេះអង្គុយនៅខាងស្តាំដៃ  
របស់ព្រះមហាក្សត្រ គង់នៅដើម្បីទូលអង្វរ ជាសម្តេចសង្ឃដែលអាចប៉ះដោយ  
អារម្មណ៍នៃភាពទន់ខ្សោយរបស់យើង ហើយស្គាល់សូម្បីតែចាប់តូចបំផុតដែល  
នឹងធ្លាក់នៅតាមផ្លូវ តើទ្រង់អាចឆ្លងកាត់ដោយភាពស្មោះត្រង់របស់កូនចៅទ្រង់  
ដោយរបៀបណា យប់នេះនៅក្នុងអគារដ៏ក្តៅនេះ ដើម្បីស្តាប់ព្រះបន្ទូល។ ទូលបង្គំ  
ដឹងប្រាកដថា ព្រះជាម្ចាស់ បើយើងមិនបានសូម ថាទ្រង់នឹងថ្វាយព្រះពររបស់ទ្រង់  
មកលើពួកគេសម្រាប់ភាពក្លាហានរបស់ពួកគេក្នុងការឈរនៅមុខតំណែងរបស់  
ពួកគេនៅយប់នេះ។

24 មានភ្ញៀវនៅទីនេះ ព្រះអម្ចាស់អើយ យើងអធិស្ឋានសម្រាប់ពួកគេ និង  
ព្រះវិហាររបស់ពួកគេ។ មានអ្នកបម្រើនៃដំណឹងល្អដែលបានតែងតាំង—ត្រូវបាន  
តែងតាំងពីព្រះ—ការកំណត់វត្តមាន ជាអ្នកមានប្រាជ្ញាក្នុងការឆ្លើយសំណួរទាំងនេះ  
ជាងទូលបង្គំទៅទៀត។ ហើយទូលបង្គំអធិស្ឋានឱ្យព្រះជាម្ចាស់អើយ ទ្រង់នឹង  
អនុញ្ញាតឱ្យព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយាងមកឯយើងនៅយប់នេះ ហើយប្រទានឱ្យ  
យើងនូវអ្វីដែលត្រូវនិយាយ ដែលនឹងនាំមកនូវសេចក្តីអំណរដែលមិនអាចនិយាយ  
បាន ហើយពោរពេញដោយសិរីល្អដល់ដួងចិត្តរបស់យើង នៅពេលយើងជួបជុំគ្នា  
នៅស្ថានសួគ៌ ក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ សិក្សាបទគម្ពីរដោយគ្មានការរើសអើង គ្មាន  
អារម្មណ៍មិនល្អ តែត្រូវដឹងថាអ្វីជាសេចក្តីពិត និងថ្វាយបង្គំសេចក្តីពិត។ សូម  
ប្រទានមក ព្រះអម្ចាស់។

25 យើងខ្ញុំសូមប្រសិទ្ធពរដល់គ្រូគង្វាលជាទីស្រឡាញ់របស់យើង បងប្រុស  
នេវិល ដែលឈរយ៉ាងក្លាហាននៅមុខតំណែងពីមួយឆ្នាំទៅមួយឆ្នាំ ទាំងក្តៅ  
និងត្រជាក់ ហ្នឹងចៀម និងហ្នឹងចៀមដែលប្រមូលផ្តុំនៅទីនេះ។ សូមអធិស្ឋាន  
ឱ្យព្រះវិញ្ញាណទ្រង់សណ្ឋិតលើគាត់ ជួយគាត់។ ហើយប្រទានពរដល់អ្វីៗ  
ដែលជាប់នឹងរោងឧបោសថ។ ហើយឆាប់ៗនេះ ព្រះអម្ចាស់អើយ ប្រសិនបើ  
វាជាព្រះហឫទ័យរបស់ទ្រង់ យើងរំពឹងថានឹងមានរោងឧបោសថធំមួយដ៏គួរឱ្យ  
ស្រឡាញ់ឈរនៅទីនេះនៅជ្រុងដែលយើងអាចមានសាលារៀនមួយ ដើម្បីអោយ  
ពួកយើងអាចបង្រៀនអ្នកបំរើយក្មេង ហើយបញ្ជូនពួកគេទៅកាន់ជ្រុងទាំងបួននៃ  
ផែនដី តស៊ូដោយស្មោះអស់ពីចិត្តចំពោះសេចក្តីជំនឿ ដែលធ្លាប់បានប្រគល់ដល់  
ពួកបរិសុទ្ធ។

26 ព្រះអម្ចាស់អើយ ពួកយើងកាន់តែចាស់ទៅៗ ហើយក្នុងពេលឆាប់ៗនេះ ខ្ញុំលបង្គំត្រូវតែប្រគល់ព្រះគម្ពីរទៅក្នុងដៃអ្នកផ្សេងវិញ។ សូមជួយយើងខ្ញុំ ព្រះអម្ចាស់ក្នុងការខិតខំនេះ។ ឆ្លើយសំណួររបស់យើងនៅយប់នេះដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅពេលយើងទុកចិត្តលើទ្រង់ ត្បិតយើងសូមវានៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ ជាព្រះរាជបុត្រារបស់ទ្រង់។ អាម៉ែន។

27 ឥឡូវនេះខ្ញុំដឹងថាវាក្តៅណាស់ ប៉ុន្តែ ខ្ញុំមិនដែលចូលចិត្តរំលងសំណួរនោះទេ រហូតដល់ខ្ញុំគិតថា ខ្ញុំបានធ្វើត្រឹមត្រូវចំពោះព្រះដើម្បីឆ្លើយវា។ ឥឡូវនេះ យើងមិនមានច្រើនទេ ខ្ញុំមិនបានរាប់ពួកវាទេ គ្រាន់តែ—តិចតួចណាស់។ ប៉ុន្តែវាអាចថាយើងប្រហែលជាមិនបានទៅដល់ពួកគេទាំងអស់នោះទេ ប៉ុន្តែយើងចង់ទៅប្រសិនបើអាច។ ខ្ញុំនឹងសួរក្មេងស្រីតូចនេះក្នុងឈុតពណ៌ផ្កាឈូកនៅទីនេះ...មកទីនេះ សម្លាញ់ចិត្ត។ ខ្ញុំជឿថានោះជាកូនស្រីតូចរបស់បងប្រុស បៀលឡើ។ ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកយកសំណួរទាំងនេះមកដាក់បញ្ចូលគ្នា អ្នកដឹងថាខ្ញុំចង់បានន័យថាគ្រាន់តែឆ្លងមួយទៅមួយទៀតដូចនេះ អ្នកដឹងទេ ដូច្នោះ—បន្ទាប់មកនាំពួកវាមកឱ្យខ្ញុំវិញ។ ឃើញទេ? ដូច្នោះខ្ញុំនឹងមិនលាយសំណួររបស់អ្នកណាម្នាក់ អ្នកដឹងទេថាខ្ញុំគ្រាន់តែបានឆ្លើយមួយហើយមិនបានទៅមួយផ្សេងទៀត ខ្ញុំនឹងមិនចង់បានអញ្ចឹងទេ។ ទុកអោយស្រីតូចលាយវាចូលគ្នា ហើយបន្ទាប់មក យើងនឹងយកពួកវាចេញពីខាងលើ ហើយឆ្លើយពួកវាពេលយើងមក។

28 ឥឡូវនេះប្រសិនបើមាន (សូមអរគុណ សំណព្វចិត្ត)—ប្រសិនបើមានសំណួរនៅក្នុងចិត្តរបស់នរណាម្នាក់ ខ្ញុំចង់និយាយថា ខ្ញុំនឹងរីករាយប្រសិនបើបន្ទាប់ពីខ្ញុំបានឆ្លើយសំណួររបស់អ្នកហើយ វាហាក់ដូចជាមិនពេញចិត្ត បន្ទាប់មកអ្នកគ្រាន់តែលើកដៃរបស់អ្នកឆ្លើយ។ ដ្បិតខ្ញុំក៏មានភាសាក្រិក ហេព្រើរ—ទាំងភាសាក្រិក និងភាសាហេព្រើរនៅក្នុងវចនានុក្រមដើម សម្រាប់ព័ត៌មាននៃពាក្យ (អ្នកឃើញទេ?) ព្រោះពួកវាខ្លះកំពុងសួរពាក្យ—ជាភាសាហេព្រើរ និងក្រិកផងដែរ។

29 ហើយឥឡូវនេះ ព្រះអម្ចាស់ជួយយើង នៅពេលយើងឆ្លើយ។ ហើយខ្ញុំសូមបញ្ជាក់ឱ្យច្បាស់... (តើអ្នកអាចឱ្យខ្ញុំទេអ្នកនៅពីក្រោយខ្នង លើកដៃឡើងប្រសិនបើអ្នកអាចឮ។ នោះជាការល្អ។) ខ្ញុំសូមបញ្ជាក់ឱ្យច្បាស់ឥឡូវនេះថា ក្នុងការឆ្លើយសំណួរទាំងនេះ វាមិនមែនសម្រាប់ការរើសអើងណាមួយទេ ប៉ុន្តែអ្នករាល់គ្នាត្រូវចាំថា នៅក្នុងរោងឧបោសថប្រសិនបើវាចូលមកក្នុងគោលលទ្ធិ យើងត្រូវឆ្លើយ

វាទៅតាមការជឿជាក់របស់យើងនៅទីនេះ មិនមែនដើម្បីឆ្លងកាត់គំនិតរបស់អ្នក  
ទេ ប៉ុន្តែដើម្បី—ដើម្បីនាំយកការប្រែចិត្តរបស់យើង។ ហើយពេលខ្លះយើងចង់  
យ៉ាងតឹង។ ដូច្នោះ ចូរចាំថា វាគ្រាន់តែធ្វើឲ្យប្រាកដចំពោះអ្នកគោរពប្រណិប័តន៍  
ប៉ុណ្ណោះ។

75. ឥឡូវនេះ ទីមួយនៅលើកំពូលគេ។ អូ បាទ នេះជាសំណួរខ្លីមួយ។ វាមិនមែន  
ជាសំណួរទេ វាគឺជា...មែនហើយ វាជាសំណួរមួយ។ វាគឺជាអ្នកដែលចង់  
សំភាសន៍ឯកជនជាមួយខ្ញុំជាលើកដំបូងនៃសប្តាហ៍។

30 ឥឡូវនេះ ការសម្ភាសន៍នោះ ខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នកពីរបៀបដែលយើងធ្វើវា។ វា  
ធ្លាប់តែថាយើងគ្រាន់តែអាចចាប់បានដោយចៃដន្យ អ្នកណាមុន នេះ នោះ ប៉ុន្តែ  
យើងទទួលបានប្រព័ន្ធមួយទៅនោះ។ ហេតុដូច្នោះហើយ មានមនុស្សជាច្រើន  
ដែលចូលមកក្នុងបន្ទាត់អធិស្ឋាន ដែលប្រហែលជាឆ្លងកាត់បន្ទាត់ដ៏លឿនមួយ  
ឬមានសំណើដែលមិនដឹងថាត្រូវធ្វើយ៉ាងណាអំពីវា ហើយបន្ទាប់មក ពួកគេចង់ឮ  
ពីព្រះអម្ចាស់។ ឥឡូវនេះ ពួកគេមានសិទ្ធិពេញលេញចំពោះរឿងនោះ នោះហើយ  
ជាអ្វីដែលអំណោយទានទំនាយនេះត្រូវបានផ្តល់ឱ្យ គឺសម្រាប់គោលបំណងនោះ  
តែមួយ។

31 នៅក្នុងព្រះគម្ពីរ ប្រសិនបើពួកគេចង់ដឹងអ្វីក៏ដោយ ពួកគេចុះទៅរកហោរា  
ហើយអធិស្ឋាន ហើយច្រៀងទំនុកតម្កើង រហូតដល់ព្រះបានឆ្លើយ។ ហេតុអ្វី  
ទ្រង់មិនមែនជាព្រះដែលចិញ្ចឹមក្រុមមួយហើយបង្កត់អាហារដល់ក្រុមមួយទៀត  
ដល់ស្លាប់ទេ។ ទ្រង់គឺនៅដដែលដូចកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។  
ដូច្នោះហើយ នោះជាអ្វីដែលវាសម្រាប់។

32 នៅក្នុងការសំភាសន៍ឯកជនទាំងនេះ នៅពេលដែលយើងលើកករណីមួយ ខ្ញុំ  
មិនដែលទុកវាចោលទេ រហូតទាល់តែខ្ញុំបានឮពីព្រះជាម្ចាស់តាមមធ្យោបាយមួយ  
ឬផ្សេងទៀត។ ពួកគេមកយឺត។ ប្រសិនបើវាត្រូវចំណាយពេលប្រាំមួយខែ ឬមួយ  
ឆ្នាំ យើងនៅជាមួយវារហូតដល់យើងមានព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់។ ឃើញទេ?  
ដូច្នោះហើយ ពួកគេមកយឺត ហើយមានការរហាវចូលរាប់ពាន់នាក់។ ប៉ុន្តែយើង...

33 នៅថ្ងៃមុនខ្ញុំមានបុរសម្នាក់នៅទីនោះ—ខ្ញុំជឿថាវានឹងមានច្រើនខែ បុរសនេះ  
បានស្វែងរកពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដែលជាបាទីស្ទ។ ប៉ុន្តែ  
យើងមិនបានបង្វែរគាត់ចេញទេ គ្រាន់តែអនុញ្ញាតឱ្យគាត់មក ហើយចុងក្រោយ



ដោយព្រះគុណនៃព្រះក្នុងកិច្ចសម្ភាសន៍ឯកជន... ទើបតែដើរចូល—គាត់តែងតែ ចង់ឃើញនូវអ្វីដែលជាបញ្ហា—ហើយនិមិត្តបានវាយប្រហារ ហើយគាត់បានទទួល ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅត្រង់កោអិរបស់គាត់។

34 បន្ទាប់មក—អ្នកជឿខាងកាតូលិកម្នាក់ ដែលទើបនឹងប្រែចិត្តជឿ បានចុះ មកពីទីក្រុងឈីកាហ្គោនៅថ្ងៃមុន ដែលត្រូវបានសម្ភាសន៍ឯកជន—ព្យាយាម ចូល—យ៉ាងហោចណាស់ពីរឆ្នាំ ប៉ុន្តែនៅពេលសម្ភាសន៍លើកដំបូងរបស់គាត់ ដប់ប្រាំនាទីក្នុងបន្ទប់ ព្រះអម្ចាស់បានបង្ហាញការនិមិត្តមួយ ហេតុផលនិងអ្វី ទាំងអស់ បានបើកសម្តែងរឿងទាំងមូល អំពីអ្វីដែលគាត់ត្រូវធ្វើ មុនពេលគាត់ ទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ឃើញទេ នោះហើយជាអ្វីដែលវាសម្រាប់។

35 ឥឡូវនេះប្រសិនបើនរណាម្នាក់នៅពេលណាក៏បាន... នៅពេលដែលគេហៅ ចូល ហើយពួកគេចង់ឃើញ ឬមានការសម្ភាសន៍ទាំងនោះ ប្រសិនបើពួកគេនឹង ហៅមក បាត់ឆ្នើ ២-១៥១៩ ការិយាល័យអាចប្រកាសអ្នកបានយ៉ាងជាក់លាក់ នៅពេលដែលសម្ភាសអាចធ្វើបាន។ [លេខទូរស័ព្ទត្រូវបានផ្លាស់ប្តូរ—អដងៗ] បន្ទាប់មក សូមបញ្ជាក់ពីការសម្ភាសន៍របស់អ្នកគឺសម្រាប់អ្វី ដូច្នេះពួកគេនឹងដឹង ថាតើត្រូវបែងចែកពេលវេលាប៉ុន្មាន។ បន្ទាប់មកវាធ្វើឱ្យវាត្រឹមត្រូវ ហើយមនុស្ស គ្រប់រូប... បន្ទាប់មក ប្រសិនបើពេលវេលានោះមិនគ្រប់គ្រាន់ទេ យើងត្រលប់ទៅ ករណីនោះម្តងទៀត។ វាត្រូវបានកត់ត្រាយ៉ាងត្រឹមត្រូវ ហើយយើងរក្សាវារហូត ទាល់តែយើងឮពីព្រះដោយការនិមិត្ត ឬវិធីណាមួយដែលព្រះមានបន្ទូល។ នោះ ហើយជារបៀបដែលការសម្ភាសន៍របស់យើងត្រូវបានរក្សាទុក។

36 ដូច្នេះ ឃើញថា ពេលខ្ញុំចេញក្រៅ មនុស្សខ្លះគិតថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ អ្នក មិនឃើញមនុស្សគ្រប់គ្រាន់ទេ?” អ្នកមិនអាចមើលឃើញមនុស្ស ហើយនៅជា មួយព្រះក្នុងពេលតែមួយបានទេ? ឃើញទេ? ខ្ញុំមាននរណាម្នាក់នៅក្នុងទិដ្ឋភាព ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំនៅក្នុងរូងភ្នំ ឬកន្លែងណាផ្សេងទៀតអធិស្ឋាន ហើយ—និង...

37 ខ្ញុំចង់ឃើញអ្វីដែលវានិយាយ។ “ក្នុងរយៈពេលពីរថ្ងៃ... ឡើង និង ចេញ... គាត់...” និយាយអ្វី? [បងប្រុសម្នាក់និយាយទៅកាន់បងប្រុស ប្រាណហាំ —អដងៗ] នឹងហើយ។ អូ បាទ បាទ នេះជាបុរស (ហ្សែនគ្រាន់តែដាក់វានៅ ទីនេះ) នោះ... បុរសម្នាក់ចុះពីទីក្រុង ឈីកាហ្គោថ្ងៃមុនប្រាប់ថាគ្រូពេទ្យចង់កាត់ រលះដូងចេញ ហើយកាត់វាចេញដើម្បីមើលថាតើមានអ្វីនៅខាងក្នុង។ ហើយ

ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានបើកសម្តែងឱ្យច្បាស់នូវអ្វីដែលវាគឺជា ហើយគាត់មិនចាំបាច់ត្រូវបានកាត់ចេញទេ។ គាត់ត្រូវបានព្យាបាល។ ដូច្នេះអ្នកឃើញទេ នោះមានន័យច្រើន។ ហើយដើម្បីបង្ហាញអ្នកពីរបៀបដែលវាមកយឺត ខ្ញុំបានរង់ចាំខ្លួនឯងសម្រាប់ចម្លើយពីព្រះសម្រាប់ការនិមិត្ត អស់រយៈពេលដប់ប្រាំឆ្នាំ។ ព្រះ... ហើយបន្ទាប់មកមួយទៀតមក មិនចាំបាច់រង់ចាំបីនាទីផងទេ។ ឃើញទេ? វាគ្រាន់តែ...ព្រះឆ្លើយតបតាមពេលវេលារបស់ទ្រង់។ យើងមិនគ្រប់គ្រងវាបានទេ វាគ្រប់គ្រងយើង។

76. ឥឡូវនេះ សំណួរទីពីរដែលដាក់នៅខាងលើ គឺ...បងប្រុស ប៊ីល តើព្រះអម្ចាស់អាចធ្វើការងារប្រកបដោយប្រសិទ្ធភាពតាមរយៈខ្ញុំបានទេ នៅក្នុងក្រុមជំនុំដែលពួកគេមិនជឿលើអំណោយទានខាងវិញ្ញាណ?

38 គ្មានឈ្មោះនៅលើវា ប៉ុន្តែមនុស្សនោះចង់ដឹងថាតើព្រះអម្ចាស់អាចធ្វើការជាមួយពួកគេបានឬអត់ ដោយសារពួកគេធ្វើការនៅក្នុងក្រុមជំនុំដែលមិនជឿលើអំណោយទានខាងវិញ្ញាណ។ ខ្ញុំសង្ឃឹយខ្លាំងណាស់។

39 ខ្ញុំមានការងឿងឆ្ងល់ជាខ្លាំង មិត្តជាទីស្រឡាញ់ ថាព្រះអម្ចាស់អាចធ្វើការប្រកបដោយប្រសិទ្ធភាពតាមរយៈអ្នក ដោយសារអ្នកបានជាប់ពាក់ព័ន្ធនឹងអ្នកមិនជឿ ហើយព្រះគម្ពីរបានចែងថា “កុំទឹមនឹមស្រៀកជាមួយនឹងអ្នកមិនជឿឡើយ ព្រះអម្ចាស់ មានព្រះបន្ទូលថា ប៉ុន្តែ ចូរចេញពីចំណោមពួកគេ ហើយត្រូវញែកចេញពីគេ នោះយើងនឹងទទួលអ្នក។” ខ្ញុំជឿថា ប្រសិនបើអ្នករស់នៅក្នុងទីក្រុង ដែលជាកន្លែងដែលមានព្រះវិហារដែលជឿលើទិសំគាល់ និងអំណោយទានខាងវិញ្ញាណ ហើយអ្នកមានអ្វីដែលពួកគេធ្វើការលើអ្នក ខ្ញុំនឹងទៅព្រះវិហារនោះ ដែលជាកន្លែងដែលពួកគេបានជឿវា។

40 ហើយបន្ទាប់មកខ្ញុំអាចនិយាយរឿងមួយទៀត ដូចដែលខ្ញុំមាន—ជាធម្មតាផ្តល់ឱ្យ—ចង់ផ្តល់បទគម្ពីរមួយ។ អ្នកប្រហែលជា មិត្តសម្លាញ់អើយ បានព្យាយាមអស់ពីសមត្ថភាព ដើម្បីព្យាយាមធ្វើឱ្យមនុស្សទាំងនេះជឿ ព្យាយាមធ្វើឱ្យគេជឿ ហើយគេមិនជឿទេ ប្រហែលហើយ។ បន្ទាប់មក ខ្ញុំនឹងផ្តល់បទគម្ពីរមួយដល់អ្នកដែលខ្ញុំជឿថា ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវនឹងសព្វព្រះហឫទ័យនឹងការប្រទានដល់យើង។

41 ប្រសិនបើអ្នកបានព្យាយាម ប្រសិនបើអ្នកបាននិយាយជាមួយគ្រូគង្វាល ប្រសិនបើអ្នកបាននិយាយជាមួយអ្នកផ្សេង ហើយគេមិនអើពើនឹងវា ហើយមិនជឿ វា នេះជាអ្វីដែលព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលនៅក្នុងម៉ាថាយ៧:៦ អំពីរឿងនោះ។

*កុំឲ្យរបស់បរិសុទ្ធដល់ឆ្កែ ឬបោះកែវមក្តាររបស់ខ្លួន នៅមុខជ្រូកឡើយ ក្រែងវាជាន់ឈ្នី រួចត្រឡប់ស្ទុះមកខ្លះអ្នកវិញ។*

42 ដូច្នោះ ខ្ញុំមិនជឿថាខ្ញុំជាប់ពាក់ព័ន្ធនឹងក្រុមជំនុំដែលមិនជឿ នៅក្នុងដំណឹងល្អ ពេញលេញនៃព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ ដើម្បីជឿថាទ្រង់គឺដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ ពេលខ្ញុំអង្គុយក្នុងក្រុមជំនុំ ហើយឃើញទ្រង់កំពុងធ្វើការ ហើយធ្វើដូចដែលទ្រង់មានបន្ទូលថាទ្រង់នឹងធ្វើ ខ្ញុំជឿថាខ្ញុំពិតជាមានអារម្មណ៍ ដូច—ការរាប់ជាសុចរិតក្នុងការប្រាប់មនុស្សឱ្យចេញពីក្នុងចំណោមមនុស្សបែបនេះ ហើយស្វែងរកអ្នក—ជាក្រុមជំនុំដ៏ល្អដែលអធិប្បាយបទគម្ពីរទាំងអស់ ហើយជឿ លើពួកគេ។

**77. ឥឡូវនេះ សំណួររបន្ទាប់គឺ: តើវាពិតទេដែលថាអ្នកមិនត្រូវបានសង្គ្រោះ លុះត្រាតែអ្នកបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ?**

43 វាអាចចំណាយពេលប្រហែលប្រាំម៉ោងពិភាក្សាអំពីរឿងនោះ។ នៅពេល ដែលអ្នកទទួលយកព្រះគ្រីស្ទជាព្រះអង្គសង្គ្រោះរបស់អ្នក ហើយរួចរាល់សម្រាប់ ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៅក្នុងទឹក អ្នកមិនទាន់បានប្រែចិត្តនៅឡើយទេ អ្នកគ្រាន់តែ ជឿលើការប្រែចិត្តប៉ុណ្ណោះ។ ការប្រែចិត្តមានន័យថា “នឹងត្រូវបានផ្លាស់ប្តូរ។”

44 ឥឡូវនេះ ដើម្បីធ្វើឲ្យមានប្រសិទ្ធភាព ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលទៅកាន់ ពេត្រុស ដែលបានដើរតាមទ្រង់អស់រយៈពេលបីឆ្នាំកន្លះ... ហើយនៅក្នុងសៀវភៅ ម៉ាថាយជំពូកទី ១០ ព្រះយេស៊ូវបានប្រទានអំណាចដល់ពេត្រុសប្រឆាំងនឹង វិញ្ញាណអាក្រក់ដើម្បីចេញទៅបណ្តេញពួកគេចេញ ដើម្បីប្រោសអ្នកជំងឺ និង ផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អ។ គាត់មានអំណាចដើម្បីធ្វើរឿងនេះ។ ហើយនៅក្នុង យ៉ូហាន ១៧:១៧ ព្រះយេស៊ូវបានញែកពេត្រុសជាបរិសុទ្ធតាមរយៈសេចក្តីពិត បាននិយាយថាព្រះបន្ទូលគឺជាសេចក្តីពិត ហើយទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូល។ ហើយ បន្ទាប់មកនៅ—មុនថ្ងៃបុណ្យទី៥០ ទ្រង់មានបន្ទូល។ “បន្ទាប់ពីអ្នកបានប្រែចិត្តជឿ ហើយ សូមពង្រឹងបងប្អូនរបស់អ្នក។” អ្នកកំពុងតែបោះជំហានទៅរកការប្រែចិត្ត ជឿដូចដែលអ្នកជឿ និងកំពុងតែធ្វើ។

45 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំដឹងថាអ្នកជាច្រើននាក់ ជាមិត្តខាងបាទីស្ទ និងប្រេសប៊ី ធ្វើរៀន មិនយល់ស្របនឹងរឿងនោះទេ ដោយសារតែអ្នកត្រលប់ទៅបទគម្ពីរ នេះ...ឥឡូវនេះ នេះជាកន្លែងដែលខ្ញុំនិយាយ ខ្ញុំត្រូវកាត់វាចោល។ ឃើញទេ? អ្នកត្រឡប់ទៅកាន់បទគម្ពីរវិញ៖ អំប្រាហាំ (រ៉ូម ៤) បានជឿព្រះ ហើយវាត្រូវ បានគេចាត់ទុកទៅគាត់ ឬបានប្រគល់ឱ្យគាត់សម្រាប់ភាពសុចរិត។ អំប្រាហាំ បានជឿព្រះ ហើយព្រះបានចាត់ទុកវាចំពោះគាត់សម្រាប់ភាពសុចរិត ដោយ ផ្អែកលើមូលដ្ឋាននៃជំនឿរបស់គាត់ដើម្បីជឿ។ ប៉ុន្តែដើម្បីបញ្ជាក់ដល់អំប្រាហាំ ទ្រង់បានប្រទានដល់គាត់ (ការសន្មតថាគាត់ត្រូវបានគេកាត់ចេញពីអំពើបាប របស់គាត់ បន្ទាប់មកទ្រង់—បានដោះលែងគាត់ពីអំពើបាបរបស់គាត់) ដោយសារ គាត់បានជឿ ទ្រង់បានផ្តល់ទិសគាល់មួយដល់គាត់។ ហើយនៅទីនោះគឺជា កន្លែងដែលអ្នក មិត្តខាងប្រេសប៊ីធ្វើរៀននិង បាទីស្ទ ជាទីស្រឡាញ់របស់ខ្ញុំ ខកខានក្នុងការមើលវា។ ឃើញទេ? ទ្រង់បានឲ្យគាត់នូវត្រានៃការកាត់ស្បែកជា សាក្សី ជាកស្ថុតាងថាគាត់បានទទួលសេចក្តីជំនឿលើទ្រង់។ ហើយនោះហើយជា មូលហេតុដែលប៉ុលនៅក្នុងកិច្ចការ ១៩ បាននិយាយទៅកាន់បងប្អូនបាទីស្ទទាំង នោះ ដែលមានអំប៊ូឡូសជាគ្រូគង្វាលរបស់ពួកគេថា ជឿលើដំណឹងល្អ ដូចដែល យ៉ូហានបានអធិប្បាយថា “តើអ្នកបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធតាំងពីអ្នកបាន ជឿឬទេ?” អ្នកឃើញទេ ពួកគេបានជឿ ប៉ុន្តែមិនទាន់បានប្រែចិត្តនៅឡើយ។

46 ឥឡូវនេះ យើងទទួលយកខុស—នៅក្នុងពាក្យនៃការប្រែចិត្តជឿនៅថ្ងៃនេះ។ យើងនិយាយថា បុរសម្នាក់ដែលបានប្រែចិត្ត គឺជាបុរសម្នាក់ដែលឈប់ផឹកស៊ី គ្រប់យ៉ាង ហើយទៅព្រះវិហារ ឬចូលព្រះវិហារ។ គាត់ប្រហែលជាចូលរួមក្នុង ព្រះវិហារ ប៉ុន្តែនោះមិនមែនជាសញ្ញាដែលគាត់បានប្រែចិត្តទេ។ គាត់មិនបាន ប្រែចិត្តទេរហូតដល់ជីវិតចាស់របស់គាត់ស្លាប់ ហើយគាត់ត្រូវបានគេបញ្ចុះក្នុង ព្រះគ្រីស្ទ ហើយត្រូវបានរស់ឡើងវិញជាមួយទ្រង់នៅក្នុងការរស់ឡើងវិញនៃជីវិត ថ្មី នៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបង្កើតនៅក្នុងគាត់ នូវសេចក្តីសង្ឃឹមដ៏ រស់នៃជីវិតអស់កល្បជានិច្ច ដែលមកតែតាមរយៈព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធប៉ុណ្ណោះ។ ឃើញទេ?

47 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំបានដឹងពីបទគម្ពីរដ៏អស្ចារ្យនោះ ខ្ញុំប្រើវាដោយខ្លួនឯង—ខ្ញុំបាន ទទួលវានៅទីនេះ—លោកយ៉ូហានជំពូកទី ៥ខទី២៤។ វាជាបទគម្ពីរសម្រាប់សត្វ

ចិញ្ចឹមបែបខ្ញុំ។ ដ្បិតព្រះយេស៊ូវទ្រង់មានបន្ទូលថា៖ “ប្រាកដមែន ខ្ញុំប្រាប់អ្នកជា ប្រាកដថា អ្នកណាដែលជឿលើខ្ញុំ អ្នកនោះមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។” អនុញ្ញាត ឱ្យខ្ញុំអានវាដើម្បីឱ្យខ្ញុំយល់បានត្រឹមត្រូវឥតខ្ចោះ។ យ៉ូហាន៥ហើយខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នក ស្តាប់ដោយយកចិត្តទុកដាក់ឥឡូវនេះ នៅពេលយើងចូលទៅក្នុងបទគម្ពីរនេះ៥ និងខ២២៤។

ប្រាកដមែន ខ្ញុំប្រាប់អ្នករាល់គ្នាជាប្រាកដថា អ្នកណា ដែលស្តាប់ពាក្យខ្ញុំ ហើយជឿដល់ព្រះអង្គ ដែលចាត់ឲ្យខ្ញុំមក អ្នកនោះមានជីវិតជីនៅអស់កល្បជានិច្ច ហើយមិនដែលត្រូវជំនុំជំរះ ឡើយ គឺបានកន្លងហួសពីសេចក្តីស្លាប់ ទៅដល់ជីវិតវិញ។

48 “អ្នកណាដែលជឿលើខ្ញុំ” ឥឡូវនេះ បទគម្ពីរចែងថា គ្មានអ្នកណាអាច និយាយថា ព្រះយេស៊ូវជាព្រះគ្រីស្ទ លើកតែព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធប៉ុណ្ណោះ។ ដូច្នេះ អ្នកមិនអាចជឿថាព្រះយេស៊ូវគឺជាព្រះគ្រីស្ទឡើយ រហូតទាល់តែអ្នកបានទទួល ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ អ្នកគ្រាន់តែច្នៃទីបន្ទាល់ ឬនិយាយ អ្វីដែលបទគម្ពីរចែង ពោលអ្វីដែលគ្រូគង្វាលនិយាយ និយាយអ្វីដែលម្តាយ និយាយ ឬគ្រូអធិប្បាយល្អខ្លះនិយាយ។ ប៉ុន្តែ អ្នកមិនដឹងដោយខ្លួនឯងទេ រហូតទាល់តែទ្រង់បានធ្វើជាសាក្សីអំពីការរស់ឡើងវិញរបស់ទ្រង់ចំពោះអ្នក។ គ្មាននរណាម្នាក់អាចហៅព្រះយេស៊ូវជាព្រះគ្រីស្ទបានឡើយ រហូតទាល់តែមាន ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

49 ដូច្នេះ សំណួរគឺថា បុរសម្នាក់បានសង្គ្រោះ ខ្ញុំជឿថា ប្រសិនបើគាត់កំពុង សម្លឹងឆ្ពោះទៅកាល់រ៉ាវី ហើយស្លាប់នៅក្នុងទ្រព្យសម្បត្តិនោះ។ ប្រាកដណាស់ ខ្ញុំជឿថាគាត់នឹងបានសង្គ្រោះ។ ខ្ញុំជឿថាគាត់នឹងឆ្លងកាត់ប្រសិនបើគាត់មិន មានឱកាសពីមុន។ ប៉ុន្តែអាស្រ័យលើ...អ្នកត្រលប់ទៅដូចជាចោរដែលស្លាប់នៅ ឈើឆ្កាង។ ប៉ុន្តែត្រូវចាំថា នោះគឺជាឱកាសដំបូង និងចុងក្រោយរបស់គាត់។ អ្នកមានមួយយប់នេះ។ កុំចាំដល់ពេលនោះ ព្រោះវាប្រហែលជាមិនមែនជាផ្លូវ នោះទេ។ អ្នកប្រហែលជាមិនមានការសារភាពនៅលើត្រែស្លាប់ទេ។ ខ្ញុំប្រាប់អ្នក ថា ពួកគេមិនអីទេ ប៉ុន្តែពួកគេមានឱកាសច្រើនពេកក្នុងការចាប់យកឱកាស។ កុំរង់ចាំការស្លាប់ អ្នកកុំបង្កង់ចាំដល់គ្រែមរណៈរបស់អ្នកឥឡូវនេះ ថាអ្នកស្លាប់ទៅ ឥឡូវនេះ ហើយបានកើតជាថ្មីដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

ឥឡូវនេះនៅលើសំណួររបស់នេះ...ឥឡូវនេះ បើមានសំណួរមួយលើកដៃ ឡើង។ ខ្ញុំរីករាយនឹងធ្វើឱ្យអស់ពីសមត្ថភាព។

78. តើអ្នកអាចរកឃើញកន្លែងណាដែលពួកសាវ័កបានធ្វើការប្រកបប្បវេណី បន្ទាប់ពីថ្ងៃបុណ្យទី៥០? តើប៉ុលមានន័យថា មនុស្សមិនយល់ពីព្រះបន្ទូល ឬ? ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺជាផ្លូវតែមួយគត់ដើម្បីថ្វាយបង្គំព្រះ? បើអ្នកយក ស្រា និងនំកែកយី ជំងឺនិងការដេកលក់នឹងធ្លាក់មកលើអ្នក?

50 ឥឡូវនេះ នេះប្រហែលជាកន្លែងមួយដែលខ្ញុំជឿថាមនុស្សជាទីស្រឡាញ់ ដែលបានស្ទើររៀននេះ គ្មានការសង្ស័យយ៉ាងជ្រាលជ្រៅ និងដោយស្មោះក្នុងរឿង នេះ អ្វីដែលពួកគេកំពុងសួរ ឬពួកគេនឹងមិនសួរវា។ ហើយខ្ញុំ—បងប្រុស ឬបងស្រី របស់ខ្ញុំ អ្នកណាក៏ដោយ ខ្ញុំឆ្លើយវាយ៉ាងជ្រាលជ្រៅ និងដោយស្មោះដូចដែលអ្នក បានឆ្លើយវា—ឬសួរវា។

51 ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកឥឡូវនេះ បើកជាមួយខ្ញុំទៅកាន់សៀវភៅកិច្ចការ ជំពូកទី ២និង ជាមួយ—យើងចាប់ផ្តើមជាមួយខទី ៤២។ ជំពូកទី២នៃកិច្ចការ ហើយយើងនឹង ចាប់ផ្តើម ដូចខ្ញុំបាននិយាយជាមួយនឹងខទី៤២។

52 ឥឡូវនេះ សូមចាំថា ខ្ញុំមិនគិតថាខ្ញុំអាចនិយាយបានត្រង់កន្លែងដែលបទគម្ពីរ ចែងនោះទេ លោកប៉ុលបានទទួលការប្រកបប្បវេណី ហើយពេត្រុសក៏ឈោងចាប់ យកវា ប៉ុន្តែនៅពេលដែលពួកគេនិយាយអំពីក្រុមជំនុំ នោះជារួម គឺអ្នកគ្រប់គ្នា។ ហើយខ្ញុំមិនគិតថា ប៉ុលនឹងអធិប្បាយអ្វីមួយ ហើយប្រាប់អ្នកឯទៀតឱ្យធ្វើ តែគាត់ នឹងមិនធ្វើទេ។ ដូច្នោះនៅក្នុងកិច្ចការ យើងរកឃើញថា:

*អ្នកទាំងនោះក៏នៅតែព្យាយាមក្នុងសេចក្តីបង្រៀន...របស់ពួក សាវ័ក ហើយក្នុងសេចក្តីប្រកបគ្នា ... (មើល! ពួកគេបន្ត ព្រះវិហារ ទាំងមូល) ...ព្យាយាមក្នុងសេចក្តីបង្រៀនរបស់ពួកសាវ័ក និងក្នុងការ ប្រកប...(និង ភ្ជាប់នៅទីនោះ។ ឃើញទេ?)...ព្រមទាំងការកាច់ នំប៉័ង...(នោះគឺជាការប្រកបប្បវេណី) ...និងសេចក្តីអធិស្ឋានផង។*

53 ពួកសាវ័ក ដែលជាគ្រូអធិប្បាយ... ពួកគេបានបន្តខ្ជាប់ខ្ជួនក្នុងសេចក្តី បង្រៀនរបស់ពួកគេគឺការកាច់នំប៉័ង (ការប្រកបប្បវេណីគ្នា) និងក្នុងការប្រកបគ្នានិង ការអធិស្ឋាន។ ដូច្នោះ ប្រសិនបើការនោះកាត់ផ្តាច់ការប្រកបប្បវេណីពីសាវ័ក វាក៏កាត់ ការអធិស្ឋានពីសាវ័កដែរ។ ឃើញទេ? ឥឡូវនេះសូមអានបន្ត។ ឃើញទេ?

គ្រប់គ្នាកើតមានចិត្តកោតខ្លាច: ហើយមានការអស្ចារ្យ និងទីសំគាល់  
ជាច្រើនកើតមក ដោយសារពួកសាវ័កដែរ។

ពួកអ្នកដែលជឿទាំងប៉ុន្មាន ក៏នៅជាមួយគ្នា ហើយមានរបស់  
ទាំងអស់នៅមូលព្រមគ្នា

គេក៏លក់ទ្រព្យសម្បត្តិ និងរបស់គេទាំងប៉ុន្មាន ចែកដល់គ្នាតាមដែល  
គ្រប់គ្នាត្រូវការ។

រាល់តែថ្ងៃ គេនៅតែព្យាយាមក្នុងព្រះវិហារ ... (នោះគឺជាសាវ័ក និង  
ទាំងអស់គ្នា។) ...ដោយមានចិត្តព្រមព្រៀងគ្នា ឯកាលនៅផ្ទះ ក៏កាច់  
នំប៉័ង... (ប្រកបគ្នារាល់ពេលជួបគ្នា)...

54 នោះជាគោលលទ្ធិរបស់ពួកសាវ័ក និងរបស់ពួកជំនុំដំបូង រាល់ពេលដែល  
ពួកគេមកជុំគ្នា ពួកគេទទួលយកការប្រកបប្បបូម។ គ្រប់ពេល! ឥឡូវនេះ ខ្ញុំស្គាល់  
អ្នកជាគ្រីស្ទានដែលទៅព្រះវិហារគ្រីស្ទាន (ព្រះវិហារ ខេមបេលីត ដូចដែលយើង  
ស្គាល់ ហើយថា... ដោយសារមានពួកគេពីរនាក់ មួយជាក្រុមជំនុំនៃព្រះគ្រីស្ទ  
និងមួយទៀតជាក្រុមជំនុំខេមបេលីត។) អ្នកនិយាយថា “យើងធ្វើវារៀងរាល់ព្រឹក  
ថ្ងៃអាទិត្យ។ យើងមានបទគម្ពីរនៅលើរឿងនេះ។” អ្នកមានបទគម្ពីរល្អជាងនៅក្នុង  
រោងឧបោសថ ប្រាណហាំ។ រោងឧបោសថប្រាណហាំធ្វើវាម្តងក្នុងមួយខែ។ ប៉ុន្តែ  
បទគម្ពីរគឺថាជាញឹកញាប់ដូចជាអ្នកមកជាមួយគ្នា។ ត្រូវហើយ។ នោះជារៀងរាល់  
ពេល។

រាល់តែថ្ងៃ គេនៅតែព្យាយាមក្នុងព្រះវិហារ ...ដោយមានចិត្ត  
ព្រមព្រៀងគ្នា ឯកាលនៅផ្ទះ ក៏កាច់នំប៉័ង ហើយបរិភោគអាហារដោយ  
អំណរ និងចិត្តស្មោះត្រង់

55 ឃើញទេ រាល់ពេលដែលសាវ័ក កាន់ក្រុមអធិស្ឋានទាំងនេះ ការប្រជុំនៅក្នុង  
ព្រះវិហារបរិសុទ្ធ ពីផ្ទះមួយទៅផ្ទះមួយ រាល់ពេលដែលបានជួបជុំ ពួកគេកាច់នំប៉័ង  
ធ្វើការប្រកបប្បបូម។

56 ឥឡូវនេះ ប៉ុល នៅកូរិនថូសទីមួយ យើងនឹង—យើងក៏អាចអានជំពូកទី១១  
ផងដែរ ដែលយើងប្រើនៅទីនេះសម្រាប់ការប្រកបប្បបូម... ខ្ញុំប្រហែលជាអានវា

ដូច្នេះវាអាចជួយអ្នក កូរិនថូសទី១ ជំពូកទី១១។ សូមស្តាប់លោកប៉ុលនិយាយ ឥឡូវនេះ ខទី២៣។

ដ្បិតវាសេចក្តីដែលខ្ញុំបានបង្រៀនដល់អ្នករាល់គ្នា នោះខ្ញុំបានទទួល ពីព្រះអម្ចាស់មក គឺថានៅពេលយប់...ដែលព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវត្រូវគេ បញ្ជូន នោះទ្រង់បានយកនំប៉័ង:

លុះទ្រង់បានអព្រះគុណរួចហើយ ក៏កាច់នំប៉័ង ដោយមានព្រះបន្ទូល ថា ចូរយកពិសាចុះ៖ នេះជាអ្នកយកខ្ញុំ ដែលត្រូវកាច់សំរាប់អ្នករាល់ គ្នា: ចូរធ្វើកិច្ចនេះ ទុកជាសេចក្តីរំលឹកពីខ្ញុំចុះ។

លុះក្រោយដែលបានបរិភោគរួចហើយ នោះទ្រង់ក៏យកពែងបែប ដូច្នោះដែរ ដោយព្រះបន្ទូលថា...(ពែងឥឡូវនេះ)... ពែងនេះជាសញ្ញាថ្មី ដោយនូវឈាមខ្ញុំ: ចូរធ្វើ...ដូច្នេះរាល់វេលាណាដែលជីក ទុកជាសេចក្តី រំលឹកដល់ខ្ញុំ។

ដ្បិតរាល់វេលាណា ដែលអ្នករាល់គ្នាបរិភោគនំប៉័ងនេះ ហើយជីក ពីពែងនេះ នោះឈ្មោះថាសំដែងពីសេចក្តីសុគតរបស់ផងព្រះអម្ចាស់ ដរាបដល់ទ្រង់យាងមក។

57 ឃើញទេ? វាជាការប្រកបបូជាបូជា។ ខ្ញុំដឹងនិងយល់ស្របថា—រូបកាយរបស់ ព្រះអម្ចាស់ ជាព្រះបន្ទូលដ៏មានព្រះជន្មរស់ គឺជាព្រះគ្រីស្ទទ្រង់ផ្ទាល់។ ប៉ុន្តែ ទាំងនេះគឺជានិមិត្តសញ្ញាដូចជាពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹក និងការលាងជើង និងពិធី បរិសុទ្ធផ្សេងទៀតនៃក្រុមជំនុំ។ ប៉ុន្តែការប្រកបបូជាបូជាគឺពិតជាចាំបាច់សម្រាប់នំប៉័ង ឥឡូវនេះ នំប៉័ង និងស្រាទំពាំងបាយជូ។

បានជាអ្នកណាដែលបរិភោគនំប៉័ងនេះ ឬជីកពីពែងនៃព្រះអម្ចាស់ បែបមិនគួរសម...

58 ឥឡូវនេះ សំណួរត្រូវបានសួរនៅទីនេះថា: “អ្នកយក—អ្នកយកស្រានិងនំកែ កយី ជំងឺហើយសេចក្តីស្លាប់នឹងមកលើអ្នក។” ឃើញទេ...ខ្ញុំជឿថា សំណួរគឺថា ការថ្វាយបង្គំតែមួយគត់នៅទីនោះ គឺនៅក្នុងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ការថ្វាយបង្គំ នៅក្នុងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ នោះគឺជាសេចក្តីពិត។ អ្នកត្រូវតែថ្វាយបង្គំ... ការថ្វាយបង្គំទាំងអស់គឺនៅក្នុងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយប៉ុលកំពុងព្យាយាម



និយាយនៅទីនេះថា អ្នកត្រូវតែនៅក្នុងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ មុនពេលអ្នកធ្វើកិច្ចការនេះ មិនអញ្ជឹងទេគឺអ្នកសុំជីកបង្ហាបខ្លួនឯង (ឃើញទេ?)—មុនពេលអ្នកធ្វើវា មុនពេលលំដាប់លំដោយត្រូវបានអនុវត្ត។

59 ឥឡូវនេះ ដើម្បីបម្រុងទុក ខ្ញុំមានការសរសេរនៅទីនេះរបស់ យ៉ូសែបភិសដែលជាកន្លែងដែលគាត់បានអះអាងថាពួកគ្រីស្ទានដំបូងបន្ទាប់ពីការស្លាប់របស់—នៃព្រះយេស៊ូវ ពួកគេត្រូវបានគេចាត់ទុកជាមនុស្សស៊ីសាច់ ព្រោះគេយកព្រះសពរបស់ព្រះអម្ចាស់មកបរិភោគ។ ពួកគេគិតថាបានជីកវាហើយ ក៏យកវាចេញ ហើយកាត់វាជាដុំៗ ហើយបរិភោគទៅ។ ដែលពួកគេទទួលយកការប្រកបប្រូប្រូម។ ឃើញទេ?

ឥឡូវនេះ មើល ហេតុអ្វីបានជាបទគម្ពីរនេះ—របៀបដែលប៉ូលនិយាយនៅទីនេះ។

*ត្រូវឲ្យមនុស្សល្បួងខ្លួនឯងមើល រួចសឹមបរិភោគនំប៉័ង...*

60 បរិភោគនំប៉័ង។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំដឹងថាព្រះយេស៊ូវគឺជាជំនុំប៉័ងជីវិត វាជាការពិត។ ប៉ុន្តែនេះជានិមិត្តសញ្ញាដូចជាពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកដែរ។ ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកមិនជួយសង្គ្រោះអ្នកទេ ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកគ្រាន់តែជាសញ្ញាមួយដែលបង្ហាញថាអ្នកកំពុងធ្វើទីបន្ទាល់ក្នុងក្រុមជំនុំប៉័ងប៉ុណ្ណោះ ដែលអ្នកជឿលើការសុគត ការបញ្ចុះសព និងការរស់ឡើងវិញរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ វាមិនជួយសង្គ្រោះអ្នកទេ។ ទឹកនឹងមិនសង្គ្រោះអ្នកទេ។ វាជាជំនឿរបស់អ្នកដែលជួយសង្គ្រោះអ្នក។ ប៉ុន្តែពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកគឺជាការបញ្ជា ហើយវាត្រូវតែធ្វើ ដោយសារព្រះមិនអាចនិយាយថាទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក ហើយបន្ទាប់មកបែរមកវិញហើយនិយាយថាវាមិនចាំបាច់ធ្វើទេ។ ទ្រង់មិនអាចចេញការទទួលបានយកការប្រកបប្រូប្រូម ហើយដាក់មកវិញហើយនិយាយថាមិនចាំបាច់ធ្វើវាទេ។ អ្នកត្រូវតែធ្វើវា។ វាជាការបញ្ជាជារៀងរហូតជាមួយព្រះ។

*ដ្បិតអ្នកណាដែលបរិភោគបែបមិនគួរសម អ្នកនោះឈ្មោះថាបរិភោគជាសេចក្តីជំនុំជំរះដល់ខ្លួនវិញ ដោយព្រោះមិនពិចារណាឃើញរូបអង្គនៃព្រះអម្ចាស់ទេ។*

61 ឥឡូវនេះ អ្នកឃើញនៅទីនោះទេ? ត្រឡប់មកកាន់គ្រីស្ទានដែលព្យាយាមធ្វើការប្រកបប្រូប្រូម នោះមិនមែននៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទទេ គ្មានការប្រកបដោយ

ព្រះវិញ្ញាណ គាត់មិនសមនឹងទទួលយកវាទេ។ ហើយពេលដែលគាត់ទទួលបានការប្រកបរបូរម្លូននេះ គាត់កំពុងតែស៊ីផឹកធ្វើបាបខ្លួនឯង ប្រសិនបើគាត់ចេញទៅជក់បារី កុហក លួច ប្រព្រឹត្តអំពើជិតក្បត់ ឬអ្វីមួយដូចនោះ ឬមិនរស់នៅក្នុងជីវិតគ្រីស្ទាន។ ហើយមនុស្សឃើញប្រភេទនៃជីវិតដែលគាត់កំពុងរស់នៅ ហើយបន្ទាប់មកចូលមកទទួលយកបញ្ហានៃការស្លាប់នេះហើយ—និងរូបកាយរបស់ព្រះគ្រីស្ទ ធ្វើទៅក្នុងគាត់ជានិមិត្តសញ្ញានោះ—ថាគាត់បានទទួលព្រះគ្រីស្ទនៅក្នុងចិត្តរបស់គាត់ ហើយយកនិមិត្តសញ្ញានេះនៅខាងក្រោយវា គាត់បាននិយាយថា គាត់ស៊ី និងផឹកសេចក្តីប្រមាថចំពោះខ្លួនគាត់ ដោយមិនយល់ពីព្រះកាយរបស់ព្រះអម្ចាស់ទេ។

62 ឥឡូវនេះ នៅប៉ុន្មាននាទីទៀត ខ្ញុំនឹងទៅដល់សំណួរដដែលនេះ ប្រសិនបើយើងទៅដល់វា ព្រោះវាជាបញ្ហាដូចគ្នានៃការប្រមាថព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ឃើញទេ? ដោយសារតែអ្នកកំពុងប្រកាសអ្វីមួយ ហើយសម្តែងជាផ្នែកនៃមនុស្សលាក់ពុតជាមួយនឹងវា នៅពេលដែលអ្នកមិនគួរធ្វើវា។ មិនអីទេ! ឲ្យខ្ញុំបញ្ចប់រឿងនេះ ឃើញទេ ហើយយើងនឹងឈប់។

*គឺដោយហេតុនោះបានជាមានអ្នករាល់គ្នាជាច្រើន ទៅជាខ្សោយ ហើយឈឺ ក៏មានគ្នាជាច្រើនដេកលក់ទៅហើយដែរ។*

*បើសិនជាយើងរាល់គ្នាពិចារណាមើលក្នុងខ្លួនយើង នោះយើងមិនត្រូវជាប់ជំនុំជំរះទេ។*

*តែកាលណាយើងរាល់គ្នាត្រូវជាប់ជំនុំជំរះ នោះព្រះអម្ចាស់ទ្រង់វាយផ្ទាល់យើងវិញ ដើម្បីកុំឲ្យយើងជាប់ទោសជាមួយនឹងលោកីយ៍ឡើយ។*

*ដូច្នេះ បងប្អូនអើយ កាលណាប្រជុំគ្នា ដើម្បីនឹងបរិភោគនោះត្រូវបង្កង់ចាំគ្នាផង។ (ឥឡូវ មើល។)*

*បើសិនជាអ្នកណាឃ្លាន...ឲ្យអ្នកនោះបរិភោគនៅដោះចុះ...*

63 កុំចូលមក...ដោយសារនៅក្នុងបទគម្ពីរមួយទៀតនៅទីនេះ ពួកគេយកសាច់ និងផឹកច្រើន ហើយអ្វីៗបែបនោះរហូតដល់ពួកគេបានធ្វើឱ្យដំណាក់របស់ព្រះអម្ចាស់ក្លាយជាផ្ទះមួយ—កន្លែងមួយ—នៃពិធីបុណ្យមួយ ហើយស្រវឹងនៅតុរបស់ព្រះអម្ចាស់។ អ្នកចាំថានៅក្នុងគម្ពីរកូរិនថូសនៅទីនេះ។ ពួកគេស្រវឹងនៅតុរបស់ព្រះអម្ចាស់។ ប៉ុន្តែប៉ុលបាននិយាយនៅទីនេះ៖

...បើសិនជាអ្នកណាឃ្លាន ឲ្យអ្នកនោះបរិភោគនៅឯផ្ទះចុះ ដើម្បី កុំឲ្យអ្នករាល់គ្នាប្រជុំទៅ នាំឲ្យជាប់មានទោសឡើយ។ ឯការឯទៀត ដល់កាលណាខ្ញុំមក នោះខ្ញុំនឹងសំរេចគ្រប់ទាំងអស់។ (ឃើញទេ?)

64 ឥឡូវនេះខ្ញុំជឿថា ការញ៉ាំងកែកយី... ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិនជឿថា នំប៉័ងកូស៊ីរគូរតែ ត្រូវបានជំនួសដោយនំកែកយីនោះទេ។ ខ្ញុំជឿថាវាគួរតែជានំប៉័ងឥតមេដែលជា ប្រភេទនំប៉័ងឥតមេដែលត្រូវបានគេផលិតនៅប្រទេសអេស៊ីប។ ហើយខ្ញុំជឿថា ឈាមមិនគួរជាទឹកទំពាំងបាយជូរទេ ប៉ុន្តែវាគួរតែជាស្រា។ ទឹកទំពាំងបាយជូរ ហើយខូចពេលវាចាស់។ ប៉ុន្តែស្រាកាន់តែល្អ និងខ្លាំងឡើងៗ នៅពេលដែលវា យូរទៅ។ វាមិនដែលបាត់បង់កម្លាំងទេ។ ហើយព្រះលោហិតរបស់ព្រះគ្រីស្ទមិន ជួរចត់ឡើយ នៅពេលដែលវាកាន់តែចាស់ វាកាន់តែរឹងមាំ និងកាន់តែប្រសើរឡើង នៅពេលដែលថ្ងៃកន្លងផុតទៅលើអ្នកជឿ។ ហើយវាក៏ជាស្រានិងនំប៉័ង។ នំប៉័ងរួម គួរត្រូវបានធ្វើឡើងដោយមនុស្សដែលថ្វាយខ្លួននិងថ្វាយខ្លួនទៅព្រះ។

65 ខ្ញុំបានទៅព្រះវិហារម្តង ជាកន្លែងដែលគេយកនំប៉័ងចាស់នេះ ជាកន្លែងដែល មនុស្សមានបាបជេរប្រមាថ និងប្រព្រឹត្តអំពើសៅហ្មង ហើយកាត់នំប៉័ងចាស់នោះ ហើយបោះវានៅទីនោះជាមួយនឹងទឹកផ្លែឈើមួយប្រភេទសម្រាប់ផឹក។ សម្រាប់ ខ្ញុំនោះគឺ—នោះជារឿងគួរឱ្យអស់សំណើច។ ខ្ញុំជឿថា វាគួរតែជារបៀបដែលបទ គម្ពីរបាននិយាយថាវាគួរ មិនខុសប្លែកពីបទគម្ពីរទេ ចូរនាំជាប់នឹងវា។

79. សំណួរ។ ឥឡូវនេះ! បងប្រុសប្រាណាហាំ តើវាពិតទៅដែលថា សាតាំង ធ្លាប់នៅស្ថានសួគ៌ ហើយត្រូវបានបណ្តេញចេញ វានិងទេវតារបស់វាចុះមក ផែនដី ឬក៏ជាការនិមិត្តដូចលោកយ៉ូហានបានឃើញនៅលើកោះប៉ាតម៉ុស? ហេតុអ្វីបានជាខ្ញុំសួរនេះ គឺខ្ញុំត្រូវបានគេប្រាប់ថាវាជាការនិមិត្ត។

66 យ៉ូហានបានឃើញវាជាការនិមិត្តមួយ ប៉ុន្តែវាជាការកើតឡើងពិតប្រាកដ។ បើ អ្នកងាកទៅអេសាយ ១៤:១២។ ឥឡូវនេះ ទាំងនេះដើរយឺត ប៉ុន្តែសម្រាប់ខ្ញុំ ពួកវាក៏ —ពួកគេគឺជាមេរៀន។ ហើយវាក៏ជាអ្វីមួយ...ប្រហែលជាអ្នកគិតថា “មែនហើយ ខ្ញុំ មិនត្រូវការវាឥឡូវនេះទេ។” អ្នកគ្រាន់តែមិនដឹងពីរបៀបដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ចិញ្ចឹមនៅលើព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ វាត្រូវតែមានព្រះបន្ទូលទៅ—ដើម្បីចិញ្ចឹម ពីព្រោះព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគ្រាន់តែចិញ្ចឹម ហើយមានតែនៅលើព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះប៉ុណ្ណោះ។ តើអ្នកជឿទេ? ព្រះគម្ពីរបាននិយាយដូច្នោះ។ “មនុស្សមិនមែនរស់

ដោយសារអាហារតែប៉ុណ្ណោះទេ គឺដោយសារគ្រប់ទាំងព្រះ បន្ទូលដែលចេញពី ព្រះ ឱស្សព្រះ។” ត្រឹមត្រូវ! ជំពូកទី១៤ នៃអេសាយ ហើយខ្ញុំជឿថានៅទីនេះ ឥឡូវនេះយើងនឹងចាប់ផ្តើមនៅខែ១២។ សូមអានឥឡូវនេះអំពីលូស៊ីហ្វើរ។

ឱ លូស៊ីហ្វើរ ឯងបានធ្លាក់ពីលើមេឃយ៉ាងម៉េច...(ធ្លាក់ពីលើមេឃ) ...តារាប្រចាំថ្ងៃ ជាផ្កាយព្រឹកអើយ!...(ទេវតាមកពីស្ថានសួគ៌។)

ឱតារាប្រចាំថ្ងៃ ជាផ្កាយព្រឹកអើយ ន៎ ឯងបានធ្លាក់ចុះមកពីលើមេឃ ហើយ! ឯងដែលបានផ្តេកអស់ទាំងនគរឲ្យរាប ឯងបានត្រូវរាប់—រំលំ ដល់ដីដែរហ្ន៎!

ឯងបានគិតក្នុងចិត្តថា អញនឹងឡើងទៅឯស្ថានសួគ៌ អញនឹង ដំកើងបល្ល័ង្កអញ ឲ្យខ្ពស់ជាងអស់ទាំងផ្កាយរបស់ព្រះ៖ ហើយអញ នឹងអង្គុយលើភ្នំជាទីប្រជុំជំនុំ នៅទីបំផុតនៃទិសខាងជើង:

អញនឹងឡើងទៅផុតខ្ពស់នៃពពក អញនឹងលើកខ្លួនឲ្យបានដូចជា ព្រះដ៏ខ្ពស់បំផុត។

67 ដូច្នោះអ្នកឃើញថាវាមិនមែនជាការនិមិត្តទេ។ ពិតប្រាកដណាស់ លូស៊ីហ្វើរ ត្រូវបានដេញចេញពីស្ថានសួគ៌។

68 ឥឡូវនេះ ចូរយើងងាកទៅគម្ពីរសញ្ញាថ្មីទៅ លូកា ១០:១៨ បន្តិចសិន ហើយ មើលអ្វីដែលព្រះយេស៊ូវបានមានបន្ទូល។ នៅក្នុងសៀវភៅលូកា អ្នកមានគម្ពីរ របស់អ្នកឥឡូវនេះ ដែលកំពុងព្យាយាមឆ្លើយសំណួរទាំងនេះ លូកា ១០:១៨:

នោះទ្រង់មានព្រះបន្ទូលទៅគេថា...(ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូល)...ខ្ញុំ បានឃើញអារក្សសាតាំងធ្លាក់ពីលើមេឃ មកដូចជាផ្លែកបន្ទោរ។

69 សូមមើល សាតាំងគឺជាមហាទេវតាដើមរបស់ព្រះ។ ធ្លាប់គង់នៅស្ថានសួគ៌។ វាធ្លាប់ជាបុគ្គលដ៏អស្ចារ្យបំផុតនៅស្ថានសួគ៌បន្ទាប់ពីព្រះ។ វាជាបុរសដៃស្តាំរបស់ ព្រះក្នុងការប្រកបការងារ ហើយវាបានហាត់ក្នុងចិត្ត។

70 ហើយវាមិនមែនជារបៀបដែលមនុស្សទទួលសព្វថ្ងៃទេឬអី? សូមព្រះជាម្ចាស់ ប្រទានពរដល់មិត្តហើយដាក់ទំនុកចិត្តលើគាត់បន្តិច នោះគាត់នឹងដឹងគ្រប់សព្វ។ វាក្លាយជា...វាត្រូវតែចាប់ផ្តើមអង្គការមួយ ឬវាត្រូវធ្វើអ្វីដែលខុសប្លែកពីគេ។ “ហេតុអ្វីបានជាឯងធ្លាក់មកពីស្ថានសួគ៌ ឱ លូស៊ីហ្វើរ!”

71 វាជា...ព្រះមានការលំបាកក្នុងការព្យាយាមយកនរណាម្នាក់ដែលទ្រង់អាចដោះស្រាយជាមួយ នោះនឹងមានចិត្តរាបសា និងស្ងួតបូត ហើយនៅកន្លែងនោះរហូតដល់ព្រះត្រាស់ហៅគាត់ឲ្យធ្វើអ្វីមួយ (អ្នកជឿទេ? ឃើញទេ?) បុរសដែលព្រះអាចបានពរ ហើយគាត់នឹងនៅតែរក្សាខ្លួនជាមនុស្ស មិនមែនជាទេវតាឬជាព្រះឡើយ។ កាលណាមនុស្សបានទទួលពរហើយបានអ្វីបន្តិចបន្តួចដល់គាត់ គាត់ចង់ក្លាយជាព្រះ គាត់ចង់ក្លាយជា—ទេវតាមួយ។ គាត់ចង់ក្លាយជាមនុស្សអស្ចារ្យ។ “អ្វីដែលខ្ញុំធ្វើ អ្វី...ខ្ញុំនិងខ្ញុំនិងរបស់ខ្ញុំ...” ទាំងអស់។ នោះជាអាកប្បកិរិយាខុស។ ការតាមប្រមាញ់របស់ព្រះសម្រាប់អ្នកណាម្នាក់ដែលទ្រង់អាចប្រទានពរ ហើយចាក់ចេញនូវពរជ័យ ហើយ—ហើយទ្រង់បានប្រទានពរកាន់តែច្រើន នោះបុរសនឹងកាន់តែតិចទៅៗ។

72 ហើយអ្នកនឹងមិនទទួលបានព្រះពរបន្ថែមទៀតឡើយ រហូតទាល់តែអ្នកក្លាយជាអ្វីមួយ។ អ្នកត្រូវតែលត់ដំខ្លួនឯង។ អ្នកណានឹងលើកតម្កើងខ្លួនព្រះជាម្ចាស់នឹងធ្វើឲ្យមានការធ្លាក់ចុះ។ អ្នកណាបន្ទាបខ្លួន ព្រះជាម្ចាស់នឹងលើកតម្កើង។ អ្នកត្រូវតែទទួលបានតិចតួចមុនពេលអ្នកអាចធំ។ ហើយអ្នកនឹងមិនដែលធំនៅក្នុងខ្លួនអ្នកទេ អ្នកនឹងធំដូចដែលព្រះនឹងធំនៅក្នុងអ្នក។ ឃើញទេ?

73 ដូច្នោះ លូស៊ីហ្វើរនៅលើផែនដីសព្វថ្ងៃនេះ ព្យាយាមធ្វើការក្នុងក្រុមជំនុំ ដើម្បីសម្រេចគោលបំណងដូចគ្នា ដែលវាបានចាប់ផ្តើមមុនកំណើតផែនដី។ លូស៊ីហ្វើរត្រូវបានបណ្តេញចេញពីស្ថានសួគ៌។ ត្រូវហើយ។

74 ខ្ញុំជឿថាមានរឿងមួយទៀតនៅទីនេះ អេសេគាល ជំពូកទី២៨ខទី១២។ សូមមើលអ្វីដែលចែងនៅក្នុង អេសេគាល ២៨:១២។ ហើយខ្ញុំប្រាកដថា ដោយការសិក្សានេះ ហើយមើលទៅក្នុងវា នឹងឃើញនូវអ្វីដែលព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូលបន្ទាប់មក យើងដឹងថាតើវាពិតជាធ្លាក់ពីស្ថានសួគ៌ ឬថាតើវាគ្រាន់តែជាការនិមិត្ត—២៨និងខ១២។ ត្រូវហើយ។ ខ្ញុំជឿថានោះជាអ្វីដែលខ្ញុំបានសរសេរចុះ ២៨:១២។ ត្រឹមត្រូវ។ នៅទីនេះយើងចាប់ផ្តើម។

ឥឡូវនេះ នេះជារឿងដ៏អស្ចារ្យនៅទីនេះ ខ្ញុំចង់ឲ្យយើងមានពេលអធិប្បាយបន្តិចបន្តួច (ឃើញទេ?) ព្រោះវាពិតជាអ្វីមួយ។

75 ឥឡូវនេះ ដូចដែលខ្ញុំទើបតែបានផ្អែកលើរឿងនេះ ថាលូស៊ីហ្វើរនៅស្ថានសួគ៌បានព្យាយាមលើកតម្កើងខ្លួនវា ហើយថែមទាំងខ្ពស់ជាងមេរបស់វាផង។ ហើយ

វាបានក្បត់លោកមីកែល ហើយបានតាំងខ្លួនវាជានគរដ៏អស្ចារ្យនៅភាគខាងជើង ហើយចុះមក។ ឥឡូវនេះ ហើយវា និងពួកទេវតារបស់វាត្រូវបានបណ្តេញចេញ។

បុគ្គលនោះបានសួរអំពីវិវរណៈ...នោះគឺនៅក្នុង វិវរណៈ១២ នៅលើកោះប៉ាត ម៉ុស។

ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ សូមកត់ចំណាំចំណុចនេះនៅខទី១២ ហើយមើលរបៀបដែល វាអង្គុយនៅក្នុងនគរមនុស្ស។

76 តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់នៅទីនេះដែលយល់ថាអារក្សគ្រប់គ្រងគ្រប់ ជាតិសាសន៍នៅក្រោមស្ថានសួគ៌? អារក្សគ្រប់គ្រងសហរដ្ឋអាមេរិក។ អារក្សគឺជា រដ្ឋាភិបាលរបស់សហរដ្ឋអាមេរិក។ អារក្សគឺជារដ្ឋាភិបាលនៃប្រទេសអាណូម៉័ង។ វាជារដ្ឋាភិបាលនៃគ្រប់ប្រជាជាតិនៅក្រោមមេឃ។ ព្រះគម្ពីរចែងថា អារក្ស គ្រប់គ្រងគ្រប់ជាតិសាសន៍។ សូមអាន ម៉ាថាយ ជំពូកទី៤។ ពេលសាតាំង បាននាំព្រះយេស៊ូវឡើងទៅលើកំពូលភ្នំ ហើយបង្ហាញព្រះអង្គអំពីនគរនានាក្នុង ពិភពលោក ហើយបានអះអាងថាពួកគេជារបស់វា ហើយនិយាយថា “ខ្ញុំនឹងថ្វាយ វាទៅអ្នក ប្រសិនបើអ្នកថ្វាយបង្គំខ្ញុំ” ព្រះយេស៊ូវមិនដែលមានបន្ទូលថា “អ្នកកុហក ហើយ សាតាំង។” ទ្រង់ដឹងថាពួកវាជាកម្មសិទ្ធិរបស់វា។ ប៉ុន្តែនៅក្នុងសៀវភៅ វិវរណៈ បាននិយាយថា “ចូរអរសប្បាយចុះ ផ្ទៃមេឃនិងផែនដីអើយ ដ្បិតនគរ នៃលោកិយនេះបានក្លាយទៅជានគររបស់ព្រះអម្ចាស់នៃយើង និងរបស់ព្រះគ្រីស្ទ របស់ទ្រង់។ ហើយទ្រង់នឹងសោយរាជ្យនៅលើផែនដី។”

77 ព្រះយេស៊ូវជ្រាបថា នៅសហស្សវត្សរ៍ដែលរដ្ឋាភិបាលនិងនគរទាំងអស់នឹង ត្រូវរលំ ហើយទ្រង់នឹងក្លាយជាព្រះ និងជាអ្នកគ្រប់គ្រងលើពួកគេទាំងអស់។ ទ្រង់ បានដឹងថា ទ្រង់បានទទួលមរតកគ្រប់យ៉ាង ដូច្នេះ ទ្រង់មានបន្ទូលប្រាប់សាតាំង ថា “មកពីក្រោយអញ សាតាំង!” ដ្បិតទ្រង់ជ្រាបនូវអ្វីដែលទ្រង់ត្រូវធ្វើ។

ឥឡូវនេះ ចូរស្តាប់ការនេះ ព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះអម្ចាស់មកលើហោរាអសេគាល ដែលមានបន្ទូលថា មិនមែនចំពោះស្តេចនេះទេ ប៉ុន្តែចំពោះវិញ្ញាណរបស់ស្តេច។ មើលនេះឥឡូវនេះ។

78 អ្នកចាំនៅព្រឹកនេះ នៅពេលដែលខ្ញុំបង្ហាញអ្នកពីរបៀបនៅក្នុងបទគម្ពីរ ថា ក្រុមជំនុំបានដើរចេញទៅផ្លូវខុសដោយយកអង្គការរបស់មនុស្ស។ ដូចគ្នាដែរ អ៊ីស្រាអែលបានចេញពីផ្លូវដោយបរិហារព្រះជាម្ចាស់ថាជាស្តេចរបស់ពួកគេ ហើយ

ចង់បានសូលធ្វើជាស្តេច។ ហើយនៅពេលដែលស្តេចពិតប្រាកដរបស់ពួកគេបាន យាងមក គឺព្រះយេស៊ូវ ពួកគេមិនស្គាល់ទ្រង់ទេ ដោយសារតែទ្រង់—ការអធិប្បាយ និងការបង្រៀនរបស់ទ្រង់គឺខុសគ្នាឆ្ងាយណាស់ពីស្តេចនៅលើផែនដី រហូតដល់ ពួកគេមិនស្គាល់ទ្រង់។ ហើយថ្ងៃនេះ នៅពេលដែលស្តេចនៃក្រុមជំនុំ ព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ នៅពេលដែលទ្រង់នៅទីនេះ ហើយទ្រង់យាងមកក្នុងក្រុមជំនុំ ដើម្បីធ្វើឱ្យ មនុស្សត្រូវបានបង្កើតឡើងវិញ ដើម្បីផ្តល់កំណើតថ្មីដល់ពួកគេ វាខុសគ្នាខ្លាំងពី អង្គការនិងនិកាយទាំងនេះ រហូតដល់ពួកគេនិយាយថា “អូ វាមើលទៅដូចមនុស្ស បរិសុទ្ធចំពោះខ្ញុំ?” ឃើញទេ?

79 វាមិនមែនជាអ្វីដែលវាមើលទៅអ្នកទេ វាជាអ្វីដែលព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ និយាយអំពីវា។ ចាំមើលថ្ងៃបុណ្យទី៥០ តើវាមើលទៅដូចអ្វី? សូមក្រឡេក មើលពេលវេលាផ្សេងទៀតនៅពេលដែលពួកគេបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ តើវាមើលទៅដូចអ្វី? ស្ត្រីនិងបុរស នាងព្រហ្មចារីម៉ារីនិងពួកគេទាំងអស់គ្នា ស្រឡាងកាំងដូចជាបុរសស្រវឹង គ្រាន់តែញាប់ញ័រ រំស្រក បបូរមាត់ញ័រ និង អណ្តាតដំឡាន់និងអ្វីផ្សេងទៀត បន្តដូចជាមនុស្សល្ងង់។ ប៉ុន្តែពួកគេបានស្លាប់ ចំពោះខ្លួនពួកគេ ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានយាងចូលមកក្នុងពួកគេ។ ហើយ ពួកគេបានដុតពិភពលោកដែលគេស្គាល់។ អ្វីដែលយើងត្រូវការថ្ងៃនេះគឺមនុស្ស ដែលនឹងស្លាប់ចំពោះខ្លួនឯង ហើយរលួយទៅលើខ្លួនឯង ហើយដុតស្ថាន ទាំងប៉ុន្មាននៅខាងក្រោយ ហើយប្រគល់អ្វីៗទាំងអស់ជូនព្រះគ្រីស្ទ។

80 សូមមើលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមានព្រះបន្ទូលទៅកាន់អារក្សនៅក្នុងស្តេចនេះ។ ចាំមើលអ្នកណាជាអ្នកគ្រប់គ្រងស្តេចនេះ។

នៅចាំអ្វីដែលខ្ញុំនិយាយកាលពីព្រឹកមិញ ប្រពន្ធខ្ញុំនិយាយអំពីនារីនៅទីនោះ ពួកគេទាំងអស់គ្នាជាមនុស្សស្រីសម្លៀកបំពាក់នៅជាមួយពួកគេដែលមើល-ទៅ កខ្វក់ អាសគ្រាម? ឃើញទេ? បាននិយាយថា “ពួកគេគ្មានគំនិតត្រឹមត្រូវទេ។ មនុស្សស្រីដែលមានគំនិតត្រឹមត្រូវនឹងមិនបង្ហាញខ្លួនបែបនេះទេ។”

81 ខ្ញុំបាននិយាយថា “អូនសម្លាញ់ នាងគ្រាន់តែជាជនជាតិអាមេរិក ហ្នឹងហើយ។ នោះជាទម្លាប់នៅទីនេះ។ ពួកគេនឹងធ្វើវាព្រោះវាជាទម្លាប់។” សូមមើល ពួកគេ ទៅដោយបញ្ញារបស់ពួកគេ។ ប៉ុន្តែបញ្ញារបស់អ្នក បើអ្នកមានក្នុងក្បាលរបស់ អ្នក គឺគ្រប់គ្រងដោយអារក្ស។ អារក្សគ្រប់គ្រងក្បាលមនុស្ស ព្រះគ្រប់គ្រងចិត្ត

មនុស្ស។ អារក្សធ្វើឱ្យអ្នកមើលអ្វីមួយដែលអ្នកអាចមើលឃើញ។ អ្នកនិយាយថា “មែនហើយ ត្រឹមត្រូវ ត្រូវហើយ មានហេតុផល ហេតុផលវាល្អ។” ប៉ុន្តែព្រះគម្ពីរអនុញ្ញាតឱ្យយើងទម្លាក់ការរំកិលព្រៃ ហើយដោយសារជំនឿ យើងជឿលើអ្វីដែលយើងមើលមិនឃើញ។ នោះជាអ្វីដែលព្រះធ្វើនៅពេលទ្រង់យាងមកលើចិត្តមនុស្ស។

<sup>82</sup> នៅក្នុងសួនច្បារអេដែន អារក្សបានគ្រប់គ្រងក្បាលមនុស្ស។ ព្រះបានយកគំនិតរបស់គាត់។ ហើយនោះជាបណ្តឹងរបស់ព្រះ ជាកន្លែងដែលព្រះគង់នៅក្នុងចិត្តមនុស្ស។ ហើយឥឡូវនេះប្រសិនបើវាជាបញ្ហា... ប្រាកដណាស់ បុរសឬស្ត្រីដែលកើតមកពីព្រះនឹងធ្វើដូចជាវាជាណាចក្រដែលពួកគេបានមក។ ហាលេលូយ៉ា! នោះនឹងធ្វើឱ្យខ្ញុំស្រែក។ ហេតុអ្វី? ពីព្រោះពេលដែលអ្នកដឹងថាអ្នកបានឆ្លងផុតពីសេចក្តីស្លាប់ទៅកាន់ជីវិត ដោយព្រោះអ្នកស្តាប់អំពើបាប ហើយអ្នកស្រឡាញ់ព្រះ។ ហើយអ្នកនឹងឈរដោយមិនគិតថាអ្នកស្លាប់ឬមិនស្លាប់។ អ្នកនឹងឈរថាវាខុសហើយ ហៅថាខុសគឺខុស ដើរត្រង់ចំពោះព្រះ។ វាបង្ហាញថាវិញ្ញាណរបស់អ្នក ជីវិតដែលនៅក្នុងអ្នកគឺមកពីកន្លែងផ្សេង កន្លែងដែលវាបរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធនិងព្រហ្មចារី និងមិនសៅហ្មង។

<sup>83</sup> ហើយអ្នកនិយាយថា “ការព្យាបាលដ៏ទេវភាព?” ប្រាកដណាស់! ព្រះវិញ្ញាណរបស់ខ្ញុំបានមកពីកន្លែងដែលអ្នកប្រោសដ៏ទេវភាពគង់នៅ។ យើងមកពីទឹកដីនៃការព្យាបាលដ៏ទេវភាព។ អាម៉ែន!

<sup>84</sup> និយាយថា “អ្នកជឿថាមានព្រះ។” ប្រាកដណាស់ វាមកពីទឹកដីដែលព្រះជាម្ចាស់គង់។ ហើយយើងជាអ្នកធ្វើខ្ញុំណើរ និងជាមនុស្សចម្លែកដូចជាអំប្រាហាំ និងអ៊ីសាក។ នៅពេលដែលគ្រាន់តែ—ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគ្របសង្កត់ពួកគេពួកគេបានដើរកាត់ស្រុកនោះ ហើយសារភាពថាពួកគេជាអ្នកធ្វើដំណើរ និងជាជនបរទេស។ ពួកគេកំពុងស្វែងរកទីក្រុងមួយដែលអ្នកបង្កើតនិងអ្នកសង់ជាព្រះ។ ហើយឥឡូវនេះ បន្ទាប់ពីយើងទទួលបានភ័ស្តុតាងនៃការរស់នៅក្នុងខ្លួនយើង តើយើងគួរជាអ្នកធ្វើដំណើរ និងជនចម្លែកប៉ុណ្ណាទៀត ដើរឆ្លងកាត់ផែនដី បែរក្បាលយើងពីអំពើអាក្រក់ ដោយសារយើងជាជនជាតិមួយផ្សេងទៀត។ ប្រាកដណាស់!

<sup>85</sup> សូមមើលការគ្រប់គ្រងដ៏អាក្រក់ក្នុងផែនដីនេះឥឡូវនេះ ដូចយើងបានអានពីអេសេគាល ២៨:១២។



កូនមនុស្សអើយ ចូរផ្ដើមពាក្យទំនួញពីដំណើរស្ដេចក្រុងទីរ៉ុស ហើយ ប្រាប់ថា ព្រះអម្ចាស់យេហូវ៉ាទ្រង់មានព្រះបន្ទូលដូច្នោះ ... (ឥឡូវចាំ មើល ទ្រង់កំពុងមានបន្ទូលទៅកាន់វិញ្ញាណនៅក្នុងស្ដេច។ ឃើញ ទេ?) ...ឯងជាអ្នកបំពេញខ្នាត ដោយមានប្រាជ្ញាពោរពេញ...ហើយ លំអគ្រប់លក្ខណ៍។ (សាតាំង ឃើញពីរបៀបដែលសាតាំងស្រស់ស្អាត បំផុតក្នុងពួកទេវតាទេ?)

ពីដើមឯងបាននៅក្នុងច្បារអេដែនជាសួនរបស់ព្រះ...

86 ឥឡូវនេះឯងដឹងថាស្ដេចទីរ៉ុសនៅសម័យនោះមិនអាចនៅអេដែនបានទេ ដ្បិតវាគឺបួនពាន់ឆ្នាំមុន។ ឃើញទេ? “ឯងធ្លាប់នៅអេដែន” តើទ្រង់កំពុងនិយាយ ជាមួយអ្នកណា? ទ្រង់កំពុងនិយាយជាមួយសាតាំងនៅក្នុងស្ដេចនោះ។ ហាលេ លូយ៉ា! បងប្រុស ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ពេញដោយជំនឿ។ ពេលណា...

87 ហើយបន្ទាប់មក តើមនុស្សទាំងនេះនឹងធ្វើអ្វីដែលប្រមាថ និងសើចចំអក ដល់មនុស្ស នៅក្រោមការបង្ហាញនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ? នៅពេលពួកគេ សើចចំអកនឹងមនុស្សទាំងនោះ ពួកគេកំពុងប្រមាថព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដែល មិនអាចលើកលែងទោសបានជាដាច់ខាត។ ឯងមិននិយាយជាមួយបុរសនោះ ទេ ឯងកំពុងនិយាយជាមួយនឹងព្រះវិញ្ញាណដែលធ្វើការនៅក្នុងបុរសនោះ។ យើង គួរគោរពគ្នាទៅវិញទៅមក ស្រឡាញ់គ្នាទៅវិញទៅមក ហើយដាស់តឿនគ្នា ទៅវិញទៅមក ពោលពាក្យល្អចំពោះគ្នាទៅវិញទៅមក។ នោះជាអ្វីដែលយើង គួរធ្វើ។

ឥឡូវស្ដាប់រឿងនេះ។ មិនអីទេ។

...ឯងជាអ្នកបំពេញខ្នាត ដោយមានប្រាជ្ញាពោរពេញ... ហើយលំអ គ្រប់លក្ខណ៍។

ពីដើមឯងបាន...នៅក្នុងច្បារអេដែនជាសួនរបស់ព្រះ ឯងបានប្រដាប់ កាយដោយត្បូងដ៏មានជំនឿគ្រប់មុខ គឺសាមស៊ី ទោប៉ុត ...ពេជ្រ បេរីល ...អូនីក្យូ ...មណីជោតិ ...កណ្តៀង ...មរកត ...បារកេត ...ហើយនឹងមា សៈ ...ឯក្រាប់ និងខ្ពុយរបស់ឯង...នោះបានត្រៀមទុកសំរាប់ឯងតាំងពី ថ្ងៃដែលឯងកើត។

88 មានលូស៊ីហ្វើរ។ វាធ្លាប់រស់នៅក្នុងសួនអេដេន។ ឥឡូវនេះ យើងនឹងត្រឡប់មកកាន់សំណួរនោះវិញក្នុងពេលបន្តិច លូស៊ីហ្វើរ នៅសួនអេដេន ព្រោះយើងមានពូជសត្វពស់នៅកន្លែងណាមួយ ដែលជារឿងគួរឲ្យរន្ធត់ណាស់។ ខ្ញុំគិតថា ខ្ញុំគ្រាន់តែសង្ឃឹមថាវាជាចុងក្រោយ។

89 ប៉ុន្តែវាគឺមែន ហើយអារក្សត្រូវបានបណ្តេញចេញពីស្ថានសួគ៌។ ហើយគោលបំណងដែលវាព្យាយាមធ្វើនៅស្ថានសួគ៌ វាបានមកទីនេះនៅលើផែនដី ហើយកំពុងព្យាយាមអស់ពីសមត្ថភាពដើម្បីបំពេញនូវអ្វីដែលវាមានបំណង។ ទ្រង់យាងទៅរកស្តេច និងពួកអ្នកគ្រប់គ្រង ហើយកាលណាអាចទទួលបានបន្ទាប់មកវាចុះមកព្រះវិហារ ហើយយកមនុស្ស—ឬមានគ្រូអធិប្បាយ។ បន្ទាប់ពីគ្រូអធិប្បាយ វាចូលទៅក្នុងក្រុមជំនុំ ហើយចូលទៅក្នុងក្រុមជំនុំក្រោមឥទ្ធិពលដដែល អារក្សដូចគ្នាធ្វើរឿងដូចគ្នា។ “អ្នកដឹងទេថាអ្នកជាប្រេសប៊ីធៀន អ្នកនឹងមិនដែលក្លាយជាមនុស្សប៊ែរសុទ្ធទេ។ អ្នកគឺបែបនេះ បែបនោះ ឬផ្សេងទៀត អ្នកមិនអាចបន្ទាបបន្ថែមខ្លួនឯងក្នុងចំណោមពួកគេបានទេ។ ហេតុអ្វី អ្នកដឹងច្បាស់ជាងការអង្គុយនៅក្នុងរោងឧបោសថចាស់ៗ ឬបេសកកម្មនៅតាមផ្លូវ។ ហេតុអ្វីមនុស្សនៅក្បាលទទេរបស់ពួកគេ។” អត់ទេ ពួកគេមិនមែនទេ។ អត់ទេ ពួកគេមិនមែនទេ ពួកគេគ្រាន់តែនៅលើចិត្តរបស់ពួកគេ ហ្នឹងហើយ។ ពួកគេមិនគ្រប់គ្រងក្បាលរបស់ពួកគេទេ ពួកគេគ្រាន់តែគ្រប់គ្រងដោយបេះដូងរបស់ពួកគេ។ ព្រះទ្រង់គង់នៅក្នុងចិត្តរបស់ពួកគេ ហើយពួកគេជាមនុស្សពិសេស បញ្ចេញភាពជាស្តេចថ្វាយយញ្ញបូជាខាងវិញ្ញាណ នោះជាផលផ្លែនៃបបូរមាត់របស់ពួកគេដែលលើកសរសើរដល់ព្រះ មិនថាពួកគេមានអារម្មណ៍ដូចឬអត់។ “ពេលខ្លះខ្ញុំមិនបានឃើញទ្រង់ទេ” អ្នកនិពន្ធបទចម្រៀងបាននិយាយថា “ខ្ញុំទុកចិត្តនិងសរសើរទ្រង់។”

90 និយាយថា “ខ្ញុំនឹងទៅព្រះវិហារ ហើយខ្ញុំនឹងសរសើរតម្កើងព្រះអម្ចាស់ប្រសិនបើខ្ញុំមានអារម្មណ៍បែបនេះ។” ឥឡូវនេះ បូជាចារ្យធ្វើការបូជា។ រីឯអ្នកវិញក្រុមជំនុំជាមហាបូជាចារ្យរបស់ព្រះជាម្ចាស់ ដើម្បីបូជាខាងវិញ្ញាណ នោះហើយជាផលផ្លែនៃបបូរមាត់អ្នកសរសើរព្រះ។

91 អ្នកចុះទៅនិយាយថា “មែនហើយ ប្រសិនបើខ្ញុំមានអារម្មណ៍បែបនេះ ខ្ញុំនឹងទៅថ្លែងទីបន្ទាល់ទៅកាន់នរណាម្នាក់។” អញ្ចឹង ធ្វើអីក៏បាន! បើអ្នកជាសម្តេចសង្ឃ បងប្អូន វាកំពុងឆេះក្នុងចិត្ត មិនថាអ្នកមានអារម្មណ៍ចង់ធ្វើឬអត់។ ចូរទៅធ្វើ

វាដោយសារតែអ្នកត្រូវធ្វើការថ្វាយ ជាអ្វីដែលពិបាកនឹងធ្វើ។ ចូរទៅធ្វើវាចុះ អ្នកជា  
បព្វជិតខាងវិញ្ញាណ ជារាជារាស្ត្រ សរសើរព្រះ ព្រោះព្រះគង់ក្នុងចិត្តនេះ។

92 ឥឡូវនេះ បើអ្នកជាសាតាំង អ្នកមានអារម្មណ៍ថាអ្នកគ្រាន់តែល្អជាងមនុស្ស  
ថ្នាក់នោះបន្តិច។ ឥឡូវនេះ តើអ្នកនឹងដឹងថាមួយណាត្រូវ? យកវាតាមគម្ពីរ។ បើ  
មនុស្សកើតមកពីព្រះ គាត់ជឿគ្រប់ពាក្យដែលព្រះបានសរសេរ ហើយនិយាយ  
ថាទ្រង់អស្ចារ្យដូចសព្វថ្ងៃនេះ ហើយទ្រង់មិនដែលផ្លាស់ប្តូរទេ ហើយទ្រង់គឺដូចគ្នា  
កាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ ប្រសិនបើគាត់ពេញដោយព្រះវិញ្ញាណ  
បរិសុទ្ធ គាត់បានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដូចគ្នាដែលទ្រង់ប្រទាននៅថ្ងៃបុណ្យ  
ទី៥០ ហើយធ្វើឲ្យគាត់ប្រព្រឹត្តដូចគ្នា ហើយធ្វើដូចគ្នា។ ប្រសិនបើគាត់កើតពី  
ព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ ម៉ាកុស ១៦ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ទីសំគាល់ទាំងនេះនឹង  
ធ្វើតាមអ្នកដែលជឿ។” វាជាការពិត! ដូច្នោះគាត់និយាយថា “ខ្ញុំជាអ្នកជឿ” ហើយទី  
សំគាល់របស់ពួកគេមិនបានធ្វើតាមទេ បន្ទាប់មកគាត់ជាអ្នកធ្វើជាជឿ មិនមែនជា  
អ្នកជឿទេ។

93 មានមនុស្សប្រភេទ គឺអ្នកជឿ អ្នកធ្វើជាជឿ និងអ្នកមិនជឿ។ ហើយនោះ  
គឺជាថ្នាក់បីតែប៉ុណ្ណោះ។ អ្នកជឿជាច្រើន មានអ្នកជឿពិតប្រាកដជាច្រើន ហើយ  
មានអ្នកមិនជឿជាច្រើន។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នកជាអ្នកជឿពិតប្រាកដ ព្រះយេស៊ូវមាន  
បន្ទូលថា “ទីសំគាល់ទាំងនេះនឹងធ្វើតាមពួកអ្នកជឿ។ ក្នុងនាមយើង ពួកគេនឹង  
ដេញអារក្សចេញ ហើយនិយាយភាសាថ្មី។ ប្រសិនបើពួកគេដើរលើពស់ (បងប្រុស  
អ៊ីវ៉ាន) វានឹងមិនបង្កគ្រោះថ្នាក់ដល់ពួកគេទេ។ បើគេដាក់ដៃលើអ្នកជំងឺ គេនឹង  
បានជាវិញ!” អូ វាពិតដូចជាពាក្យពិតរបស់ព្រះដែរ។ យើងមិនមានរឿងយកអ្វី  
ចេញពីនោះទេ។ ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា បើគាត់នឹងដកចេញ ឬបន្ថែមទៅក្នុង  
ព្រះបន្ទូលនេះ នោះនឹងត្រូវដកគាត់ចេញពីសៀវភៅជីវិតដែរ។ ព្រះគឺល្អឥតខ្ចោះ  
ខ្លាំងណាស់ ដែលពាក្យទាំងអស់ត្រូវតែល្អឥតខ្ចោះនិងត្រូវតែរត់ពីលោកុប្បត្តិទៅ  
វិវរណៈដូចគ្នា គ្រប់ទាំងពាក្យ គ្រប់ទាំងបញ្ញត្តិរបស់ព្រះ។ ឥឡូវនេះ អ្នកអាចធ្វើឲ្យ  
វានិយាយអ្វីមួយនៅទីនេះ ហើយបង្វិលវាឡើងនៅទីនេះ។

94 នៅថ្ងៃមួយ ខ្ញុំបានអង្គុយនៅក្រោមដើមឈើជាមួយបងប្រុស ឆាលីនៅទីនោះ  
និងបងប្រុសរូដនៅទីនេះ យើងកំពុងតាមប្រមាញ់នៅរដ្ឋកេនតាក់គី។ យើងបាន  
បរិច្ចាញ់ដោយប្រើកាំភ្លើង។ ហើយខ្ញុំ...បងប្រុសឆាលីនិងបងប្រុសរូដបានថតរូប

របស់ពួកវានៅព្រឹកនោះ។ នៅចម្ងាយប្រហែលហាសិបយ៉ាត ពួកគេកំពុងវាយលុក កន្លែងដែលធំនៅជុំវិញនោះ ធំដូចកំប្រុក។ ពួកគេថា “វាមិនអីទេ។”

95 ហើយខ្ញុំបានចេញទៅទីនោះ...ខ្ញុំបានបើកបរនៅចម្ងាយហាសិបយ៉ាត។ ហើយខ្ញុំបាញ់ខុសភ្នែកកំប្រុក ហើយចាំវាលើថ្ពាល់។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “នោះ មិនត្រូវទេ កាំភ្លើងរបស់ខ្ញុំអស់គ្រាប់ហើយ។” ហើយបន្ទាប់មកខ្ញុំព្រួយបារម្ភ ពេញមួយថ្ងៃ។ ល្ងាចបន្ទាប់ខ្ញុំទៅទាន់ពេល។ ខ្ញុំបានបាញ់ប្រអប់គ្រាប់។ ខ្ញុំ បាន...វាបានបុកបន្តិច ពាក់កណ្តាលអ៊ីញ ទៅខាងស្តាំ។ ហេតុអ្វីវាចំក្បាលកំប្រុក ទោះជាយ៉ាងណា។

96 ដូច្នោះ ឆាលី និងពួកគេ ព្រឹកបន្ទាប់គឺនៅទីនោះ ហើយកាំភ្លើងគ្រាន់តែបន្លឺ ឡើង គ្រាន់តែចំសត្វកំប្រុក ហើយខ្ញុំអង្គុយនៅពីក្រោយដើមឈើ ដោយគ្រាន់តែ ជូតដៃខ្ញុំដោយនិយាយថា “អូ កាំភ្លើងរបស់ខ្ញុំមានរឿងអី?” ខ្មាសខ្លួនឯងណាស់ រហូតដល់លុតជង្គង់ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ ខ្ញុំមិនដឹងថាមាន បញ្ហាអ្វីជាមួយខ្ញុំទេ។ ហេតុអ្វីបានជាទ្រង់ធ្វើឱ្យខ្ញុំ កាន់តែ បារម្ភក៏យបន្តិច? ហេតុអ្វីបានជាខ្ញុំនឹងក្លាយជាបែបនេះ? មានពួកគេនៅទីនោះបាញ់កំប្រុក ពិបាក តាមដែលគេអាចបាញ់បាន។ ពួកគេមានភាពរញ្ជើរញ្ជើនៃកំប្រុករួចហើយ ហើយ នៅទីនេះខ្ញុំអង្គុយនៅពីក្រោយដើមឈើ ត្រដុសដៃខ្ញុំ ហើយឆ្ងល់ថា ‘ខ្ញុំហ្នឹង —កាំភ្លើងរបស់ខ្ញុំមិនបានបើកស្លៀតទេ នៅចម្ងាយហាសិបយ៉ាត។’ ខ្ញុំស្រែក ហើយដាក់វាផ្អែកនៅម្ខាងនៃឈើ។

ហើយបន្ទាប់មកព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានយាងមក មិនមែននៅក្នុងសំឡេង មួយទេ ប៉ុន្តែនៅក្នុងការបើកសម្តែង ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំបានធ្វើឲ្យអ្នកធ្វើបែប នោះក្នុងគោលបំណង។”

97 ហេតុអ្វី? ខ្ញុំមិនអាចយកព្រះគម្ពីរនិយាយអ្វីមួយនៅទីនេះទេ ដូចពួកជំនុំ និយាយថា “ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺសម្រាប់តែក្រុមនោះ ដែលនៅទីនោះ” ពួកជំនុំ និយាយដូច្នោះ ហើយបទគម្ពីរចែងថា “អ្នកណាក៏អាច។” ខ្ញុំមិនអាចសម្រេច គោលដៅបានទេ។

98 ខ្ញុំមិនអាចបង្កើតកាលវិនិយមបានទេ—គ្រាន់តែជឿលើព្រះអម្ចាស់ ហើយ អ្នកទទួលបានសេចក្តីសុខអស់កល្បជានិច្ច—និង អាមីនៀននិយម “ថាបើខ្ញុំ គ្រាន់តែប៉ះមិនចាប់ដៃ មិនភ្ញាក់ទេ ខ្ញុំ—ខ្ញុំចង់ធ្វើ ប៉ុន្តែមិនអាចធ្វើបាន!... អា

មិននិយមគឺនៅឆ្ងាយពេកពីកាលវិនិយម ហើយពួកគេទាំងពីរគឺខុស។ ខ្ញុំត្រូវ មើលកន្លែង...ពួកគេទាំងពីរមានបទគម្ពីរ ប៉ុន្តែត្រូវទៅដល់គោលដៅ។ ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូលរឿងមួយនៅក្នុងព្រះគម្ពីរនេះ នោះវាត្រូវតែ ទៅដល់គោលដៅ វាត្រូវតែធ្វើឱ្យចិញ្ចៀនទាំងអស់នៅក្នុងព្រះគម្ពីរនោះមកត្រង់ទៅ ភ្នែកគោនោះ។ វាត្រូវតែធ្វើវា ព្រោះវាជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ហើយទ្រង់គឺគ្មាន ដែនកំណត់ ហើយវាមិនអាចផ្លាស់ប្តូរបានទេ។ អាម៉ែន! ខ្ញុំស្រឡាញ់វា ព្រោះ ពេលនោះអ្នកអាចសម្រាកដោយពេញចិត្តថាវាជាព្រះបន្ទូលដ៏អស់កល្បរបស់ ព្រះ។ ដូច្នេះហើយ ខ្ញុំព្យាយាមសិក្សាវាពីបទគម្ពីរផ្សេងៗដើម្បីបង្កើតវា—មើលអ្វី ដែលវានឹងនិយាយ។ ត្រូវហើយ។

99 សាតាំងត្រូវបានគេបណ្តេញចេញពីស្ថានសួគ៌ដោយលោក មីកែល ជាម ហាទេវតានិងព្រះ។ ហើយវាត្រូវបានគេបោះទៅផែនដី មកផែនដី ចូលទៅក្នុង ពស់ បញ្ឆោតអេវ៉ា ហើយបន្ទាប់មកបានចូលទៅក្នុងបុរស ស្រ្តី ទាំងអស់ចុះទៅ តាមសម័យកាលនៅលើរឿងដូចគ្នាផ្ដើមនៅដើមដំបូង—អាណាចក្រដ៏ធំអស្ចារ្យ ស្អាតជាងអ្នកដទៃ ធ្វើជាអភិបាលគ្រប់រូប ដឹងទាំងអស់។ “និកាយរបស់យើងគឺធំ បំផុត វាជា—វាជា—វាលេចធ្លោជាងអ្នកដទៃ។”

100 អ្នកធ្លាប់ឮគេនិយាយថា “ហេតុអ្វីបានជាយើងមានត្រូវអធិប្បាយរាប់រយនាក់ នៅក្នុងអង្គការរបស់យើង។ យើងមានព្រះវិហារធំជាងគេនៅក្នុងទីក្រុង។” រឿង តែមួយគត់ដែលវាថ្លែងគឺ សា-តុ-ងចំពោះខ្ញុំ។ ត្រូវហើយ។ នោះមានន័យថាអារក្ស សម្រាប់ខ្ញុំ។ ពេលដែលអ្នកមានបុរសដែលនឹងបែកគ្នារៀបចំនិងបំបែកភាពជា បងប្អូន ហើយនិយាយថា ពួកគេនឹងគ្មានអ្វីពាក់ព័ន្ធនឹងព្រះវិហារតូចនោះទេ...

101 ខ្ញុំមិនដែលឃើញមនុស្សថោកទាបពេកទេ ឬក៏មិនដែលឃើញមនុស្សប្រព្រឹត្ត អំពើបាបខ្លាំងពេកដែរ។ ខ្ញុំមិនដែលឃើញ—ស្រ្តីកោងពេក ឬបុរសកោងពេកដែរ ប៉ុន្តែអ្វីដែលខ្ញុំនឹងទៅរកគាត់ ហើយដាក់ដៃអាបគាត់ ហើយនាំគាត់ចេញពីទីនោះ ប្រសិនបើខ្ញុំអាចធ្វើបាន។ ខ្ញុំមិនដែលឃើញក្រុមជឿងបំ ឬអ្វីក៏ដោយដែលអ្នកចង់ ហៅពួកគេនោះ ចាក់ឫស និងលោត និងស្រែក ឬអ្វីដែលពួកគេអាចធ្វើ ប៉ុន្តែ អ្វីដែលខ្ញុំមាននៅត្រង់នោះ ហើយចាក់ឫស ហើយលោត និងហៅជាមួយពួកគេ ដើម្បីលើកតម្កើងព្រះជាម្ចាស់ (នោះពិតជាត្រឹមត្រូវណាស់!) ថាគេគាត់មានសម្បុរ ខ្មៅ លឿង ត្នោត ស ឬអ្វីក៏ដោយដែលគាត់អាចជា។ បាទ មែនហើយ!

102 ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយាងមកកម្រិតមួយ នោះគឺជាអ្នកបំពេញតាមតម្រូវការរបស់ព្រះ។ ប្រសិនបើអ្នកធ្លាប់ទទួលវា អ្នកនឹងមកលើកម្រិតរបស់ព្រះ ហើយមិនមែនជាគំនិតផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នកអំពីវានោះទេ។ សាតាំងព្យាយាមធ្វើឱ្យវាជាបុរាណ រឿងអស្ចារ្យខ្លះ ជាអ្នកធំ មានបញ្ញា។ អ្នកត្រូវតែបោះបង់ការវែកញែកនោះ ហើយជឿនូវអ្វីដែលព្រះបន្ទូលបាននិយាយអំពីវា។ អាម៉ែន!

**80. ឥឡូវនេះ នេះគឺជាសំណួរមួយផ្សេងទៀត តោះមើលថាវាជាអ្វី? មិនអីទេ? សូមពន្យល់ពីប្រស្នាអំពីព្រហ្មចារីទាំងប្រាំ។ តើគ្រិស្តានមានបាបទេ?**

103 ឥឡូវនេះ ប្រស្នាអំពីព្រហ្មចារីទាំងប្រាំ—ឬព្រហ្មចារីទាំងដប់នោះ សូមអភ័យទោសផង។ ព្រហ្មចារីទាំងដប់ត្រូវបានរកឃើញនៅក្នុងម៉ាថាយ ២៥:១។ ស្ត្រីព្រហ្មចារីដប់នាក់បានចេញទៅជួបកូនកំលោះ(ឥឡូវចំណាំ!) ហើយប្រាំនាក់ក្នុងចំណោមពួកគេមានប្រាជ្ញា ហើយមានប្រេងនៅក្នុងចង្កៀង ប្រាំនាក់ជាមនុស្សល្ងង់ ហើយមិនមានប្រេងនៅក្នុងចង្កៀង។ ពេលគេងងុយគេង ក៏មានសម្រែក—ស្រែកប្រាប់មកថា “ទៅជួបកូនកំលោះ។” រីឯអ្នកដែលមានប្រេងនៅក្នុងចង្កៀង ក៏បានអុចចង្កៀង ភ្លើងក៏ឆេះដែរ គេចេញទៅជួបកូនកំលោះ។ ឯអ្នកខ្លះទៀតមកទិញប្រេង ក៏ប្រាប់គេឲ្យទៅយកពី—ប្រេងពីអ្នកដែលបានលក់វា។ ខណៈពេលដែលពួកគេកំពុងទៅ កូនក្រមុំក៏មក—ហើយ—ស្ត្រីព្រហ្មចារីមានប្រាជ្ញាបានចូលទៅ ហើយស្ត្រីព្រហ្មចារីដែលកំពុងដេកលក់ត្រូវបានបណ្តេញចេញ។

104 នេះពិតជាឈឺចាប់ណាស់ ប៉ុន្តែខ្ញុំគ្រាន់តែចង់ប្រាប់។ ខ្ញុំមិនដែលសួរសំណួរទេ ខ្ញុំគ្រាន់តែទទួលខុសត្រូវក្នុងការឆ្លើយវា។ ឥឡូវនេះមកជិតដល់ផ្ទះមែនទែន បងប្អូនអើយ ជិតដល់ហើយ សង្ឃឹមថាវាជួយជំនួសការឈឺចាប់។ ជាធម្មតាអ្នកត្រូវឈឺចាប់... ដូចម៉ាក់ធ្លាប់និយាយពេលនាងវាយខ្ញុំ នាងថា “វាត្រូវតែឈឺចាប់មុនពេលដែលអ្នកធ្វើបានល្អ។” អញ្ចឹង—ត្រឹមត្រូវហើយ។ ឃើញទេ? ខ្ញុំមិនអាចឃើញវាបានទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំ—ខ្ញុំឃើញវាឥឡូវនេះ។

105 មើល នេះ...អ្នកទាំងដប់នាក់ដែលចេញទៅក្រៅសុទ្ធតែជាស្រីព្រហ្មចារី។ ឥឡូវនេះ មានស្រីព្រហ្មចារីដប់នាក់បានទៅជួបព្រះអម្ចាស់។ ឥឡូវនេះ ពាក្យព្រហ្មចារីមានន័យថា “បរិសុទ្ធ (មានអ្នកណាដឹងទេ?) បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធ ញែកចេញជាបរិសុទ្ធ។” មានអ្នកទាំងដប់នាក់ដែលចេញទៅជួបព្រះអម្ចាស់។

106 ឥឡូវនេះ ចូរចាំថា ពួកគេបានដេកលក់ក្នុងម៉ោងមួយ ម៉ោងពីរ ម៉ោងបី រហូតដល់ម៉ោងប្រាំពីរ។ ប៉ុន្តែ អ្នកទាំងនេះពិតជាបានទៅជួបព្រះអម្ចាស់។ ហើយ ចាំថាពេលពួកគេទៅ នោះព្រះអម្ចាស់បានយាងមក។ នោះគឺជាការមកដល់នៃ ពេលវេលារបស់ព្រះអម្ចាស់។ មិនមែនអ្នកណានៅក្នុងម៉ោងនោះទេ...

107 ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលទៅកាន់កន្លែងដែលអ្នកខ្លះដេកក្នុងម៉ោងទីមួយ ហើយអ្នកខ្លះនៅក្នុងម៉ោងទីពីរ ហើយអ្នកខ្លះទៀតចូល... ប៉ុន្តែ នៅពេលដែល ព្រះអម្ចាស់យាងមក ពួកគេទាំងអស់គ្នាភ្ញាក់ឡើង។ ប៉ុន្តែនៅក្នុងករណីនេះ វាជា ម៉ោងចុងក្រោយបង្អស់ ព្រោះពួកគេបានចេញទៅជួបព្រះអម្ចាស់។ ប្រាំនាក់បាន ដុតចង្កៀងរបស់ខ្លួន ហើយមិនបានយកប្រេងទេ។ ប្រាំនាក់ទៀតមានប្រេង។

108 ឥឡូវសូមចាំថា ប្រេងក្នុងគម្ពីរជានិមិត្តរូបនៃអ្វី? មានអ្នកណាអាចឆ្លើយ បានទេ? [ការឆ្លើយតបរបស់ក្រុមជំនុំថា “ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។”—អដង្ស] ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ! បន្ទាប់មក អ្នកអាចស្អាតស្អំ ហើយបរិសុទ្ធ ហើយបានញែក ជាបរិសុទ្ធ ដោយគ្មានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ការសម្អាតគឺជាអ្វីដែលអ្នកមាន...

109 ចាំមើល ខ្ញុំនឹងយកដូចដបនេះ។ ហើយវានៅទីនេះក្នុងទីធ្លាមាន់ ហើយវា ពោរពេញទៅដោយភាពកខ្វក់។ ខ្ញុំយកវាឡើង នោះជាហេតុផល: “ខ្ញុំនឹងប្រើ មនុស្សមានបាបនេះ។” ហើយរឿងបន្ទាប់ដែលខ្ញុំធ្វើ បើខ្ញុំនឹងប្រើវា ខ្ញុំនឹងត្រូវ សម្អាតវា។ ហើយប្រសិនបើខ្ញុំសម្អាតវា តើខ្ញុំធ្វើដូចម្តេចចំពោះវា? ញែកវាចេញ។ ពាក្យញែកជាបរិសុទ្ធ—មានន័យថា “ធ្វើឱ្យស្អាត” ដូចគ្នានឹងបរិសុទ្ធ។ បរិសុទ្ធ —បរិសុទ្ធ ជាពាក្យភាសាហេព្រើរ ញែកជាបរិសុទ្ធ ជាពាក្យក្រិក។ ពាក្យញែកជា បរិសុទ្ធមានន័យថា “សម្អាតនិងទុកមួយឡើងសម្រាប់ប្រើការ។” ប៉ុន្តែពេលនោះ មានពរហើយអស់អ្នកដែលស្រែកឃ្លានសេចក្តីសុចរិត ដ្បិតគេនឹងបានឆ្អែត រួចគេ ត្រូវដាក់ឲ្យប្រើការ។

110 វត្ថុ...រោងឧបោសថនៃព្រះគម្ពីរសញ្ញាចាស់ អាសនៈបានញែកវត្ថុទាំងឡាយ ជាបរិសុទ្ធ ហើយពួកគេត្រូវបានទុកមួយឡើងសម្រាប់ប្រើការ។ ពេលដែលគេបាន បំពេញនោះគេនៅក្នុងកិច្ចបម្រើ។

111 ឥឡូវនេះ មានកន្លែងដែលមិត្តជាទីស្រឡាញ់ ខាងណាសារិនដ៏មានតម្លៃ និង អ្វីៗផ្សេងទៀត បានចាកចេញពីសញ្ញាសម្គាល់។ ឃើញទេ? យើងទាំងអស់គ្នា... ហេតុអ្វីបានជាអ្នកបរាជ័យ? ហេតុអ្វីបានជា ពួកពេនទីកុស្តរត់ចេញពីអ្នក។

ដោយសារតែអ្នកបដិសេធមិនដើរក្នុងពន្លឺ។ នោះពិតជាត្រឹមត្រូវណាស់។ ឃើញទេ? នោះពិតមែន។ អាសនៈដំបូងដែលខ្ញុំធ្លាប់លុតជង្គង់នៅអាសនៈណាសារិនចាស់ដ៏មានតម្លៃនៅទីនេះ។ ព្រះប្រទានពរដល់ពួកគេ ល្អ បរិសុទ្ធ មានព្រះវិហារស្អាត ប៉ុន្តែអ្នកបានទៅយ៉ាងស្របច្បាប់ណាស់ “អ្នកត្រូវតែធ្វើដូច្នោះ ហើយអ្នកត្រូវតែធ្វើដូច្នោះ។ អ្នកត្រូវតែធ្វើបែបនេះ” ហើយមិនដឹងថាវាជាព្រះគុណរបស់ព្រះ ហើយអ្នកត្រូវបានហៅដោយការជ្រើសរើស។ មិនមែនជាអ្នកដែលចង់ឬអ្នកដែលត់ទេ ប៉ុន្តែជាព្រះដែលបង្ហាញសេចក្តីមេត្តាករុណា។ ឃើញទេ? ព្រះបានកំណត់ទុកជាមុនអំពីក្រុមជំនុំមុនការចាប់កំណើតនៃផែនដី (យើងមានសំណួរមួយអំពីរឿងនោះក្នុងប៉ុន្មាននាទី។ ឃើញទេ?) បានកំណត់ទុកជាមុននូវក្រុមជំនុំមុនកំណើតនៃផែនដី។

112 អ្នកមិនអាចបន្ថែមកម្មសុំខ្លួនមួយហត្ថបានទេ។ “គ្មានអ្នកណាអាចមករកខ្ញុំបានឡើយ លើកលែងតែព្រះបិតារបស់ខ្ញុំទាញគាត់មុនប៉ុណ្ណោះ។” ឃើញទេ? ឃើញទេ វាក៏ជាព្រះដែលបានធ្វើការហៅ ជាព្រះដែលបានធ្វើការទាញ គឺជាព្រះដែលបានកំណត់ក្រុមជំនុំ។ ឥឡូវនេះ ឥឡូវនេះ អ្នកនិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំនោះជាជំនឿខាងកាលវិទ្យានិយម។” អត់ទេ វាមិនមែនទេ។ ឥឡូវនេះ រង់ចាំបន្តិច! ខ្ញុំមិនជឿថាព្រះយកមនុស្សមកនិយាយទេ “នៅទីនេះខ្ញុំនឹងនាំមកកាន់អ្នកនិង...”

113 បាទីស្ទនិងប្រុសប៊ីដេវៀនទាំងអស់នេះនិយាយ “មែនហើយ ខ្ញុំជឿលើព្រះអម្ចាស់ ខ្ញុំមិន—មិនថ្កោលទោសមនសិការរបស់ខ្ញុំទេ!” កុំឆ្ងល់អី អ្នកមិនមានអ្វីត្រូវថ្កោលទោសទេ។ ពួកគេនិយាយថា “មែនហើយ ការរាំមិនធ្វើឱ្យខ្ញុំឈឺចាប់ទេ។ ការដឹកស្រាតិចតួចមិនធ្វើឱ្យខ្ញុំឈឺចាប់ទេ។” ព្រោះនៅទីនោះមិនមានអ្វីឈឺចាប់នោះទេ។ “និយាយរឿងកំប្លែងអាសអាភាសនឹងមិនរំខានខ្ញុំទេ។” ព្រោះហេតុអ្វី? មិនមានអ្វីឈឺចាប់នៅទីនោះទេ។

114 ប៉ុន្តែ ខ្ញុំមិនបម្រើព្រះអម្ចាស់ទេ ព្រោះខ្ញុំគិតថាទ្រង់នឹងបញ្ជូនខ្ញុំទៅនរកបើខ្ញុំមិនធ្វើ ខ្ញុំបម្រើទ្រង់ដោយសារខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់។ ខ្ញុំបម្រើទ្រង់ដោយសារមានអ្វីមួយនៅក្នុងខ្ញុំ។ បើអ្នកចេញទៅនិយាយថា “ពួកយើងត្រូវតែឈប់ធ្វើការនេះ ព្រោះព្រះវិហាររបស់ខ្ញុំមិនជឿលើវាទេ” អ្នកគ្រាន់តែសម្តែងផ្នែកនៃមនុស្សលាក់ពុត។ ត្រូវហើយ។ ប៉ុន្តែបើអ្នកធ្វើដោយសារតែអ្នកស្រឡាញ់វា—ហើយវាជាការ



រួមចំណែកដល់ព្រះ ហើយអ្វីមួយក្នុងចិត្តអ្នកធ្វើឱ្យសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះ ធំជាងអ្វីទាំងនេះទៅទៀត ឥឡូវនេះអ្នកបានដើរលើផ្លូវត្រូវហើយ។ តែបើខ្ញុំមិនដឹក មិនជក់បារី មិនទំពារ ធ្វើអ្វីផ្សេងទេ ខ្ញុំនៅតែធ្លាក់នរក។ ប្រាកដណាស់! ខ្ញុំបាន ចូលរួមក្រុមជំនុំទាំងអស់ បានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក ហើយមានឈ្មោះរបស់ខ្ញុំ នៅលើសៀវភៅទាំងអស់ ហើយបានដើរតួយ៉ាងសំខាន់ ហើយរស់នៅយ៉ាងល្អ “លើកលែងតែមនុស្សកើតជាថ្មី មិនដូច្នោះទេគាត់មិនអាចឃើញវាជាណាចក្រ របស់ព្រះឡើយ។” ត្រូវហើយ!

115 ឥឡូវនេះ ព្រហ្មចារីទាំងនេះ ដប់នាក់បានយឺតយ៉ាវ។ អ្វីដែលធ្វើឲ្យជនជាតិ ណាសារិនស្រឡាញ់កាំងគឺ៖ ដោយសារតែពួកពេនទីកុស្តបានយកកសុតាង ដំបូងនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធកំពុងនិយាយជាភាសាដទៃ។ ពួកគេនាំវាចុះនៅ អាសនៈ ហើយធ្វើឲ្យគេនិយាយអ្វីមួយ ឬច្រើនដងរហូតដល់និយាយភាសាដទៃ។ ពួកពេនទីកុស្តពិតប្រាកដ នឹងមិនទៅសម្រាប់រឿងនោះទេ។ អារក្សក៏មានរឿង ជាច្រើននៅក្នុងវិហារពួកណាសារិនរបស់អ្នកដែរ។ ឃើញទេ? ហើយវាមានអ្វី ៗជាច្រើននៅក្នុងព្រះវិហារពេនទីកុស្ត ប៉ុន្តែរហូតដល់ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ នោះគឺជាសេចក្តីពិត។ នោះជាការពិត។

116 មានពួកគេច្រើនណាស់ ខ្ញុំដឹង។ ខ្ញុំបានឮមនុស្សនិយាយភាសាដទៃ។ ខ្ញុំមិន អាចវិនិច្ឆ័យបាន ខ្ញុំមិនត្រូវបានបញ្ជូនទៅវិនិច្ឆ័យទេ។ ខ្ញុំបានឮជាច្រើននៃវា បន្តិ ឡើងដូចជាសំឡេងលង្ហិន និងសំឡេងស៊ីបល។ ប៉ុន្តែខ្ញុំដឹងថា មានព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធពិតដែលនិយាយជាភាសាដទៃ។ ហើយខ្ញុំដឹងថាត្រូវ។ បាទមែនហើយ!

117 ប៉ុន្តែគេឃើញមនុស្សចូលមកនិយាយថា “សរសើរតម្កើងព្រះជាម្ចាស់ ខ្ញុំបាន ទទួលវា។” អញ្ចឹង នោះជារឿងដូចគ្នា... ឥឡូវនេះ កុំហៅថាជាពេនទីកុស្ត ព្រោះពួកគេលោតចុះឡើងហើយនិយាយភាសាដទៃ ហើយអ្នកបានឃើញពួកគេ នៅទីនោះជាមួយប្រពន្ធរបស់អ្នកណាម្នាក់ទៀត ឬប្តីរបស់អ្នកផ្សេង។

118 អ្នកនិយាយថា “តើនោះជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធឬ?” អ្នកខាងណាសារិន ស្រែក ពេញភ័យហើយធ្វើដូចគ្នា។ អ្នកបាននិយាយថាអ្នកមានវានៅពេលអ្នកស្រែក។ ឃើញទេ? គ្មានវិធីណាមួយដែលអ្នកអាចបញ្ជាក់បានឡើយ—ប៉ុន្តែដោយជីវិត របស់អ្នកអ្នករស់នៅ។ “ដោយផលផ្លែរបស់គេ អ្នកនឹងស្គាល់វា។” នោះជាវិធីដែល វាមាន។ ជីវិតដែលគោរពព្រះ និងព្រះគ្រីស្ទធ្វើការជាមួយអ្នក បញ្ជាក់ព្រះបន្ទូល

ទីសំគាល់និងការអស្ចារ្យដែលធ្វើតាមជាមួយនឹងជីវិតដែលគោរពព្រះ នោះជារឿង ពិត។ ឥឡូវនេះ អ្នកអាចមានសញ្ញាជាច្រើនហើយវាមិនមែនជីវិតទេ។ អ្នកអាច ក្លែងបន្លំជីវិតដោយគ្មានទីសម្គាល់ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលអ្នកឃើញពួកគេទាំងពីរ រួមគ្នា នោះហើយជាវា។ នោះគឺតែមួយ។

ឥឡូវនេះ! ហើយបន្ទាប់មក សូមចងចាំ កូនក្រមុំ... ឥឡូវនេះ ខ្ញុំអាចនឹងបញ្ចប់ វា ប្រសិនបើអ្នកមានពេលតែពីរបីនាទី សូមបន្តវា។

119 មើល នារីម្នាក់នឹងកាត់រ៉ូបចេញ។ នាងមានទំនិញធំមួយ។ (តោះហៅវាថា អ្វី? កាលីកូ រ៉ូបគឺឯងហាំ ឬអ្វីផ្សេងទៀត ឈ្មោះប្រភេទខ្លះដែលអ្នកមាន។ ចូរ និយាយថាវាជាសូត្រ។) ហើយនាងមានលំនាំ។ ហើយនាងមើលទៅលើទំនិញ ដ៏ធំនេះ។ ឥឡូវនេះ វាអាស្រ័យលើនាងនិងកន្លែងដែលនាងដាក់គំរូនេះ។ តើវាត្រូវ ទេ? នាងអាចជ្រើសរើសវាពីផ្នែកណាមួយនៃទំនិញនេះ ហើយទំនិញទាំងមូល ត្រូវបានញែកជាបរិសុទ្ធ វាស្អាត។ ឃើញទេ វាជាការជ្រើសរើស។ ការជ្រើសរើស របស់ព្រះ។ ដូច្នេះតើទ្រង់ធ្វើអ្វី? ព្រះទទួលយកដោយការជ្រើសរើស ហើយដាក់ គំរូរបស់ព្រះគ្រីស្ទនេះគ្រប់ទីកន្លែងដែលទ្រង់ចង់នៅលើទំនិញ។ បន្ទាប់មកវាត្រូវ បានកាត់ចេញ។ ទំនិញដែលនៅសេសសល់គឺបរិសុទ្ធ ដូចផ្នែកនេះបរិសុទ្ធ ប៉ុន្តែ តាមការជ្រើសរើស ព្រះបានធ្វើការជ្រើសរើសវាស្រួលរបស់ទ្រង់មុនកំណើតផែនដី។ តើប៉ុលមិនបាននិយាយនៅកូរិនថូសទេឬថា—កូរិនថូស ៨ ខ្ញុំមានន័យថា រ៉ូម ៨ នោះ “តើជាងស្ទូន... តើដីឥដ្ឋអាចនិយាយទៅកាន់ជាងស្ទូនបានទេ ហេតុអ្វីបានជា បង្កើតខ្ញុំយ៉ាងនេះ?” តើព្រះអាចជានរណាដែលសុចរិត នៅពេលដែលទ្រង់អាច មានបន្ទូលទៅអេសាវឬយ៉ាកុបមុននឹងក្មេងប្រុសនោះកើត ឬធ្វើត្រូវឬខុស “ខ្ញុំ ស្អប់អេសាវ ហើយស្រឡាញ់យ៉ាកុប”? នោះគឺដោយសារការដឹងទុកជាមុន ទ្រង់ បានដឹងថាអេសាវជាអ្វី និងយ៉ាកុបជាអ្វី។ ទ្រង់ដឹងពីអ្វីដែលនៅក្នុងមនុស្ស។ មុន ពេលបង្កើតពិភពលោក ទ្រង់បានជ្រាប ទ្រង់...

120 ប្រសិនបើអ្នកអាចពន្យល់ពាក្យគ្មានដែនកំណត់... ហេតុអ្វី បានជាពាក្យគ្មាន ដែនកំណត់... ខ្ញុំនិយាយថាមានសត្វកន្តាតរាប់រយពាន់លាននៅក្នុងពិភពលោក (ដែលនឹងមិនចាប់ផ្តើមទេ) សត្វកន្តាតរាប់រយពាន់លាននៅលើពិភពលោក ហើយពួកវាមួយៗបានបង្កើតពូជមួយរយលានលានដង។ ហើយគ្មានអមួយណា ក្នុងចំណោមពួកវាមិនដែលវាយភ្នែកវាឡើយ ប៉ុន្តែអ្វីដែលព្រះបានដឹង វាមុនការ

ចាប់កំណើតនៃដែនដី។ នោះគ្មានដែនកំណត់។ នោះគឺជាអ្វីមួយនៅលើពាក្យនៃ ភាពគ្មានដែនកំណត់។ ឃើញទេ?

121 ទ្រង់គឺគ្មានដែនកំណត់។ ដូច្នេះ មុនកំណើតពិភពលោក ទ្រង់បានដឹងច្បាស់ នូវអ្វីដែលអ្នកនឹងធ្វើ។ ហើយទ្រង់បានចាត់ព្រះគ្រីស្ទ មិនមែនគ្រាន់តែ... ប្រសិនបើ នរណាម្នាក់ថា “បើខ្ញុំឈប់ធ្វើតាមទ្រង់” ឬអ្វីមួយដូចនោះ នោះមិនមែនទេ។ ទ្រង់ ដឹងថាអ្នកណានឹងបានសង្គ្រោះ ដូច្នេះទ្រង់បានបញ្ជូនព្រះគ្រីស្ទមកសង្គ្រោះនូវអ្វី ដែលទ្រង់បានទាយទុកជាមុនថានឹងបានសង្គ្រោះ។ នោះពិតជាត្រឹមត្រូវណាស់។

122 ឥឡូវនេះ ក្រុមជំនុំខ្លួនឯងមានសន្តិសុខដ៏អស់កល្បជានិច្ច។ ប្រសិនបើ អ្នកនៅក្នុងក្រុមជំនុំ អ្នកត្រូវបានធានាជាមួយនឹងក្រុមជំនុំ។ ប៉ុន្តែ នៅពេលអ្នក ចេញពីក្រុមជំនុំ អ្នកមិនមានសុវត្ថិភាពទេ។ ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ អ្នកស្នាក់នៅក្នុង ក្រុមជំនុំ។

123 តើអ្នកចូលនៅក្នុងក្រុមជំនុំដោយរបៀបណា? ចាប់ដៃគ្នាសរសេរឈ្មោះរបស់ អ្នកនៅលើសៀវភៅ? ដោយព្រះវិញ្ញាណតែមួយ យើងទាំងអស់គ្នាបានទទួល បុណ្យជ្រមុជនៅក្នុងរូបកាយតែមួយ។ នោះគឺជាក្រុមជំនុំ។ យ៉ាងម៉េច? តាមរយៈ ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ យើងត្រូវបានផ្សារភ្ជាប់នៅក្នុងព្រះ កាយរបស់ព្រះគ្រីស្ទ។ រយៈពេលប៉ុន្មាន? រហូតដល់ថ្ងៃនៃការប្រោសលោះរបស់ អ្នក។ អេភេសូរ ៤:៣០ “កុំធ្វើឱ្យព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធត្រូវព្រះទ័យដែលទ្រង់បាន ដៅចំណាំអ្នករហូតដល់ថ្ងៃនៃការប្រោសលោះនោះឡើយ។” ដៅចំណាំរហូតដល់ ថ្ងៃនៃការប្រោសលោះរបស់អ្នក។ ឥឡូវនេះ។ ប្រាកដណាស់ នោះជាព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ។

124 ហើយឥឡូវនេះ ក្រុមជំនុំនោះត្រូវបានលើកឡើង និងសំណល់នៃពូជស្រ្តីដែល កាន់តាមព្រះបញ្ញត្តិនៃព្រះ ហើយមានសេចក្តីជំនឿលើព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ (ឃើញ ទេ?) មិនមែនកូនក្រមុំទេ ដែលនៅសេសសល់ពីពូជស្រ្តី។ ពេលនោះ នាគបាន បង្ហូរទឹកចេញពីមាត់របស់វា ដើម្បីធ្វើសង្គ្រាមជាមួយនឹងពូជដែលនៅសេសសល់។ នោះហើយជាពេលដែលក្រុមអ្នកតវ៉ានៅក្រោមសហព័ន្ធព្រះវិហារ ដែលជាប្រធានរបស់ សត្វដែលត្រូវបានបង្កើតឡើង... ហើយនឹងមានការធ្វើពិហារចំពោះព្រះវិហារ ទាំងអស់បែបនេះ។

125 ដូចជាយើងកំពុងស្ថិតនៅក្នុងការប្រមូលពន្ធដ៏អស្ចារ្យមួយនៅទីនេះ ពីដ  
 ម្លោះ ព្យាយាមនិយាយថាយើងមិនមែនជាក្រុមជំនុំទេ ហើយយើងមានសិទ្ធិ  
 តាមរដ្ឋធម្មនុញ្ញដើម្បីនិយាយថាយើងជាក្រុមជំនុំ។ ដរាបណារដ្ឋធម្មនុញ្ញនៅតែ  
 គ្មានវិសោធនកម្ម ដូច្នោះ យើងមានសិទ្ធិ ពិតជាមានសិទ្ធិដូចអ្នកណាក៏មាន។  
 ដីដូនដីការបស់យើងបានឈររលីវា។ ប៉ុន្តែតើយើងបានធ្វើអ្វី យើងបានបំពាន  
 រាល់ច្បាប់ធម្មនុញ្ញដែលគេអាចបំពាន ហើយមិនយូរប៉ុន្មានសហព័ន្ធនៃក្រុមជំនុំ  
 ដែលក្រុមជំនុំ និងនិកាយទាំងអស់ត្រូវបានអញ្ជើញឱ្យចូលរួម ហើយអារក្សចូល  
 មកបង្កើតពិភពលោក និងអ្វីៗគ្រប់យ៉ាងនៅក្នុងសមាជិកក្រុមជំនុំក្នុងតំបន់ និង  
 ដូចនោះ និងក្រុមជំនុំដ៏អស្ចារ្យ និងតាមបណ្តាថ្នាក់ និងសង្គម នៅពេលដែល  
 ព្រះវិហារចាស់តូចនៅតែធ្លាក់ចុះកើតម្តងទៀតនៅក្នុងភាពរញ្ជើរញ្ជៃដូចកំណើត  
 ណាមួយ នៅតែបង់ថ្លៃ នៅតែធ្លាក់ចុះ និងស្លាប់ ប្រព្រឹត្តតាមរបៀបដែលពួកគេ  
 បានធ្វើនៅពេលពួកគេកើតដំបូងនៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០ ដែលជាក្រុមជំនុំដូចគ្នានៅ  
 ទីនោះ... ពួកគេនឹងត្រូវបិទហើយបិទនៅក្រោមសហព័ន្ធព្រះវិហារ។ វានឹងក្លាយជា  
 ការធ្វើពហិការដូចជាសហជីពឬអ្វីមួយ។ អ្នកនឹងចូល ឬអ្នកនឹងចេញ។

126 សញ្ញារបស់សត្វគឺនៅថ្ងៃនេះ និង—ត្រារបស់ព្រះគឺជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។  
 ការបដិសេធវាគឺជាសញ្ញារបស់សត្វ។ អ្នកណាដែលឃើញព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ  
 នោះអ្នកត្រូវទទួលវា ហើយកុំធ្វើវា អ្នកនឹងចាប់សញ្ញារបស់សត្វដោយស្វ័យប្រវត្តិ  
 ព្រោះមានតែពីរថ្នាក់ប៉ុណ្ណោះ៖ ទាំងអស់ដែលមិនមានត្រារបស់ព្រះ មាន  
 សញ្ញាសម្គាល់របស់សត្វ។ ដូច្នោះ ដើម្បីទទួលត្រានៃព្រះ គឺដើម្បីទទួលព្រះវិញ្ញាណ  
 បរិសុទ្ធ។ ការបដិសេធគឺត្រូវមានសញ្ញាសម្គាល់របស់សត្វ។ មានរឿងទាំងមូល។  
 នោះពិតជាត្រឹមត្រូវណាស់។

127 ឥឡូវនេះ កូនក្រមុំបានឡើងលើ អ្នកដែលនៅសេសសល់បានចាកចេញពីទី  
 នេះ។ ហើយនាងគឺជាអ្នកដែលមកនៅក្នុងការរស់ឡើងវិញទីពីរ។ “មានពរហើយ  
 អស់អ្នកមានចិត្តបរិសុទ្ធ គឺជាអ្នកដែលចូលរួមក្នុងការរស់ឡើងវិញលើកទីមួយ  
 ដែលការស្លាប់ទីពីរគ្មានអំណាចលើ។” ត្រូវហើយ។ ការរស់ឡើងវិញទីពីរនឹងជាការ  
 ជំនុំជំរះបណ្តឹងស បន្ទាប់មកព្រះវិហារ... “ដឹងអត់” ប៉ុលបាននិយាយអញ្ចឹង “ចូរទៅ  
 ក្នុងចំណោមអ្នកមិនជឿនិងមេធាវីហើយទៅជាពេលដែលពួកបរិសុទ្ធនឹងវិនិច្ឆ័យ  
 ផែនដី។” បញ្ហាទាំងនេះគួរតែត្រូវបានវិនិច្ឆ័យនៅចំពោះមុខក្រុមជំនុំ មិនមែន

នៅចំពោះមុខចៅក្រមអយុត្តិធម៌ និងអ្វីៗផ្សេងទៀតឡើយ ប៉ុន្តែ នៅចំពោះមុខ ក្រុមជំនុំ រឿងរបស់យើងគួរតែទៅ។ ហ៊ានយកគ្នាទៅតាមច្បាប់។ ហើយព្រះ អាណិតអាសូរបុរសម្នាក់ដែលយកគ្រីស្ទានមកធ្វើតាមច្បាប់។ ត្រូវហើយ។ ប៉ុល ថែមទាំងហ៊ានឲ្យពួកគេធ្វើ។

128 ឥឡូវនេះ នោះហើយជាកូនក្រមុំ ហើយមានស្រីព្រហ្មចារីដែលកំពុងដេកលក់ នៅលើផែនដី។ ស្រីព្រហ្មចារីដែលមានប្រាជ្ញាទៅស្ថានសួគ៌ដោយប្រេងនៅក្នុង ចង្កៀងរបស់នាង។

ខ្ញុំដឹងថាយើងអាចចំណាយពេលច្រើនលើរឿងនោះ ប៉ុន្តែខ្ញុំមាន—ខ្ញុំនឹង ប្រញាប់ឆ្លងកាត់រឿងនេះ។

129 “តើពួកគ្រីស្ទានមានបាបទេ?” អត់មានទេ! គ្មានបទគម្ពីរដែលគ្រីស្ទានធ្វើបាប នោះទេ។ គាត់មិនអាចធ្វើបាបបានទេ។ ខ្ញុំដឹងថាមានការអាក់អន់ចិត្តចំពោះរឿង នោះ។ មែនហើយ យើងនឹងចូលទៅកាន់ យ៉ូហានទី៣ ដំបូង ហើយមើលអ្វីដែល បទគម្ពីរចែង។ គ្រីស្ទានមិនធ្វើបាបទេ។

130 តើអ្នកធ្លាប់ឃើញសត្វស្លាបពណ៌ស ឬសត្វស្លាបពណ៌សលាយខ្មៅទេ? ធ្លាប់ ឃើញឬរស ស្រវឹងស្រាទេ? អត់ទេ! អ្នកមិនដែលឃើញមនុស្សមានបាប ឬជាអ្នក បរិសុទ្ធឡើយ។ មិនមានរឿងបែបនេះទេ។

131 ឥឡូវនេះ បើវាប៉ះគ្នាបន្តិច អ្នកនឹងត្រូវលាបប្រទាលកន្ទុយក្រពើច្រើន ដឹងទេ ហើយវានឹង—វានឹងជាសះស្បើយក្នុងពេលយ៉ាងឆាប់។

132 ឥឡូវនេះ បទគម្ពីរគឺជាក៏ស្តុតាងដែលមិនអាចកាត់ថ្លៃបានរបស់យើងចំពោះអ្វី ដែលយើងកំពុងនិយាយ។ យ៉ូហានទី១ ជំពូកទី៣ និងខ១៩។ មិនអីទេ សូម ស្តាប់ទីនេះ!

*តែអ្នកណាដែលប្រព្រឹត្តអំពើបាបវិញ នោះគឺមកពីអារក្សទេ ពីព្រោះ អារក្សបានធ្វើបាប ចាប់តាំងពីដើមរៀងមក។ ដោយហេតុនោះបានជា ព្រះរាជបុត្រានៃព្រះបានលេចមក គឺដើម្បីនឹងបំផ្លាញការរបស់អារក្ស ចេញ។*

ស្តាប់តើអ្នកត្រៀមខ្លួនហើយឬនៅ? ពាក់អាវរបស់អ្នក ពាសដៃកបានបិទ ហើយឬនៅ? ស្តាប់ឱ្យជិតព្រោះនេះជាការភ្ញាក់ផ្អើល។

អស់អ្នកណាដែលកើតពីព្រះ នោះមិនដែលប្រព្រឹត្តអំពើបាបទេ...(តើ  
 វាយ៉ាងមិចដែរ?) ...ពីព្រោះពូជព្រះ...(ពូជរបស់ទ្រង់ របស់ព្រះ។)  
 ...នៅក្នុងអ្នកនោះឯង...(បុរស!)...បានជាពុំអាចនឹងធ្វើបាបបាន  
 ឡើយ ដ្បិតបានកើតពីព្រះមក។

គឺយ៉ាងនោះហើយ ដែលនឹងសំគាល់ថាជាពួកកូនព្រះ ឬពួកកូន  
 អារក្សទៅបាន៖ ឯអ្នកណាដែលមិនប្រព្រឹត្តសេចក្តីសុចរិត ហើយមិន  
 ស្រឡាញ់ដល់បងប្អូន ...នោះមិនមែនមកពីព្រះទេ។

តើអ្នកអាចមាននិកាយនិងទាញរបាំងនិងរបស់បែបនោះដោយរបៀបណា  
 ហើយនិយាយថា អ្នកកើតមកពីព្រះ? គ្មានរឿងបែបនេះទេ។ វាគឺជាការចំអកនៃ  
 —សាតាំង។ ត្រូវហើយ។ ប៉ុន្តែ មនុស្សដែលកើតមកពីព្រះមិនអាចធ្វើបាបបាន  
 ឡើយ។ វាមិនអាចទៅរួចទេសម្រាប់គាត់ដើម្បីធ្វើបាប។

133 ចាំមើល! សូមឲ្យខ្ញុំយកឈើឆ្កាងនេះបន្តិចសិនប្រសិនបើវាចេញពីទីនោះ។  
 តើតង្វាយលោះបាបជារបស់អ្នកណា? ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ តើយើងចូលក្នុង  
 ព្រះគ្រីស្ទដោយរបៀបណា? អ្នកណាស្លាប់ជំនួសយើង? ព្រះគ្រីស្ទ។ តើទ្រង់  
 សុគតដើម្បីអ្វី? អំពើបាបរបស់យើង។ ទ្រង់បានទទួលទោសខ្ញុំ។ តើវាត្រូវទេ?  
 ហើយបន្ទាប់មកតើខ្ញុំចូលទៅក្នុងទ្រង់ដោយរបៀបណា? ដោយព្រះវិញ្ញាណ  
 តែមួយ យើងទាំងអស់គ្នាបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកជារូបកាយតែមួយ។ ហើយ  
 នៅពេលដែលនៅក្នុងរូបកាយនេះ យើងត្រូវបានគ្របដណ្តប់ដោយព្រះលោហិត  
 ហើយរួចផុតពីការជំនុំជំរះ។ គាត់មិនអាចធ្វើបាបបានទេ ពីព្រោះមានយញ្ញបូជា  
 ជាឈាមសម្រាប់គាត់ទាំងយប់ទាំងថ្ងៃ។ ហាលេលូយ៉ា! គាត់មិនអាចធ្វើបាប  
 បានទេ។ គាត់គ្មានបំណងចង់ធ្វើបាបទេ។ ប្រសិនបើគាត់ធ្វើវា—ប្រសិនបើ  
 គាត់ធ្វើអ្វីខុស គាត់មិនមានបំណងធ្វើវាទេ។ ព្រះគម្ពីរបានចែងនៅក្នុងហេព្រើរ  
 ជំពូកទី១០ថា “ប្រសិនបើយើងធ្វើបាបដោយចេតនា បន្ទាប់ពីយើងបានទទួល  
 ចំណេះដឹងអំពីសេចក្តីពិត (ហើយទ្រង់ជាសេចក្តីពិត) នោះនឹងលែងមានការ  
 បូជាសម្រាប់អំពើបាបទៀតហើយ។ អ្នកណាដែលមើលងាយច្បាប់របស់លោក  
 ម៉ូសេបានស្លាប់ក្រោមសាក្សីពីរបីនាក់ តើការដាក់ទណ្ឌកម្មដ៏ធ្ងន់ធ្ងរជាងនេះ  
 ទៅទៀតឬយ៉ាងណា បើទោះជាសក្តិសមក៏ដោយ ដែលបានជាន់លើព្រះលោហិត  
 នៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនៅក្រោមជើងរបស់គាត់ ហើយបានរាប់ព្រះលោហិតនៃសេចក្តី

សញ្ញាជាឥតប្រយោជន៍ គាត់បានញែកជាបរិសុទ្ធដោយអំពើមិនបរិសុទ្ធ ហើយ បានធ្វើទោះបីជាមានព្រះគុណក៏ដោយ។”

134 ដោយសារព្រះវិញ្ញាណតែមួយ យើងទាំងអស់គ្នាបានទទួលបុណ្យជ្រមុជក្នុង រូបកាយតែមួយ ហើយរួចពីបាប ហើយយើងមិនអាចធ្វើបាបបានឡើយ។ មាន ដង្វាយធួនមួយកំពុងរង់ចាំយើង។ ហើយបើចិត្តអ្នកនៅតែមានអំពើបាប នោះ អ្នកមិនដែលទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងរូបកាយនោះទេ ដោយសារអ្នកបានស្លាប់ ហើយជីវិតរបស់អ្នកត្រូវបានលាក់នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ តាមរយៈព្រះ ហើយបានបិទ ត្រាដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ គ្រីស្ទានមិនធ្វើបាបទេ។ គេធ្វើខុស ប៉ុន្តែគេមិន ធ្វើបាប។ អាម៉ែន! នោះហើយជាមូលហេតុដែលគេមិនធ្វើ ព្រោះគាត់មិនអាច ធ្វើបាបបានទេ។

135 តើខ្ញុំអាចមាន...បើខ្ញុំចុះទៅកាត់ក្រុងនេះ ហើយចៅហ្វាយក្រុងថា “លោក ប្រាណហាំខ្ញុំដឹងថាអ្នកមានអ្នកឈឺ។ តែយើងបានកំណត់ល្បឿន។ ដែនកំណត់ ល្បឿនខ្ពស់បំផុតនៅក្នុងទីក្រុងគឺប្រហែលសាមសិបម៉ាយក្នុងមួយម៉ោង។ ប៉ុន្តែ ខ្ញុំអនុញ្ញាតឱ្យអ្នកបើកកៅសិបប្រសិនបើអ្នកចង់ ព្រោះខ្ញុំមានជំនឿលើអ្នកថា អ្នកនឹងមិនធ្វើវាទេលុះត្រាតែអ្នកមានការហៅទូរសព្ទសង្គ្រោះបន្ទាន់ ឬអ្នកណា ម្នាក់ដែលស្លាប់នៅក្នុងគ្រោះមហន្តរាយ។ ហើយខ្ញុំនឹងអនុញ្ញាតឱ្យអ្នកក្នុងនាម ជាអភិបាលក្រុងនេះ ថាអ្នកអាចបើកលើភ្លើងក្រហមណាមួយ ធ្វើអ្វីដែលអ្នក ចង់ធ្វើ គ្រាន់តែទៅចុះ។” តើមន្ត្រីពីរនាក់តូចធ្លាប់ចាប់ខ្ញុំបាននៅទីនេះហើយ ធ្វើការពិន័យលើការបើកបរ៤០ម៉ាយក្នុងមួយម៉ោងក្នុងតំបន់សាមសិបម៉ាយបាន យ៉ាងម៉េច? គាត់មិនអាច។ ខ្ញុំមិនអាចបំពានច្បាប់ល្បឿនលឿនក្នុងទីក្រុងនេះទេ ព្រោះហេតុអ្វី? ខ្ញុំលើសច្បាប់ល្បឿន។ អាម៉ែន! ខ្ញុំសង្ឃឹមថាអ្នកឃើញវា។

136 ហើយនៅពេលដែលយើងស្លាប់ ហើយព្រះបានទទួលស្គាល់ការប្រែចិត្តរបស់ យើង ទ្រង់បានទទួលស្គាល់ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹករបស់យើង ទ្រង់បានទទួលស្គាល់ ព្រះលោហិតនៃព្រះរាជបុត្រាទ្រង់ ដែលត្រូវបានអនុវត្តដោយសេចក្តីជំនឿ ទ្រង់ ទទួលស្គាល់ការចាត់តាំងរបស់ទ្រង់ជាមុន ហើយបានដឹងថាខ្ញុំនឹងធ្វើវា ហើយ បានទទួលស្គាល់ខ្ញុំក្នុងព្រះគ្រីស្ទ ទ្រង់សុគត... ហើយព្រះគ្រីស្ទបានសុគតជំនួស ខ្ញុំ នៅពេលទ្រង់ត្រូវបានគេធ្វើគុតមុនកំណើតផែនដី។ ឈ្មោះរបស់ខ្ញុំត្រូវបានកត់ នៅក្នុងសៀវភៅរបស់ទ្រង់ជាគ្រីស្ទាន។ ហាលេលូយ៉ា! ព្រះគ្រីស្ទបានសុគតជំនួស

ខ្ញុំ។ ព្រះគ្រីស្ទជាយញ្ញបូជារបស់ខ្ញុំ។ ហើយព្រះជាម្ចាស់មិនអាចសន្មតថាខ្ញុំធ្វើបាប ទៀតទេ។ ទ្រង់ប្រទានត្រានៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដល់ខ្ញុំ ជាសាក្សីថា ខ្ញុំបានឆ្លងផុត ពីសេចក្តីស្លាប់ទៅរកជីវិត។ វាវ! ធ្វើវាបែបនោះ។

137 ដូច្នោះ អស់អ្នកដែលកើតមកពីព្រះ មិនប្រព្រឹត្តអំពើបាបឡើយ ដ្បិតអ្នកនោះ មិនអាចធ្វើបាបបានឡើយ។ នៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាចាស់ជាវៀងរាល់ឆ្នាំមានការ នឹកឃើញពីអំពើបាប។ ប៉ុន្តែ ព្រះគ្រីស្ទ តាមរយៈយញ្ញបូជាតែមួយ ទ្រង់បាន ធ្វើឲ្យអ្នកថ្វាយបង្គំបានល្អឥតខ្ចោះជាវៀងរហូត។ “នេះ—អ្នកគោរពប្រណិប័តន៍ បានជម្រះម្តងហើយ (ហេព្រើរ ១០)—អ្នកថ្វាយបង្គំដែលបានសម្អាតរួច លែង មានមនសិការនៃអំពើបាបទៀតហើយ។” ដូច្នោះ ចូរអ្នកយកមនុស្សទាំងនេះ ដែលរត់ក្នុងព្រះវិហារហើយលោតចុះឡើង ហើយស្រែក ហើយនិយាយភាសា ដទៃ ហើយធ្វើដូចជាគ្រីស្ទានម្នាក់ ហើយរត់ចេញ ហើយធ្លាប់បន្ទាប់ ពួកគេនឹង ត្រលប់មកវិញម្តងទៀត នៅសប្តាហ៍ក្រោយ។ ពួកគេមិនដែលមកកន្លែងណា ដើម្បីចាប់ផ្តើមនោះទេ។ ពួកគេគ្រាន់តែក្លែងបន្លំ ដ្បិតព្រះគម្ពីរបានមានបន្ទូលថា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដៅចំណាំយើងចូលក្នុងព្រះគ្រីស្ទ រហូតដល់ថ្ងៃនៃការប្រោស លោះយើង។ ហាលេលូយ៉ា! នោះជាអ្វីដែលធ្វើឲ្យខ្ញុំមានទំនុកចិត្ត ព្រោះព្រះបាន សន្យាវា។

138 គ្មានអំពើបាបទៀតទេ។ សំណួរអំពីអំពើបាបត្រូវបានដោះស្រាយ។ នោះ ហើយជាមូលហេតុដែលអំពើបាបមើលទៅមិនស្អាតចំពោះគ្រីស្ទាន។ នោះហើយ ជាមូលហេតុដែលស្រ្តីដែលស្លៀកខោខ្លីទាំងនេះមើលទៅមិនស្អាតចំពោះគ្រីស្ទា ន។ ហេតុនេះហើយបានជាពាក្យជេរប្រមាថ នោះហើយជាមូលហេតុដែលរឿង កខ្វក់ នោះហើយជាមូលហេតុដែលការដក់បារី ផឹកស៊ី ល្បែង កម្មវិធីដែលមិនបាន ត្រួតពិនិត្យទាំងអស់នេះនៅលើកញ្ចក់ទូរទស្សន៍ របស់ទាំងអស់នោះហាក់ដូចជា កខ្វក់។ ហេតុអ្វី? អ្នកមកពីចក្រភពផ្សេងៗ អ្នកបានកើតមកក្នុងនគរព្រះ ហើយ បានដៅចំណាំដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ រហូតដល់ថ្ងៃនៃការប្រោសលោះរបស់ អ្នក។

139 អ្នកណាដែលកើតមកពីព្រះ មិនប្រព្រឹត្តអំពើបាបឡើយ ដ្បិតគាត់មិនអាច ធ្វើបាបបានឡើយ។ គ្រាប់ពូជនៃព្រះស្ថិតនៅក្នុងគាត់ ហើយគាត់មិនអាចធ្វើបាប បានទេ។ ដរាបណាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគងនៅទីនោះ វាយករាល់សេចក្តីប្រាថ្នា



នៃអំពើបាបចេញពីអ្នក។ អាម៉ែន! អ្នកមិនអាចធ្វើបាប មិនមានបំណងប្រាថ្នា ទៀតទេ។

យើងអាចចំណាយពេលយូរលើវា ប៉ុន្តែសូមប្រញាប់ឡើង។ ខ្ញុំខ្លាចតែ យើង នឹងមិនឆ្លងកាត់ពួកវាទាំងអស់បាន។

**81. ហេតុអ្វីបានជាក្រុមជំនុំដែលធ្វើពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយទទួលយកស្រ្តីជាគ្រូអធិប្បាយ មកអធិប្បាយ ហេតុអ្វីបានជាពួកគេមានកំលាំង និងអំណាចច្រើនម៉្លេះ?**

140 ឥឡូវនេះ វាជារឿងគួរឱ្យអស់សំណើច។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំកំពុង និយាយទៅកាន់មនុស្សដែលខុសពីរឿងនេះ ប៉ុន្តែក្នុងនាមជាគ្រីស្ទានម្នាក់ ខ្ញុំត្រូវតែ និយាយវា។ មិនមានសិទ្ធិអំណាចក្នុងព្រះគម្ពីរសម្រាប់ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុង ព្រះនាមព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនោះទេ។ គ្មាននរណា ម្នាក់ធ្លាប់ធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកនៅក្នុងព្រះគម្ពីរក្នុងព្រះនាមព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធឡើយ។ នោះជាទំនៀមទម្លាប់កាតូលិកដែលបានបង្រៀននៅ សតវត្សរ៍ទី៦។

141 ការបោះមិនដែលមាននៅក្នុងព្រះគម្ពីរទេ ដ្បិតមនុស្សត្រូវបោះ ឬចាក់ ប៉ុន្តែ ត្រូវជ្រមុជទឹក។ បើអ្នកចង់ដឹង ខ្ញុំមានទាំងភាសាក្រិច និងហេព្រើរនៅលើវា។

142 ហើយនៅថ្ងៃបុណ្យថ្ងៃទី៥០ ពេក្រុសបានតម្រូវឱ្យបុរសត្រូវតែប្រែចិត្ត ហើយ ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សម្រាប់ការលើកលែង ទោសពីអំពើបាបរបស់ពួកគេ។ ហើយព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ មិនមែនជាព្រះនាមទេ។ ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ...ម៉ាថាយ ២៨:១៩ បាននិយាយថា “ដូច្នេះ ចូរទៅបង្រៀនសិស្សនៅ គ្រប់ជាតិសាសន៍ទាំងអស់ ហើយធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាម” មិនចូលទៅ ក្នុងនាម ក្នុងនាម ឯកវចនៈនៃ... មិនមែននៅក្នុងព្រះនាមព្រះវរបិតា ព្រះនាម ព្រះរាជបុត្រា ព្រះនាមនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទេ ប៉ុន្តែនៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ បិតាមិនមែនជានាម បុត្រាមិនមែនជានាម ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមិនមែនជានាមទេ។ ពួកគេគឺជាចំណងជើងដែលជាកម្មសិទ្ធិ របស់នាម។

143 ឥឡូវនេះ ដប់ថ្ងៃក្រោយមក ពេត្រុសបាននិយាយថា: “ចូរប្រែចិត្តទាំងអស់គ្នា ហើយទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ។” ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ សូមមើលពីរបៀបដែលគំនិតត្រីភាគីដ៏ខ្លាំង បំផុត... ឃើញទេ ពួកគេព្យាយាមបង្កើតព្រះបិតាពេញពីនោះ។ មិនមានព្រះបិតាទេ។ ខ្ញុំ ចង់អានវាទៅអ្នកពីភាសាក្រិចដើមនៅទីនេះ។ វិធីតែមួយគត់ដែលពួកគេត្រូវបាន ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ ហើយព្រះគម្ពីរបានចែងជាភាសា ក្រិចដើមថា គឺដើម្បីធ្វើឱ្យពួកគេទទួលស្គាល់ថាទ្រង់ជាព្រះ។

144 ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ គឺជាមុខងាររបស់ព្រះ តែមួយ។ ទ្រង់ជាព្រះបិតា ទ្រង់ជាព្រះរាជបុត្រា ទ្រង់គឺជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ វា ជាមុខងារបីនៃគ្រាកាន់កាប់ត្រួតត្រាបី: ភាពជាបិតា ភាពជាបុត្រា និងគ្រាកាន់កាប់ ត្រួតត្រានៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ប៉ុន្តែ ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និង ព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ មានព្រះនាមតែមួយ គឺព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ។

145 មនុស្សគ្រប់រូបចាប់ពីថ្ងៃនោះ បានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ហើយពួកគេបានរកឃើញអ្នកខ្លះដែលទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក ដោយគ្មានឈ្មោះទាល់តែសោះ: ហើយភាសាក្រិចដើមនិយាយថានៅទីនេះ និងទាំងភាសាហេព្រើរ ថាពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគឺ សម្រាប់ការអភ័យទោសពីអំពើបាប ទាំងភាសាក្រិច និងភាសាហេព្រើរ។ *អភ័យទោស* មានន័យថា “អភ័យទោសឱ្យ” ពិតប្រាកដណាស់។ ប្រសិនបើ ខ្ញុំអភ័យទោសអ្វីមួយគឺនឹងបំភ្លេចវាចោល។ ដើម្បីអភ័យទោស “យកវា ចេញទៅ។”

146 ប៉ុន្តែគ្មានបទគម្ពីរណាមួយក្នុងគម្ពីរ... ហើយសាវ័កប៉ុលបានឆ្លងកាត់ ហើយ បានរកឃើញបងប្អូនបាទីស្ទមួយចំនួន កិច្ចការ ១៩។ ពួកគេមានពេលវេលាដ៏ អស្ចារ្យ ពួកគេកំពុងស្រែក ពួកគេមានសេចក្តីអំណរជាខ្លាំង ហើយមានរបស់ដ៏ អស្ចារ្យ។ ហើយពួកគេកំពុងអធិប្បាយ សប្បាយរីករាយនៅក្នុងជំរុំ។

147 ព្រីស៊ីល និងអ្នកអភ័យទោសនៅក្នុងជំពូកទី១៨បានទៅសួរសុខទុក្ខមនុស្ស ទាំងនេះអាប៉ូឡូស ពួកគេគឺជាបាទីស្ទ។ លោកប៉ុលក៏ទៅរកពួកគេ ហើយលោក មានប្រសាសន៍ថា: “តើអ្នកបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធតាំងពីអ្នកបានជឿឬ?”

ហើយពួកគេបាននិយាយថា “យើងមិនដឹងថា តើមានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធឬ អត់នោះទេ។”

148 គាត់បាននិយាយថា “តើអ្នកបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកដោយរបៀបណា?” ខ្ញុំដឹងនៅក្នុងគម្ពីរស្តេចដែលនិយាយថា “ដោយអ្វី” នៅក្នុងដើមវាបាន និយាយថា “ដោយរបៀបយ៉ាងណា។” “តើអ្នកបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកដោយ របៀបណា?”

149 ពួកគេថា “យើងបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកដោយបុរសម្នាក់ដែលបាន ធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកដល់ព្រះយេស៊ូវ គឺយ៉ូហាន។” ប៉ុលបាននិយាយថា “វានឹង មិនដំណើរការទៀតទេ។ អ្នកត្រូវតែទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកម្តងទៀត។” ហើយពេល ពួកគេបានឮដូច្នោះ ពួកគេត្រឡប់ទៅក្នុងទឹកវិញ ហើយទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ប៉ុលបានដាក់ដៃលើពួកគេ ហើយព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធបានសណ្ឋិតលើពួកគេ។ ឥឡូវនេះប្រសិនបើនោះ—ប្រសិនបើព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ទ្រង់មានបន្ទូលនៅទីនេះ ហើយព្រះអម្ចាស់ យេស៊ូវគ្រីស្ទទ្រង់មានបន្ទូលនៅទីនេះ ខ្ញុំមិនអាចវាយគោលដៅទាំងពីរបានទេ។ វា ត្រូវតែត្រឹមត្រូវ។

150 ឥឡូវនេះ ម៉ាថាយ ២៨:១៩ នោះជាជំពូកចុងក្រោយ និងខចុងក្រោយនៅក្នុង ម៉ាថាយ។ បើអ្នកអានរឿងស្នេហាហើយ វានិយាយថា “យ៉ូហាន និង ម៉ារ៉ា រស់នៅ ដោយសប្បាយរីករាយ” តើយ៉ូហាននិងម៉ារ៉ាជានរណា? ត្រលប់ទៅសៀវភៅដំបូង នៃសៀវភៅ ស្វែងយល់ថាពួកគេជានរណា។ សូមមើលថាតើ យ៉ូហាននិង ម៉ារ៉ា ជានរណា ដែលរស់នៅដោយសប្បាយរីករាយ។ ប្រសិនបើព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូល ថា “ចូរទៅធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា ព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ” ហើយព្រះបិតាគ្មានឈ្មោះ គ្មានព្រះនាមព្រះបុត្រា ហើយព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធក៏គ្មានឈ្មោះដែរ តើទ្រង់កំពុងនិយាយអំពីអ្វី? តើនរណាជាព្រះបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ? ត្រលប់ទៅអត្ថបទដំបូងហើយអាន។ ខ្ញុំនឹង ដកស្រង់បន្ទាប់ពីពង្សាវតារនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជំពូកទី ១ ខទី ១៨:

វិដកំណើតព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ នោះបានកើតមកយ៉ាងដូច្នោះ ...  
(ឥឡូវនេះមើលឲ្យជិត។ ពីប្រកាសនោះ យើងនឹងហៅវាថា ព្រះវរបិតា ធីទិកានេះ ព្រះរាជបុត្រា នេះជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ឥឡូវនេះ តើន

ណាជាព្រះបិតារបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ? គឺព្រះ។ តើអ្នកទាំងអស់គ្នា ទទួលស្គាល់ទេ? ព្រះជាបិតារបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ នោះគឺជាព្រះជាបិតា។ នេះគឺជាព្រះជាព្រះរាជបុត្រា។ នោះគឺជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។)

រីឯកំណើតព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ...នោះបានកើតមកយ៉ាងដូច្នោះ... (ម៉ាថាយ 1:18) ពេលណា...គឺនាងម៉ារី មាតាទ្រង់កាលដែលយ៉ូសែបបាន—ដណ្តឹងនាងហើយ នោះនាងមានគភ៌ ដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ មុនដែលបាននៅជាមួយគ្នា...[ក្រុមជំនុំនិយាយថា “ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។”—អដ។]

ខ្ញុំគិតថា ព្រះជាព្រះបិតារបស់ទ្រង់។ ខ្ញុំគិតថា ទ្រង់មានបន្ទូលថា ព្រះជាព្រះបិតារបស់ទ្រង់។ ដូច្នោះ តើព្រះនិងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធអាចជាព្រះបិតារបស់ទ្រង់ដោយរបៀបណា បើពួកគេជាមនុស្សពីរផ្សេងគ្នា មនុស្សពីរផ្សេងគ្នា បុគ្គលិកលក្ខណៈ តើអ្នកចង់កត់វាទេ? ពួកគេត្រូវតែជាមនុស្សដូចគ្នា ឬមិនអញ្ចឹងគឺទ្រង់មានឪពុកខាងវិញ្ញាណពីរនាក់។

...រីឯកំណើតព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ នោះបានកើតមកយ៉ាងដូច្នោះ... គឺនាងម៉ារី...មាតាទ្រង់...កាលដែលយ៉ូសែបបានដណ្តឹងនាងហើយ មុនដែលបាននៅជាមួយគ្នា នោះនាងមានគភ៌... (មិនមែនមកពីព្រះជាព្រះបិតាទេ ប៉ុន្តែមកពី)...ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

ការទាំងនោះកើតមក ដើម្បីឲ្យបានសំរេចសេចក្តី ដែលព្រះអម្ចាស់ទ្រង់មានព្រះបន្ទូល ដោយសារហោរាថា

មើល នាងព្រហ្មចារីនឹងមានគភ៌ប្រសូតបានបុត្រា១... (ឃើញទេ?) ហើយព្រះនាមបុត្រនោះត្រូវហៅថា អេម៉ាញូអែល ដែលប្រែថា ព្រះអង្គទ្រង់គង់ជាមួយនឹងយើងខ្ញុំ។

151 ហើយព្រះនាមទ្រង់ហៅថាអ្វី? ព្រះយេស៊ូវ។ ត្រឹមត្រូវ។ ព្រះបិតាព្រះរាជបុត្រា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ឥឡូវនេះ ព្រះបិតា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺជាព្រះវិញ្ញាណតែមួយ។ តើព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធជាអ្វី? វាជាព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ។ លុះត្រាមកដល់ហើយ ទ្រង់យាងមកក្នុងបុណ្យជ្រមុជទឹករបស់ព្រះយេស៊ូ ហើយគង់នៅក្នុងទ្រង់ “នេះគឺជាកូនស្នូនភ្នាអញជាទីពេញចិត្តអញណាស់ ដែលអញនឹងស្នាក់នៅក្នុងវា។” ទ្រង់បានចុះមកគង់នៅក្នុងព្រះយេស៊ូវ ហើយដែលបាន

ធ្វើឲ្យទ្រង់ជាអម៉ាញ៉ូអែលនៅលើផែនដី។ ដូច្នោះ តើព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមានឈ្មោះអ្វី? ក្រុមជំនុំនិយាយថា “ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។”—អដង។ ប្រាកដណាស់ វាគឺមែន។

152 ដូច្នោះ ពេត្រុសមានការបើកសម្តែងដូចគ្នា។ ឥឡូវនេះ យើងបានទទួលការហ្វឹកហ្វឺនពីភ្នែករបស់យើង។ យើងកំពុងវាយចំគោលដៅ។ ចាំមើលថាតើពួកសិស្សបានប្រើការបាញ់ប្រហារបែបនេះឬអត់។ រាល់ពេលដែលពួកគេមកជួបជុំគ្នា រាល់ពេលដែលពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកត្រូវបានលើកឡើង ពួកគេត្រូវតែទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកនៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ដ្បិតគាត់បាននិយាយថា “គ្មាននាមផ្សេងទៀតណាដែលត្រូវបានផ្តល់ឱ្យនៅក្រោមមេឃក្នុងចំណោមមនុស្សដែលអាចសង្គ្រោះអ្នកបាននោះទេ។” វាជាគំនិតខុសឆ្គងរបស់អារក្ស ហើយក៏គ្មានបទគម្ពីរសម្រាប់អ្វីទាំងអស់នោះដែរ។ ត្រូវហើយ។

153 ហើយឥឡូវនេះ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាវាមិនប៉ះពាល់ទេ ប៉ុន្តែវាជាការពិត។ ឃើញទេ? វាជាការពិត បងប្រុស។ អ្នកមិនអាចធ្វើវាបានទេ... អ្នកមិនអាចយកព្រះបិតា ព្រះរាជបុត្រា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមួយកន្លែង និងព្រះយេស៊ូវនៅកន្លែងផ្សេងទៀតបានទេ នៅពេលដែលគ្មាននរណាម្នាក់បានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកនៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ មនុស្សគ្រប់រូបនៅក្នុងព្រះគម្ពីរបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ ហើយអ្នកដែលមិនបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកតាមវិធីនោះត្រូវមក ហើយទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកម្តងទៀត មុនពេលពួកគេអាចទទួលបានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ អ្នកអាចធ្វើដូចជាអ្នកមានអំណាចច្រើន។ អ្នកត្រូវធ្វើតាមផែនការគ្មានដែនកំណត់របស់ព្រះ។ នោះពិតជាត្រឹមត្រូវណាស់។ ត្រូវហើយ។

154 ព្រះបិតា ព្រះរាជបុត្រា និង ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ គឺខុស។ ឥឡូវនេះ សម្រាប់អ្នកអធិប្បាយស្ត្រី អ្នកណាក៏ដឹងថាខុសដែរ។ បើមិនដឹងលើសពីនេះទេ! ខ្ញុំសង្ឃឹមថាខ្ញុំមានពេលវេលាដើម្បីអានវាពីភាសាក្រិចនៅទីនេះ អ្វីដែលវានិយាយ។ បាននិយាយថា “បើមនុស្សស្រីចង់ដឹងអ្វី ក៏ត្រូវសួរហ្នឹងទៅ ព្រោះវាគួរឱ្យខ្មាសអៀន និងគួរឲ្យអាម៉ាស់សម្រាប់ស្ត្រីដែលសូម្បីតែនិយាយនៅក្នុងព្រះវិហារ។” ភាសាក្រិចនិយាយថា ខ្ញុំមានន័យថា ហេព្រើរ។ “ដូចជាមានចែងក្នុងច្បាប់ថា ចូរឱ្យពួកគេនៅស្ងៀម ហើយចុះចូលនឹងគ្រុគង្វាលទាំងអស់ (ឃើញទេ?) ដ្បិតវាជាអំពើបាប

និងគួរឲ្យអាម៉ាស់សម្រាប់ស្រ្តីដែលនិយាយក្នុងក្រុមជំនុំ។ ខ្ញុំអើយ គ្រប់គ្នាក៏គួរតែ ដឹងដែរ។ ហើយឥឡូវនេះ...ដែលគ្រប់វិធីតាមរយៈបទគម្ពីរ និងធីម៉ូថេ និងបទគម្ពីរ ផ្សេងៗ ខ្ញុំបានសរសេរវានៅទីនេះ វាជាសេចក្តីពិត។ ត្រូវហើយ។

155 ឥឡូវនេះ ចុះហេតុអ្វីបានជាពួកគេមានអំណាច? អ្នកនិយាយថា “ហេតុអ្វីបានជាវាធ្វើបាន?” មើលចុះ បងប្អូន ខ្ញុំសុំសួររបងប្អូនស្រីណាដែល សួរសំណួរនេះ មើល។ ខ្ញុំបានឃើញការប្រជុំដ៏មានឥទ្ធិពលបំផុតមួយចំនួន ក្នុងចំណោម ម៉ូហាំមេដាន ស្រែក លោត យកកាំបិតចាក់ត្រង់បេះដូងបែបនេះ ហើយចាក់ទឹកតាមក្រោយខ្នង ដើរកាត់ភ្លើងដោយជើងទទេរបស់ពួកគេ អ្វី ផ្សេងទៀតដូចនោះ ដេកនៅលើគ្រែដែកគោល ហើយ—ហើយយកដាវមកទំលុះ មាត់គេ ហើយមុតទៅក្នុង វាយចុះដូចនោះ—អ្នកអាចមើលវាដោយខ្លួនឯង ហើយ ទាញវាមកវិញ ហើយឈាមស្រោចលើវា និងអ្វីៗផ្សេងទៀត។ កុំនិយាយអំពីរឿង របស់ពួកគេ។ ឃើញទេ? នោះមិនមែនជាការពិត នោះមិនបញ្ជាក់អ្វីទាំងអស់។ ឃើញទេ? ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូល...សូមឲ្យខ្ញុំអានបទគម្ពីរដែលខ្ញុំបានសរសេរ មកឱ្យអ្នកនៅទីនេះ ម៉ាថាយ ៧:២១-២៣: “មនុស្សជាច្រើននឹងមករកខ្ញុំនៅថ្ងៃ នោះ...មិនមែនអស់អ្នកដែលនិយាយថា ព្រះអម្ចាស់ព្រះអម្ចាស់អើយ។” នឹងចូល ទៅក្នុងរាជាណាចក្របានទេ គឺជាអ្នកដែលធ្វើតាមព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះវរបិតានៃ ខ្ញុំ ដែលគង់នៅស្ថានសួគ៌វិញ។ នៅថ្ងៃនោះ មនុស្សជាច្រើននឹងមករកខ្ញុំ ហើយ និយាយថា ព្រះអម្ចាស់អើយ ទូលបង្គំមិនបានអធិប្បាយក្នុងព្រះនាមទ្រង់ទេ។ តើ ខ្ញុំមិនបានបណ្តេញអារក្ស ហើយទាយ ហើយធ្វើការទាំងអស់នេះទេឬ។ ទ្រង់នឹង និយាយថា អ្នករាល់គ្នាដែលប្រព្រឹត្តអំពើទុច្ចរិតអើយ ចូរចាកចេញពីអញទៅ អញ មិនស្គាល់ឯងទេ។” ឃើញទេ?

156 ដូច្នេះកុំ...ឃើញទេ ការពិតអាចមកបានតែមួយផ្លូវទេ បងប្អូន។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិនបាននិយាយថា មនុស្សដែលធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកដល់មនុស្សក្នុងព្រះនាម នៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទទាំងអស់នឹងទៅនរកនោះទេ។ ខ្ញុំមិននិយាយបែបនោះទេ។ ព្រះជាចៅក្រម ឲ្យគាត់ធ្វើអ្វីដែលគាត់ចង់ធ្វើ ប៉ុន្តែមិនមានបទគម្ពីរស្របច្បាប់ នៅក្នុងព្រះគម្ពីរសម្រាប់អ្នកណាម្នាក់ដែលទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃ ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធឡើយ។

157 ប៉ុលបានបញ្ជាអស់អ្នកដែលទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកតាមវិធីផ្សេងទៀតក្រៅពី

ព្រះនាមរបស់ព្រះយេស៊ូវ ដើម្បីមកទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកម្តងទៀតក្នុងព្រះនាម ព្រះយេស៊ូវ ហើយនិយាយថា “ប្រសិនបើទេវតាមកពីស្ថានសួគ៌មកផ្សាយពី គោលលទ្ធិផ្សេងទៀត (កាឡាទី ១:៨) សូមឲ្យគេត្រូវបណ្តាសា។” ហើយប៉ុល បាននិយាយថា “ដូចដែលខ្ញុំបាននិយាយរួចហើយ ដូច្នោះខ្ញុំនិយាយម្តងទៀតថា ប្រសិនបើទេវតាមកពីស្ថានសួគ៌ប្រកាសអ្វីផ្សេងទៀតដល់អ្នករាល់គ្នា សូមឲ្យគាត់ ត្រូវបណ្តាសាចុះ។”

158 ឥឡូវនេះ វាមិនអាចទេ...អ្នកមិនអាចធ្វើឱ្យមានការវាយគោលដៅត្រង់នេះ ហើយគោលដៅវាយត្រង់នោះបានទេ។ ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ មានប្រសាសន៍ថា: “ឲ្យគេទៅ គេមិនអីទេ!” ហើយព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមឲ្យវាទៅ ហើយនិយាយថា “ពួកគេមិនអីទេ។” ត្រូវតែមានអ្វីមួយដែលត្រូវវាយ ចំគោលដៅ។ ព្រះមិនមែនជាអ្នកនិពន្ធនៃការភ័ន្តច្រឡំទេ។

159 ហើយអ្នកដំណើរការវាតាមរយៈព្រះគម្ពីរគ្រប់ទីកន្លែងដែលអ្នកចង់ធ្វើ ហើយ អ្នកនឹងដឹងថាវាជាបុណ្យជ្រមុជទឹកមិនពិត។ បន្ទាប់មកត្រឡប់ទៅប្រវត្តិសាស្ត្រ ហើយចុះក្នុងសតវត្សទីប្រាំមួយ នៅពេលដែលអាក្សប៊ូសដ៍អស្សា ខ្ញុំជឿថាវា គឺជាការដែលបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក ឬមួយនៃ...ខ្ញុំនឹងមិននិយាយថាវាជា អាក្សប៊ូសទេ។ ខ្ញុំភ្លេចថាគាត់ឈ្មោះអ្វីដែលទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក... ប្រសិនបើ អ្នកចង់បានវានៅក្នុង—*បិតានៃអង់តែននីស៊ីន* មុនពេលអង់តេ—កិច្ចប្រជុំនីស៊ីន ៣២៥ គ.ស ពួកគេនៅតែធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។ ហើយនៅពេលដែលព្រះវិហារកាតូលិកឡើងកាន់អំណាច ពួកគេបានរើសយក ព្រះនាមព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ គ្មានពេលណាមួយមក ពីប្រវត្តិសាស្ត្រ ដែលនរណាម្នាក់បានធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទេ។ វាជាប្រពៃណីកាតូលិក។

160 លូធើបានយកវាជាច្រើនចេញមកជាមួយគាត់។ វេសលីបាននាំយកវាដែល នៅសល់ ហើយយើងនៅតែទៅរកវា។ ហើយជំនឿកាតូលិក ដែលគេហៅថា *ជំនឿនៃបិតារបស់យើង* ខ្ញុំជឿថា វាគឺនៅទំព័រ ១៤៤ ខ្ញុំគិតថាវា គាត់បាន និយាយថា—ពួកគេថា “តើបាតុករណាម្នាក់នឹងត្រូវបានសង្គ្រោះ?” បាននិយាយ ថា “ប្រហែលជាពួកគេខ្លះ។ ពួកគេអះអាងថានឹងរស់នៅតាមគម្ពីរ ប៉ុន្តែពួកគេ នៅតែទទួលយកការបង្រៀនរបស់កាតូលិក។” បាននិយាយថា “ព្រះគម្ពីរដែល

ជាពួកកាតូលិកសម័យដើម បានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមព្រះវរបិតា—នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ ប៉ុន្តែ យើងបានយកភាពខុសគ្នាពីនោះ ហើយដាក់លើព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ និងពួកអ្នកតវ៉ាទទួលស្គាល់វា។ បាននិយាយថា “ប្រហែលជាពួកគេមួយចំនួននឹងត្រូវបានសង្គ្រោះ។” មិនមែនដោយថាពួកគេនឹងមិនទេ! ត្រូវហើយ។

**82. តើមានអ្វីមួយពិសេសជាងផែនដីទេ?**

161 បាទ មានផែនដីនៃផែនដី ហេព្រើរជំពូកទី១ ខទី២ហេព្រើរជំពូកទី១១ និងខទី៣។ មានផែនដីនៃផែនដី។ ព្រះបានបង្កើតផែនដី ផែ-ន-ដី ផែនដី។

**83. តើមានអ្វីមួយពិសេសជាងស្ថានសួគ៌ទេ?**

162 បាទ។ នៅក្នុងទីមួយ—នៅក្នុង កូរិនថូស ទីពីរ ១២:៣ ប៉ុលបាននិយាយថា គាត់បានស្គាល់បុរសម្នាក់ដែលបានឡើងទៅស្ថានសួគ៌ទីបី។ ហើយនៅក្នុងវិវរណៈជាដើម មានច្រើនជាងនោះ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែត្រូវប្រញាប់ ព្រោះវាជា—ឥឡូវនេះ វាហួសពេលហើយសម្រាប់ខ្ញុំក្នុងការបិទ។ តើវាមិនអីទេប្រសិនបើខ្ញុំគ្រាន់តែអានរឿងដែលនៅសល់ ហើយគ្រាន់តែ (មិនអីទេ!) សុំមតិយោបល់បន្តិច?

**84. តើទារកនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទនឹងឡើងនៅក្នុងការលើកឡើងទេ?**

163 ពិតប្រាកដណាស់ ប្រសិនបើគាត់ជាទារក គាត់នឹងកើតជាថ្មី។ មិនថាគាត់នៅក្មេងប៉ុណ្ណាក៏គាត់ឡើងដែរ។ អ្នកឃើញទេ?

**85. ហេតុអ្វីបានជាព្រះគ្រីស្ទគួរបង្ហាញមកខ្ញុំ នៅពេលខ្ញុំហៀបនឹងទទួលជឿ?**

164 មែនហើយ គ្មានការសង្ស័យទេ បេះដូងរបស់អ្នកគឺគ្រាន់តែនៅក្នុងបទភ្លេង ហើយអ្នកកំពុងមកយ៉ាងពិសិដ្ឋចំពោះព្រះដើម្បីធ្វើវា ហើយនោះហើយជាមូលហេតុដែលទ្រង់បានលេចមកឲ្យអ្នកឃើញ។ សូមមើល នោះជាហេតុផលតែមួយគត់ដែលខ្ញុំដឹង។ ខ្ញុំមិនអាចនិយាយលើសពីនេះទេ—ជាងអ្វីទៅទៀត។... ឃើញទេ?

**86. ប្រសិនបើយើងត្រូវបានសង្គ្រោះមុន...(អូ! យើងមិនចង់ឈប់នៅទីនេះទេ?) ប្រសិនបើយើងត្រូវបានសង្គ្រោះមុនកំណើតផែនដី—តើពិតទេ?**

165 បាទ មែនហើយ! វិវរណៈ ១៣:៨ បានមានប្រសាសន៍ថា អ្នកត្រូវបានសង្គ្រោះ ហើយឈ្មោះរបស់អ្នកត្រូវបានកត់ក្នុងសៀវភៅជីវិតរបស់កូនចៀម មុនពេលដែល



ពិភពលោកត្រូវបានបង្កើតឡើង។ និង អេភេសូរ ១:៤ និង ៥... អនុញ្ញាតឱ្យ ខ្ញុំអានវា វានឹងមិនចំណាយពេលច្រើនទេ ប៉ុន្តែគ្រាន់តែមួយនាទីប៉ុណ្ណោះ ដូច្នេះ អ្នកឃើញថាខ្ញុំមិនមែនគ្រាន់តែ—គ្រាន់តែដកស្រង់វា ខ្ញុំ—ខ្ញុំ... មិនអីទេ យើងនៅ ទីនេះ។ តោះអានរឿងនេះ។

សូមថ្វាយព្រះពរដល់ព្រះ និងព្រះវរបិតា...(អេភេសូរ ជំពូកទី១ ខទី៣។)

សូមសរសើរដល់ព្រះដ៏ជាព្រះវរបិតានៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជា ព្រះអម្ចាស់នៃយើងរាល់គ្នា ដែលទ្រង់បានប្រទានពរមកយើងក្នុងព្រះ គ្រីស្ទៈ

ដោយ...(ស្តាប់!)...គ្រប់ទាំងព្រះពរខាងព្រលឹងវិញ្ញាណ នៅស្ថានដ៏ ខ្ពស់ ៤ តាមដែលទ្រង់បានធីសយើងរាល់គ្នាក្នុងព្រះគ្រីស្ទ តាំងពីមុន កំណើតលោកីយ៍ មកប្រយោជន៍ឲ្យយើងរាល់គ្នាបានបរិសុទ្ធ ហើយឥត កន្លែងបន្ទោសបាននៅចំពោះទ្រង់...(ដូចជាព្រះគ្រីស្ទបានសុគតជំនួស យើង ហ្នឹងហើយ។)

ពីព្រោះទ្រង់បានតម្រូវយើងរាល់គ្នាទុកជាមុន សំរាប់ឲ្យទ្រង់បាន ទទួលយើងជាកូនចិញ្ចឹម ដោយសារព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ តាមបំណង ព្រះហឫទ័យទ្រង់។

166 ឥឡូវនេះ នៅក្នុងសៀវភៅវិវរណៈ... ខ្ញុំមានវានៅទីនេះ ឲ្យខ្ញុំចូលទៅឱ្យបាន ឆាប់យល់ ដូច្នេះ—អ្នកឃើញថាខ្ញុំមិនដែលគ្រាន់តែគូសវាទេ ខ្ញុំចង់ដកស្រង់វា។ វិវរណៈ ១៣:៨ ចូរស្តាប់សេចក្តីនេះឲ្យបានឆាប់។

ឯអស់មនុស្សទាំងប៉ុន្មាននៅផែនដី ដែលគ្មានឈ្មោះ—កត់ទុកក្នុង បញ្ជីជីវិតរបស់កូនចៀម ដែលគ្មានឈ្មោះកត់ទុកក្នុងបញ្ជីជីវិតរបស់ កូនចៀមដែលត្រូវគេសំឡាប់ តាំងពី កំណើតលោកីយ៍មក។ (ពេលនោះ ហើយ។ មិនអីទេ។)

87. តើ—តើយើងជាវិញ្ញាណដែរឬទេ?

167 អត់ទេ យើងមិនមែនសូម្បីតែពេលនោះ ប៉ុន្តែយើងនៅក្នុងគំនិតរបស់ព្រះ។ ហើយទ្រង់បានមានបន្ទូលវា ហើយវាបានក្លាយជាការពិត។ ព្រះយេស៊ូវត្រូវ

បានគេធ្វើគុត... តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹងថា ព្រះគម្ពីរច្រៀងថា ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ គឺជាកូនចៀមដែលបានសម្លាប់មុនកំណើតផែនដី។ ហេតុអ្វី? ព្រះទ្រង់មានព្រះបន្ទូល ហើយពេលទ្រង់មានបន្ទូលវាល្អដូចជាបានបញ្ចប់។ ហើយនៅពេលដែលទ្រង់បានឃើញខ្ញុំ ទ្រង់បានទតឃើញអ្នកមុនពេលកំណើតនៃផែនដីនេះ យើងគ្រាន់តែជាបុរាណនៅក្នុងគំនិតរបស់ទ្រង់ប៉ុណ្ណោះ។ ពេលដែលយើងមកដល់ផែនដី យើងទាំងប្រុសទាំងស្រី ប្រុសស្រី។ ទ្រង់បានបំបែកវិញ្ញាណស្រីចេញពីបុរស ហើយបង្កើតមនុស្សស្រីចេញពីវា ហើយបានបន្ទូលទុកវិញ្ញាណបុរសនៅក្នុងបុរស។

168 ពេលឃើញមនុស្សស្រីធ្វើដូចមនុស្សប្រុស វាមានអ្វីខុស។ ឃើញមនុស្សប្រុសធ្វើដូចមនុស្សស្រី វាមានអ្វីខុស។

169 រួចទ្រង់បានយកឆ្អឹងជំនីរមួយចេញពីខាងបុរសនោះ ហើយបង្កើតអ្នកជួយចេញពីគាត់ ហើយពួកគេពីរនាក់គឺតែមួយ។

170 ប៉ុន្តែមុនកំណើតផែនដី ឈ្មោះរបស់យើង...នៅពេលដែលកូនចៀមត្រូវបានសម្លាប់ ឈ្មោះរបស់យើងត្រូវបានកត់នៅលើសៀវភៅ នៅពេលដែលនៅក្នុងគំនិតរបស់ព្រះ ទ្រង់បានទតឃើញយើងជាមុន ហើយកំណត់យើងទុកជាមុនដោយការដឹងមុនរបស់ទ្រង់មុនការចាប់កំណើតនៃផែនដី។ អូ បងប្អូនអើយ ប្រសិនបើនោះមិនធ្វើអោយព្រះវិហារក្រោកឡើង ហើយរត់តាមច្រកផ្លូវទេ? គិតមើលទៅ។ អ្នកដែលបានកើតជាថ្មី មុនកំណើតផែនដី ព្រះបានកត់ឈ្មោះអ្នកនៅក្នុងសៀវភៅជីវិតរបស់កូនចៀម។ ព្រះគ្រីស្ទបានសុគត ហើយបានបញ្ជូនព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមកទីនេះ ដើម្បីហៅអ្នកទៅកាន់ជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។ អ្នកបានទទួលវាហើយ ទ្រង់បានបោះត្រាអ្នក។ អ្នកនៅទីនោះរហូតដល់ថ្ងៃនៃការប្រោសលោះរបស់អ្នក។ ហាលេលូយ៉ា!

171 និយាយអំពីការរៀន។ វាមិនមែនជាខ្ញុំនៅជឿ វាជាការដែលទ្រង់បានជ្រើសរើស។ វាមិនមែនជាអ្វីដែលខ្ញុំបានធ្វើ វាជាអ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើ។ វាមិនមែន "ខ្ញុំឈប់ជក់បារី ខ្ញុំឈប់និយាយកុហក ខ្ញុំឈប់លួច" វាគឺជាទ្រង់បានសុគតសម្រាប់ខ្ញុំ។ ហើយទ្រង់បានដកវិញ្ញាណខ្ញុំចេញពីខ្ញុំ ហើយប្រែចិត្តខ្ញុំទៅជាមនុស្សថ្មី។

ឥឡូវនេះសំណួរបន្ទាប់គឺនៅខាងក្រោម...ឲ្យលឿនឥឡូវនេះយើងចូលក្នុងវា។

**88. តើអ្វីជាភាពខុសគ្នារវាងរូបកាយ ព្រលឹង និងវិញ្ញាណ?**

រូបកាយគឺជាសាច់ដែលអ្នកមើលឃើញ។ ដែលត្រូវតែរលួយ។ វាកើតមក ដោយចំណង់ផ្លូវភេទរបស់ឪពុកនិងម្តាយ។ វាត្រូវតែរលួយ។ វាមិនល្អទេ។ ដូច្នេះ ក្នុងកំណើតថ្មី នៅពេលដែលរស់ឡើងវិញ—នៅពេលដែលអ្នកត្រូវបាននាំមកម្តង ទៀតនៅក្នុងរូបកាយថ្មី វានឹងក្លាយជាអំណាចច្នៃប្រឌិតរបស់ព្រះ ដែលនឹងនិយាយ ដូចទ្រង់បានធ្វើចំពោះអ៊ីដាម ហើយអ្នកនឹងចេញមក។

យ៉ូបបាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងមានបំណងប្រាថ្នាមួយ។ គាត់នឹងនិយាយ ហើយ ខ្ញុំនឹងឆ្លើយទៅទ្រង់។” ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ រូបកាយគឺជាអ្វីដែលអ្នកមើលឃើញ វិញ្ញាណគឺជាអ្វីដែលគ្រប់គ្រងអ្នក ព្រលឹងរបស់អ្នកគឺជាហេតុផលនៃវិញ្ញាណនោះ ឬធម្មជាតិនៃវិញ្ញាណនោះ។ “ព្រលឹងដែលធ្វើបាប ព្រលឹងនោះនឹងត្រូវស្លាប់។” អ្នកកើតក្នុងលោកនេះមានព្រលឹងបាប។ នោះគឺធម្មជាតិនៃវិញ្ញាណរបស់អ្នកគឺ បាប។ អ្នកចង់បានរបស់ផែនដី។ បន្ទាប់មក ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយាងចុះមក ហើយធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកដល់អ្នក ហើយផ្លាស់ប្តូរលក្ខណៈនៃវិញ្ញាណនោះ។ បន្ទាប់មក ធម្មជាតិដែលនៅសេសសល់លើអ្នកគឺមកពីស្ថានសួគ៌។ បន្ទាប់មក អ្នកប្រកាសថាអ្នកជាអ្នកធ្វើដំណើរ និងជាមនុស្សដទៃ។ បន្ទាប់មកអ្នកកើតមក ពីខាងលើ។ អ្នកមកពីស្ថានលើ អ្នកគឺជាបេក្ខជននៃស្ថានសួគ៌ អ្នកគឺជាមនុស្ស ថ្មីនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ ជាមួយនឹងរូបកាយតែមួយ ជាមួយនឹងវិញ្ញាណដូចគ្នា មានតែវាទេដែលផ្លាស់ប្តូរ។

ហើយអ្នកឬធម្មជាតិរបស់អ្នកនៃវិញ្ញាណនោះត្រូវបានផ្លាស់ប្តូរពីភាពទុច្ចរិត ទៅជាសុចរិត។ នោះជាព្រលឹង រូបកាយ និងវិញ្ញាណ។

**88b. បងប្រុសប្រាណហាំ តើមាននរណាម្នាក់អាចធ្វើកិច្ចការរបស់ព្រះគ្រីស្ទ បានទេ លុះត្រាតែគាត់ជាព្រះគ្រីស្ទឬ?**

អត់ទេ ឥឡូវនេះ អ្នកមានន័យថា មនុស្សជាទីស្រឡាញ់...? អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំ អានម្តងទៀត។

**តើមាននរណាអាចធ្វើកិច្ចការរបស់ព្រះគ្រីស្ទបានទេ លុះត្រាតែគាត់ជា ព្រះគ្រីស្ទឬ?**

នោះហើយជាអ្វីដែលវាគឺជា “លុះត្រាតែគាត់ជាព្រះគ្រីស្ទឬ?” ប្រាកដណាស់។ តោះទៅមើលយ៉ូហានបន្តិចសិន។ លោកយ៉ូហាន—ជំពូកទី១៤ ហើយខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកមើលនៅនេះ ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកអាចចាប់បានវាឱ្យបានឆាប់ ដូច្នោះអ្នក... លោកយ៉ូហាន ១៤:១២ ខ្ញុំជឿថាជាវា។

យើងនឹងយល់យ៉ាងឆាប់រហ័ស ហើយមើលអ្វីដែលព្រះយេស៊ូវបានមានបន្ទូលអំពីរឿងនេះ។ ត្រឹមត្រូវ “ពិតប្រាកដណាស់ ខ្ញុំប្រាប់អ្នកថា ទ្រង់...” អ្នកណាក៏ដោយ “អ្នកណាជឿលើខ្ញុំ កិច្ចការដែលខ្ញុំធ្វើ អ្នកនោះនឹងធ្វើដែរ។” បុរសណាម្នាក់ប្រសិនបើ... បុរសខ្លួនឯងមិនអាចជាព្រះគ្រីស្ទបានទេប៉ុន្តែកិច្ចការរបស់ព្រះគ្រីស្ទនឹងធ្វើតាមអ្នកជឿទាំងអស់។ ឃើញទេ? គាត់នឹងធ្វើកិច្ចការរបស់ព្រះគ្រីស្ទក្នុងមនុស្សណាម្នាក់។ “អ្នកណាដែលជឿលើខ្ញុំ កិច្ចការដែលខ្ញុំធ្វើ អ្នកនោះនឹងធ្វើដែរ។” មិនមែន “ខ្ញុំនឹងធ្វើ” “គាត់នឹងធ្វើ គាត់នឹងធ្វើ” មិនមែន “ខ្ញុំ”។ “ប៉ុន្តែគាត់ជឿលើខ្ញុំ ហើយបានសារភាពថាគាត់មានជំនឿលើខ្ញុំ ហើយបានស្លាប់ខ្លួនគាត់ ហើយវិញ្ញាណរបស់ខ្ញុំសណ្តិតក្នុងគាត់ ហើយគាត់ក្លាយជាផ្នែកមួយនៃខ្ញុំ។”

ឥឡូវនេះកុំធ្វើឲ្យគាត់ក្លាយជាព្រះគ្រីស្ទ។ វាធ្វើឱ្យគាត់ជាផ្នែកនៃព្រះគ្រីស្ទជាមួយនឹងក្រុមជំនុំដែលនៅសល់។ ត្រូវហើយ។ ទ្រង់មិនមែនជាព្រះគ្រីស្ទទេ ពីព្រោះនោះនឹងប្រឆាំងនឹងព្រះគ្រីស្ទ។ គាត់នឹងដកខ្លួនចេញពីព្រះគ្រីស្ទ។ ប៉ុន្តែគាត់អាច ធ្វើកិច្ចការរបស់ព្រះគ្រីស្ទ អ្នកជឿណាក៏ដោយ។ ត្រូវហើយ។

88c. យើងដឹងថា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដែលបានប្រទានពរមិនត្រូវបានប្រទានដល់ពាក្យដែលៗឥតប្រយោជន៍ក្នុងការកត់ត្រាក្នុងបទគម្ពីរបរិសុទ្ធឡើយ ដូច្នោះ សូមប្រាប់ខ្ញុំពីមូលហេតុដែលពេលខ្លះពាក្យព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ(Holy Spirit)ត្រូវបានប្រើប្រាស់ ហើយពេលខ្លះប្រើពាក្យ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ(Holy Ghost)។ ខ្ញុំដឹងថាមានហេតុផលត្រឹមត្រូវអំពី...ហេតុផលសម្រាប់រឿងនេះ ហើយខ្ញុំចង់ដឹងពីមូលហេតុ។

វាជាពាក្យដែលៗ។ វិញ្ញាណ(Spirit)និងវិញ្ញាណ(ghost)គឺដូចគ្នាទេ។ វិញ្ញាណ(ghost)ឬវិញ្ញាណ(Spirit)មិនបញ្ជាក់អ្វីទេ ពួកគេគឺដូចគ្នា អង្គដូចគ្នា។ ត្រូវហើយ។ ឥឡូវនេះ យើងកំពុងចុះទៅក្រោមភ្លាម។

88d. តើបង្គោលភ្លើងនោះជាអ្វីជាមួយអ្នក?

នោះជារឿងល្អ! ព្រះគ្រីស្ទ! ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ! វាមិនមែននៅជាមួយខ្ញុំ តែមួយទេ គឺនៅជាមួយអ្នក។ វាទើបតែបង្ហាញខ្លួននៅទីនោះ។ ពេលគម្ពីរបង្រៀន ថាកូនចៅអ៊ីស្រាអែលត្រូវបានគេនាំចេញពីស្រុកអេស៊ីប តើមានអ្វីកើតឡើង? មានបង្គោលភ្លើងដែលដើរតាមពួកគេ។ វាមិនមែនជាកូនចៅអ៊ីស្រាអែលដែលធ្វើ អព្វកហេតុនោះទេ គឺជាបង្គោលភ្លើងដែលដើរតាមពួកគេ។ តើវាត្រូវទេ? តើមាន ប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹងថានោះជាទេវតានៃសេចក្តីសញ្ញា ជាឡូហ្គោស? ជាការពិត ណាស់ ហេតុអ្វីបានជាយើងដឹងថាវាគឺជាទេវតានៃសេចក្តីសញ្ញា។ ត្រូវហើយ។ នោះគឺជាព្រះគ្រីស្ទ។ ម៉ូសេបានឲ្យតម្លៃទ្រព្យសម្បត្តិរបស់ព្រះគ្រីស្ទដ៏អស្ចារ្យជាង នោះ...ទ្រព្យសម្បត្តិនៃប្រទេសអេហ្ស៊ីប។ តើវាត្រូវទេ? ត្រូវហើយ។

បន្ទាប់មក នោះគឺជាព្រះគ្រីស្ទ រូបសញ្ញា ផ្កាយព្រឹក អាល់ហ្វា អូមេហ្គា។ ទ្រង់ បានមកផែនដី។ ទ្រង់ត្រូវបានគេមើលឃើញជាច្រើនដង។ ហើយ—ហើយនៅក្នុង អ្វីដែលយើងនឹងហៅ តាមខ្ញុំស្មាន ជា តេអូដានី។ នោះគឺជាការត្រឡប់មកវិញ នៅក្នុងទីបន្ទាល់ដំបូងដែលពួកគេបានឃើញវាក្នុងទម្រង់ជាមនុស្ស។ ប៉ុន្តែទ្រង់ បានបង្កើតជាសាច់ឈាម ហើយគង់នៅក្នុងចំណោមយើង ហើយភាពពេញលេញ នៃព្រះគង់នៅក្នុងទ្រង់។ ត្រូវហើយ។ បន្ទាប់មក ទ្រង់មានបន្ទូលថា “បន្តិចទៀត ពិភពលោកនឹងរំលងឃើញខ្ញុំទៀតហើយ។ ប៉ុន្តែអ្នកនឹងឃើញខ្ញុំជឿខ្ញុំនឹងនៅជា មួយអ្នក...” តើវាត្រូវទេ? “ដល់ទីបញ្ចប់នៃផែនដី។ ខ្ញុំបានមកពី...” អ្វី? “ព្រះ ខ្ញុំទៅ ឯព្រះ។” តើវាត្រូវទេ? បន្ទាប់មកទ្រង់បានមកពី (អ្វី?) បង្គោលភ្លើង។ តើវាត្រូវទេ? បន្ទាប់មក ទ្រង់បានត្រឡប់ទៅ (អ្វី?) បង្គោលភ្លើងវិញ។

ពេលប៉ុលដើរតាមផ្លូវទៅក្រុងដាម៉ាស បង្គោលភ្លើងបានជួបគាត់ ហើយ វាយគាត់ឱ្យខ្លាចភ្នែក។ តើវាត្រូវទេ? ហើយទ្រង់មានបន្ទូលថា “សុល សុល ហេតុអ្វីបានជាអ្នកបៀតបៀនខ្ញុំ?”

គាត់បានឆ្លើយថា “ព្រះអម្ចាស់...” ប្រសិនបើអ្នកកត់សម្គាល់ អក្សរធំនោះ មានន័យថា “អេឡូហ្សីម។” “ព្រះអម្ចាស់អើយតើអ្នកជានរណា?”

ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំជាព្រះយេស៊ូវ។” ជាបង្គោលភ្លើង។

ហើយនៅទីនេះទ្រង់គឺនៅក្នុងថ្ងៃចុងក្រោយ មុនពេលដែលទ្រង់បានលេច មក បញ្ជូនព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់មកជាខ្លាំងនិងពិតរហូតដល់ពួកគេថតរូបវា។ នៅទីនេះ វាចូលមកក្នុងក្រុមជំនុំ អាចធ្វើវាបាននៅពេលនេះ ដោយជំនួយពី

ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ វាមិនអាចមានអាថ៌កំបាំងក្នុងចិត្តអ្នកទេ ប៉ុន្តែអ្វីដែលវាអាច  
 បង្ហាញវាបាន។ ព្រះគម្ពីរបានចែងថា ហេព្រើរជំពូកទី៤ គឺជាព្រះបន្ទូលរបស់  
 ព្រះជាម្ចាស់។ ព្រះយេស៊ូវគឺជាព្រះបន្ទូល។ “កាលដើមដំបូងមានព្រះបន្ទូល ហើយ  
 ព្រះបន្ទូលបាននៅជាមួយព្រះ ហើយព្រះបន្ទូលបានក្លាយជាសាច់ឈាម ហើយ  
 គង់នៅក្នុងចំណោមពួកយើង។” តើវាត្រូវទេ? “ហើយព្រះបន្ទូលគឺមុតជាងដាវមុខ  
 ពីរ។ ដែល...លឿនជាងនិងខ្លាំងជាងដាវមុខពីរ ទម្លុះតាមរយៈពន្លឺនៃភ្លើង ក្នុងខ្លួនភ្លើង  
 និងជាអ្នកយល់អំពីគំនិតនៃចិត្ត។”

នៅទីនោះ។ វាមិនមែនជាខ្ញុំទេ។ វាមិនមែនជាអ្នកទេ។ វាគឺជាទ្រង់។ នោះ  
 ជាបង្គោលភ្លើងដែលដើរតាម។ វាជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ព្រះអម្ចាស់នៃស្ថានសួគ៌  
 ឡូហ្គោស ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាអាល់ហ្វា ជាអូមេហ្គា ទ្រង់នៅទីនោះ ហើយនឹងមក  
 ជាប្រុសនិងជាកូនចៅរបស់ព្រះបាទដាវីឌ ជាផ្កាយព្រឹក ជាព្រះអម្ចាស់ ជាព្រះវរបិតា  
 ជាព្រះបុត្រា ជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ជាទីប្រឹក្សា ជាព្រះអង្គម្ចាស់នៃសន្តិភាព ជាព្រះ  
 ដ៏មានអំណាច ជាព្រះបិតាដ៏អស់កល្បជានិច្ច អស្ចារ្យ។ នោះជាទ្រង់។ អ្នកមិនអាច  
 ស្វែងរកចំណងជើងគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីប្រាប់ពីទ្រង់បានទេ...នាមរបស់ទ្រង់។

ខ្ញុំនឹងប្រញាប់ទៅលើរឿងនេះ នេះគឺជាការដ៏ធំមួយ។

**89. បងប្រុសប្រាណហាំ: តើអ្នកពន្យល់ពីទ្រឹស្តីរបស់អ្នកដែលថាអេវ៉ាបង្កើតកាអ៊ីន  
 នពីអារក្សឬ?**

172 ខ្ញុំមិនដែលនិយាយអញ្ចឹងទេ ខ្ញុំបាននិយាយថាអេវ៉ាបានបង្កើតកាអ៊ីនពីសត្វ  
 ពស់។

នៅក្នុងលោកុប្បត្តិ ៤:១ ខទី១ ចែងយ៉ាងច្បាស់ថា “អ័ដាមបានស្គាល់ប្រពន្ធ  
 របស់គាត់អេវ៉ា នាងមានគភ៌ ហើយសម្រាលកាអ៊ីន ហើយនិយាយថា ‘ខ្ញុំបាន  
 ទទួលបុរសម្នាក់ពីព្រះ។’”

ហ្នឹងហើយ! ជីវិតទាំងអស់ត្រូវតែមកពីព្រះ។ ចនឌីលីងហ្នឹងមកពីព្រះ។ អាដុល  
 ហ៊ីត្រែមកពីព្រះ។ រាល់...ចច—ចច វាយហៀល មកពីព្រះ ហើយបុប្ផីងហ្នឹងសុសក៏  
 ដូចគ្នាដែរ។ មនុស្សគ្រប់រូបមកពីព្រះ។

173 ប៉ុន្តែអ្វីដែលខ្ញុំបាននិយាយគឺបែបនេះ៖ ហើយខ្ញុំចង់ឱ្យនរណាម្នាក់គ្រាន់តែ  
 ហែកវាចុះ។ ឃើញទេ? ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថាទ្រង់នឹងដាក់ (នៅក្នុងលោកុប្បត្តិ

៣:៨)។ ខ្ញុំ...នេះ...នៅពេលដែលសំណួរត្រូវបានសួរនៅពេលដែលអេវ៉ាបានទៅ—មានអ្វីមួយបានកើតឡើងចំពោះនាង នាងបានជួបសត្វពស់... ឥឡូវនេះ ពស់មិនមែនជាពស់ដូចឥឡូវទេ។ វាជាសត្វតិច្ឆាន ជាសត្វដែលស្លូតបូតបំផុតនៃអ្វីៗទាំងអស់នៅក្នុងទីវាល។ មិនមានអ្វីសោះ...

174 សព្វថ្ងៃនេះ វិទ្យាសាស្ត្រកំពុងស្វែងរកក្លឹងរបស់សត្វមួយចំនួនដែលភ្ជាប់កៀកមនុស្ស និងស្វាជាមួយគ្នា។ ជិតបំផុតដែលពួកគេមានគឺសត្វស្វា។ ពួកគេមិនអាចរកក្លឹងបានទេ។ ពួកគេនឹងមិនដែលរកបានទេ ព្រោះវាជាសត្វពស់។ វាជាការបើកសម្តែងរបស់ព្រះ។

175 ចាំមើល! សត្វពស់គឺ—ដូចជាបុរសបុរេប្រវត្តិ អ្វីមួយដែលនៅក្បែរព្រះ—ឬនៅស្រដៀងដូចបុរស។ ហើយនោះជារឿងតែមួយគត់។ ប្រសិនបើសត្វផ្សេងទៀតនឹងកើតឡើង—សាតាំងនឹងចូលមកលើពួកវា ពូជនោះនឹងមិនបានលាយខ្សែនឹងស្រ្តីនោះទេ។ អ្នកមិនអាចលាយពូជមនុស្សជាមួយនឹងពូជសត្វប្រភេទណាមួយបានទេ។ វានឹងមិនដំណើរការទេ។ ប៉ុន្តែសត្វដែលនឹងលាយគ្រាប់ពូជនេះគឺពេញលេញ—វាផុតពូជ។ ព្រះបានប្រែក្លាយគាត់ទៅជាពស់។ ប៉ុន្តែចាំថាពេល...

បានចែងថា “ហេតុអ្វីបានជាអ្នកពូន? ហេតុអ្វីបានជាអ្នកគ្របខ្លួនដោយស្លឹកល្ងា?”

បន្ទាប់មកពួកគេចាប់ផ្តើមចំណាយប្រាក់ដូចកងទ័ព។ “មែនហើយ” អ័ដាមបាននិយាយថា “ស្រ្តីដែលព្រះអង្គប្រទានឲ្យទូលបង្គំបានល្បួងទូលបង្គំឲ្យទទួលយកផ្លែឈើ។”

176 ហើយស្រ្តីនោះបាននិយាយថា “សត្វពស់បានបញ្ឆោតខ្ញុំ។” ឥឡូវនេះ តើការបញ្ឆោតមានន័យដូចម្តេច? “នាង—គាត់បានបញ្ឆោតខ្ញុំ។”

177 ហើយព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូលថា “យើងនឹងដាក់សេចក្តីខ្មាំងសត្រូវរវាងពូជអ្នក និងពូជពស់។” ពូជ! ពស់មានពូជតាមន័យត្រង់ ហើយវាមកតាមការអ៊ីន។ តាមរយៈការអ៊ីនបានកើតមកជាមនុស្សឆ្លាតដែលមានការអប់រំទាំងអស់ចុះទៅគ្រាទឹកជំនន់មុនទឹកជំនន់។ ហើយបន្ទាប់មកអេបិលដែលត្រូវគេសម្លាប់ ហើយសេតត្រូវបានលើកឡើងជំនួសគាត់ដើម្បីតំណាងឲ្យការសុគត ការបញ្ចុះសព និងការរស់ឡើងវិញរបស់ព្រះយេស៊ូវ។ ហើយកើតមកពីគាត់មកមានមនុស្សដែលមានចិត្តរាបទាប អ្នកគង្វាលចៀមជាដើម ប៉ុន្តែជាមនុស្សដែលកោតខ្លាចព្រះ។ ហើយ

ព្រះយេស៊ូវបានមានបន្ទូលថា កូនចៅក្នុងលោកនេះមានប្រាជ្ញា ឆ្លាតជាងកូនៗ នៃព្រះរាជាណាចក្រទៅទៀត។ ត្រូវហើយ!

178 យើងមិនអាចប្រៀបធៀបជាមួយពួកគេបានទេ។ កុំព្យាយាមធ្វើខ្លួនឱ្យដូចគេ។ បន្ទាបខ្លួននៅចំពោះព្រះ។ កុំប្រាថ្នាចង់ក្លាយជាមនុស្សឆ្លាត។ គ្រាន់តែចង់ស្គាល់ ព្រះយេស៊ូវ ហើយទុកវាឱ្យនៅតែវា ដ្បិតមានពូជពស់សព្វថ្ងៃនេះ។ ហើយមនុស្ស ត្រូវបានលើកតម្កើងដោយសារតែអ្នកវិទ្យាសាស្ត្រ និងអ្នកឆ្លាត ហើយមានការអប់រំ និងអ្នកប្រាជ្ញដ៏អស្ចារ្យជាកម្មសិទ្ធិរបស់ក្រុមជំនុំរបស់ពួកគេ។ ខ្ញុំចង់បានបុរសម្នាក់ ដែលពិតជាស្គាល់ព្រះ ប្រសិនបើគាត់មិនស្គាល់ អេប៊ីស៊ីបេគាត់ជាកម្មសិទ្ធិរបស់ ក្រុមជំនុំរបស់ខ្ញុំ (ត្រូវ!) ដរាបណាគាត់ជាពូជរបស់ព្រះគ្រីស្ទ។

179 ពូជស្រ្តី ពូជស្រ្តីដែលជាព្រះគ្រីស្ទ។ ម៉ាកបានបង្កើតព្រះគ្រីស្ទ។ ហើយពូជ ពស់ដែលកាអ៊ីនចុះមកយូដាសអ៊ីស្តារីយ៉ុត។ មានទាំងព្រះយេស៊ូវ និងយូដាស ចាប់កំណើតនៅទីនោះ គឺព្រះនិងអារក្ស។ នៅលើឈើឆ្កាងកាលវាមានមនុស្ស បួននាក់បានស្លាប់។ មានចោរម្នាក់នៅសងខាងព្រះយេស៊ូវ ហើយយូដាសបាន ចងករនៅលើដើមស្រល់ ដែលជាឈើឆ្កាង: “អ្នកណាដែលព្យួរកលើដើមឈើនោះ ត្រូវបណ្តាសា។”

មានចោរម្នាក់បាននិយាយថា “ប្រសិនបើទ្រង់ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ ចូរ ទម្លាក់ពួកយើងចុះ។”

180 ម្នាក់ទៀតនិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់អើយ យើងធ្វើទង្វើដែលសាកសមនឹង ទទួលទណ្ឌកម្ម ប៉ុន្តែព្រះអង្គមិនបានធ្វើអ្វីសោះ។ ចូរនឹកចាំពីទូលបង្គំ នៅពេល ព្រះអង្គយាងចូលមកក្នុងព្រះរាជ្យរបស់ព្រះអង្គ។”

ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “ថ្ងៃនេះ អ្នកនឹងនៅជាមួយខ្ញុំក្នុងឋានសួគ៌។”

181 មាន—ព្រះយេស៊ូវ ជាគ្រូអធិប្បាយដ៏ណែនាំ ផ្សាយនៅលើឈើឆ្កាង។ មាន សាតាំងត្រឡប់ទៅឋាននរកវិញ ដោយយកពូជពស់ជាអ្នកមិនជឿ។ មានព្រះនឹង ត្រឡប់ទៅស្ថានសួគ៌យកមនុស្សមានបាបដែលប្រែចិត្តមកជាមួយទ្រង់ ជាពូជ ស្រ្តី។ ប្រាកដណាស់!

182 វាមិនមែនជាពូជរបស់អារក្សទេ។ វាជាពូជរបស់សត្វពស់។ សត្វពស់មាន គ្រាប់ពូជមួយ។ ព្រះគម្ពីរបានចែងថា វាមានគ្រាប់ពូជមួយ។ ហើយវានៅតែមាន រហូតដល់សព្វថ្ងៃនេះ គឺពូជពស់។ ច្រើនណាស់...



ឥឡូវនេះ អ្នកអាចសួរខ្ញុំនូវសំណួរមួយទៀតអំពីរឿងនោះ។ ប្រសិនបើយើង គ្រាន់តែមានពេលវេលា ខ្ញុំមានពាក្យទាំងអស់សម្រាប់អ្នកហើយ...

**90. តើអ្នកនឹងពន្យល់ពីអត្ថន័យរបស់វាដោយរបៀបណា? “គ្មានបាបទេ” នៅក្នុង យ៉ូហានទី១ ៥:១៨?**

ខ្ញុំអើយ យើងនិយាយត្រូវ ខ្ញុំជឿនៅទីនេះ។ ប្រហែលជាវា...យល់ហើយ តៅ ត្រង់ទៅក្នុងវា។ ប្រហែលជាព្រះអម្ចាស់ចង់ឱ្យខ្ញុំអានវា។ មែនហើយ យ៉ូហាន ទីមួយ

*យើងដឹងថា អ្នកណាដែលកើតពីព្រះមក នោះមិនចេះធ្វើបាបទេ ...*

183 ប្រាកដជាមិនចេះ! ខ្ញុំទើបតែឆ្លងកាត់រឿងនោះ។ គាត់មិនអាចធ្វើបាបបានទេ គាត់កើតមកពីព្រះ។ “គ្មានបាបទេ” គាត់មិនអាចធ្វើបាបបានទេ គ្រាប់ពូជនៅតែ មាននៅក្នុងគាត់។ បទគម្ពីរមួយទៀតដែលអ្នកអាចយោងនៅទីនេះគឺ រ៉ូម ៤:៨ ៤ និង ៥:៨ ដែលជាកន្លែងដែលព្រះ...ដាវីឌបាននិយាយជាច្រើនឆ្នាំមុន ហើយបាន និយាយថា “មានពរហើយ អ្នកណាដែលព្រះជាម្ចាស់មិនដាក់ទោសបាប។” ឃើញ ទេ? ហើយពិតណាស់គាត់មិនធ្វើបាបទេ។

ឥឡូវនេះ យើងមានមួយបន្ថែមទៀត ហើយនោះហើយជាអ្វីទាំងអស់។

**91. ម៉ាថ... (តោះមើល) បងប្រុសប៊ីល តើអ្វីជាភាពខុសគ្នារវាងអំពើ សហាយស្មន់ និងការជិតក្បត់ ម៉ាថាយ ១៩:៩?**

184 ព្រះយេស៊ូវបានមានបន្ទូលនៅក្នុង ម៉ាថាយ ១៩:៩ “អ្នកណាដែលលែងប្រពន្ធ មិនមែនដោយព្រោះនាងនោះជិត ហើយទៅយកប្រពន្ធមួយទៀត អ្នកនោះ ឈ្មោះថាប្រព្រឹត្តសេចក្តីកំផិតហើយ ឯអ្នកណាដែលយកប្រពន្ធ ជាស្រីដែលប្តី ដើមលែង នោះក៏ប្រព្រឹត្តសេចក្តីកំផិតដែរ។” ភាពខុសគ្នារវាងអំពើសហាយស្មន់ និងការជិតក្បត់ ពាក្យនេះអាចត្រូវបានអនុវត្តតាមវិធីណាមួយ។ ប៉ុន្តែដើម្បីបញ្ជាក់ ឱ្យច្បាស់ពីអ្វីដែលគាត់កំពុងនិយាយនៅទីនោះនោះ—ស្ត្រីដែលមិនទាន់រៀបការ មិនអាចជិតក្បត់ ព្រោះនាងគ្មានប្តីនឹងជិតក្បត់។ វាជាភាពមិនស្អាតសម្រាប់នាង។ នាងត្រូវសារភាពរឿងនោះជាមួយប្តីមុនពេលរៀបការប្រសិនបើនាងធ្វើបែបនោះ។ បើមិនប្រាប់ហើយប្តីគាត់ដឹងពេលក្រោយ គាត់មានសិទ្ធិលែងនាងចេញ ព្រោះ នាងបានស្អប់មិនពិត។ ដ្បិតព្រះគម្ពីរបានចែងថា “សូមសុខសប្បាយ...” ឬពិធី

សាសនាបានចែង។ “ចូរអ្នកស្គាល់ច្បាស់ (ខ្ញុំមានវានៅក្នុងរបស់ខ្ញុំ) ប្រសិនបើគូស្វាមីភរិយាណាមួយត្រូវបានចូលរួមក្រៅពីព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអនុញ្ញាត អាពាហ៍ពិពាហ៍របស់ពួកគេមិនស្របច្បាប់ទេ។ ខ្ញុំនឹងទាមទារ ហើយនឹងគិតថ្លៃអ្នកទាំងពីរដូចដែលអ្នកប្រាកដជានឹងឆ្លើយនៅថ្ងៃជំនុំជំរះ នៅពេលដែលអាថ៌កំបាំងនៃដួងចិត្តទាំងអស់នឹងត្រូវបានបង្ហាញ ប្រសិនបើអ្នកទាំងពីរដឹងពីឧបសគ្គណាមួយ ហេតុអ្វីបានជាអ្នកមិនគួរចូលរួមជាមួយគ្នាដោយស្របច្បាប់ តើអ្នកសារភាពវាឥឡូវនេះទេ?” អ្នកនៅទីនោះ។ ឃើញទេ?

185 ដូច្នោះ ការសហាយស្មន់គឺជាអ្វីដែលមនុស្សស្រី ពេលនាងរស់នៅមិនស្អាតនោះជាការសហាយស្មន់ ព្រោះនាងគ្មានប្តី។ ប៉ុន្តែពេលនាងរៀបការហើយ ពេលនាងរស់នៅបែបនោះ នាងប្រព្រឹត្តអំពើផិតក្បត់ប្តី។

186 ស្រ្តីម្នាក់មកកាលពីមិនយូរប៉ុន្មានទេបាននិយាយថា “អូ ខ្ញុំបានសារភាពរឿងទាំងអស់នោះ។” នាងភ័យពេក ក៏មានចិត្តខ្លាំងនិយាយថា “ខ្ញុំបានសារភាពរឿងទាំងអស់នោះចំពោះព្រះ។”

187 ខ្ញុំបាននិយាយថា “អ្នកត្រូវតែសារភាពវាទៅប្តីរបស់អ្នក។ វាមិនមែនជាព្រះទេដែលអ្នកបានផិតក្បត់ប្រឆាំងនឹងទ្រង់ វាជាប្តីរបស់អ្នក។” ត្រូវហើយ។

188 ហើយប្រសិនបើបុរសរៀបការជាមួយស្រ្តី ហើយនាងបានរស់នៅមិនបរិសុទ្ធមុននឹងនាងរៀបការជាមួយ រួចនាងមករកគាត់ ប្រសិនបើពួកគេបានរៀបការជាយូរមកហើយនោះ នាងមករកគាត់ ហើយនិយាយថា “សូស្តី ខ្ញុំចង់ប្រាប់អ្នករឿងមួយ។ ខ្ញុំរត់ចេញជាមួយអ្នកផ្សេងមិនដែលប្រាប់អ្នកទេ” ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា គាត់មានសិទ្ធិលែងនាងចេញ ហើយរៀបការជាមួយអ្នកផ្សេង ដោយសារតែពួកគេមិនបានរៀបការតាំងពីដើមឡើយ ព្រោះនាងនិយាយមិនពិត—ការកុហកប្រឆាំងនឹងគាត់។

ឥឡូវនេះ មានរឿងមួយទៀតនៅទីនេះ...សូមអរគុណ។

**92. សូមពន្យល់យ៉ូហានទី១ ៥:១៦។**

យ៉ូហានទីមួយ ជំពូក៥ យើងចូលក្នុងវានៅទីនេះ។

*បើអ្នកណាឃើញបងប្អូនកំពុងតែធ្វើបាប គឺជាបាបដែលមិនមានទោសដល់ស្លាប់ទេ នោះត្រូវសូមចុះ ទ្រង់នឹងប្រទានជីវិតមកដល់*

អស់អ្នកធ្វើបាប ដែលមិនមែនមានទោសដល់ស្លាប់នោះជាពិត។ តែ មានបាបម្យ៉ាងដែលមានទោសដល់ស្លាប់វិញ ឯបាបនោះខ្ញុំមិនថា ឲ្យ សូមអង្វរឲ្យទេ។

189 ត្រូវហើយ។ យើងទៅ...តោះយកមកវិញឲ្យបានឆាប់ជាលើកចុងក្រោយ។ ចូរយើងងាកទៅរកម៉ាកុស ហើយនេះគ្រាន់តែពន្យល់វាឱ្យច្បាស់ថា អំពើបាប រហូតដល់ស្លាប់គឺជាអ្វី។ មានអំពើបាបរហូតដល់ស្លាប់ ហើយអ្នកមិនទាំង អធិស្ឋានសុំអង្វរពីអំពើបាបនោះទេ។ តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹងថា មានអំពើបាបរហូតដល់ស្លាប់។ អ្នកមិនសូម្បីតែអធិស្ឋានសុំសម្រាប់វា។ ចូលទៅ ម៉ាកុស ជំពូកទី៣ របស់ម៉ាកុស។ ហើយបន្ទាប់ពីយើងរកឃើញជំពូកទី៣ នៃ ម៉ាកុស នោះយើងនឹងមានបទគម្ពីរមួយនេះយ៉ាងឆាប់រហ័ស មុននឹងបិទ។ តោះ ទៅ៣និង២២។

ឯពួកអាចារ្យ ដែលចុះមកពីក្រុងយេរូសាឡឹម គេនិយាយឡើងថា អ្នកនោះមានអារក្សបេលសេប៊ូលចូល...(ពួកគេបានឃើញទ្រង់យល់ ពីគំនិតរបស់ប្រជាជន។) ...អ្នកនោះមានអារក្សបេលសេប៊ូលចូល វា ដេញអារក្ស ដោយអាងមេអារក្សទេ។

តែទ្រង់ហៅគេមកមានព្រះបន្ទូល—ជាពាក្យប្រៀបប្រដូចថា ធ្វើ ដូចម្តេចឲ្យអារក្សសាតាំងបានដេញអារក្សសាតាំងដូច្នោះ?... (ឥឡូវនេះ បើអារក្សអាចព្យាបាលបាន តើវាធ្វើដូចម្តេច?...ធ្វើដូចម្តេចឲ្យអារក្ស សាតាំងបានដេញអារក្សសាតាំងដូច្នោះ?)

...បើនគរណាបែកទាស់ទែងគ្នាឯងហើយ នគរនោះពុំអាចនឹងនៅ ស្ថិតស្ថេរបានឡើយ។

ឬបើផ្ទះណាបែកទាស់ទែងគ្នាឯង ផ្ទះនោះក៏មិនអាចនឹងនៅស្ថិតស្ថេរ បានដែរ។

ឯបើខ្ញុំ...អារក្សសាតាំង បើកើតបះបោរបែកទាស់គ្នាវា នោះវាពុំអាច នឹងនៅស្ថិតស្ថេរបានទេ វាត្រូវវិនាសទៅហើយ។

គ្មានអ្នកណាអាចនឹងចូលទៅក្នុងផ្ទះរបស់មនុស្សខ្លាំងពូកែ ហើយ ប្លន់យករបស់ទ្រព្យគេបានទេ លុះត្រាតែបានចងអ្នក—នោះជាមុនសិន ទើបនឹងប្លន់យកបាន។

តើគាត់អាចចេញទៅទីនោះដោយរបៀបណា ក្នុងចិត្តពួកគេ ហើយស្វែងរក អ្វី...(សូមមើល?) លើកតែវាមកពីព្រះ?

ខ្ញុំប្រាប់អ្នករាល់គ្នាជាប្រាកដថា គ្រប់ទាំងអំពើបាបនឹងបាន អត់ទោស...ដល់ពួកកូនមនុស្ស ហើយអស់...ទាំង—ពាក្យដែលគេ ពោលប្រមាថ—ដែរ:

តែអ្នកណាដែលពោលពាក្យប្រមាថដល់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ នោះមិនដែលបានអត់ទោសឲ្យឡើយ អ្នកនោះឯងនឹងត្រូវទោស នៅ អស់កល្បជានិច្ចវិញ: (នោះគឺជាការបែកចេញ!)

ដោយព្រោះ...(ហេតុអ្វីបានជាទ្រង់មានបន្ទូលដូច្នោះ?)...នោះដោយ ព្រោះគេថា ទ្រង់មានអារក្សអសោចចូល។

190 ការហៅព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ ដែលធ្វើការអស្ចារ្យទាំងនេះនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ ពួកគេបាននិយាយថាវាគឺជាវិញ្ញាណរបស់អារក្សដែលធ្វើដូច្នោះ។ ព្រះយេស៊ូវបាន មានបន្ទូលថា វាគឺជាអំពើបាបដែលមិនអាចអត់ទោសបាន។ ហើយប្រសិនបើអ្នក ឃើញបុរស...អធិស្ឋាន—កុំអធិស្ឋានឲ្យគាត់ បើគាត់សើចចំអកនឹងព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ ហើយនិយាយប្រឆាំងនឹងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ អ្នកត្រូវបានហាមឃាត់មិន ឱ្យសូម្បីតែអធិស្ឋានសម្រាប់មនុស្សបែបនេះ។ តើអ្នកយល់ទេ? ដ្បិតមានអំពើបាប រហូតដល់ស្លាប់។ មានអំពើបាបតែមួយ។ ព្រះយេស៊ូវបានមានបន្ទូលថា អំពើបាប គ្រប់បែបយ៉ាងនឹងត្រូវបានលើកលែងទោសដល់កូនមនុស្ស ប៉ុន្តែការប្រមាថ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនឹងមិនត្រូវបានលើកលែងទោសឡើយ។

191 ឥឡូវនេះមនុស្សនិយាយថា “ការប្រមាថព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ...” តើអ្វីជា ការប្រមាថ? មានន័យថា “និយាយចំអក សើចចំអក ប្រមាថ។” ត្រូវហើយ!

192 តើពួកគេបានប្រមាថទ្រង់យ៉ាងណា? ប្រាប់ថាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដែល គង់នៅក្នុងទ្រង់ ធ្វើឲ្យទ្រង់ធ្វើកិច្ចការ ហើយធ្វើនូវអ្វីដែលទ្រង់កំពុងធ្វើ ពួកគេថា “ទ្រង់បានគ្រប់គ្រងដោយបេលសេប៊ូល ដែលជាអារក្ស។ ហើយនោះគឺជាអារក្ស ដែលជាគ្រូទាយនៅក្នុងទ្រង់ ដែលធ្វើឲ្យទ្រង់ធ្វើកិច្ចការទាំងនោះ។ ដោយឃើញ អាថ៌កំបាំងក្នុងចិត្តប្រជាជន ហើយប្រាប់ភីលីពថា ទ្រង់បានដឹងពីកន្លែងដែល គាត់នៅមុនគាត់មកប្រជុំ ហើយដេញអារក្សចេញ ហើយធ្វើកិច្ចការទាំងនោះនៅ ទីនោះ ទ្រង់ធ្វើដោយសារបេលសេប៊ូល ហើយទ្រង់គឺជាអារក្ស។” ហើយព្រះយេស៊ូវ

បានមានបន្ទូលថា អំពើបាបនឹងមិនត្រូវបានលើកលែងទោសឡើយ ដូច្នោះនោះ គឺជាអំពើបាបដែលមិនអាចលើកលែងទោសបានដែលមិនត្រូវបានអធិស្ឋាន ឲ្យសោះ។ វាមិនអាចត្រូវបានលើកលែងទោសទេ។ បុរសនិងស្ត្រីដែលធ្វើដូច្នោះ បានដៅចំណាំជារៀងរហូតពីវត្តមានរបស់ព្រះជារៀងរហូត និងជារៀងរហូត គ្មាន ការអភ័យទោសឡើយ។

តើអ្នកស្រឡាញ់ទ្រង់ទេ?

ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់ ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់  
ដោយព្រោះទ្រង់ស្រឡាញ់ខ្ញុំមុន  
ហើយបានទិញសេចក្តីសង្គ្រោះខ្ញុំ  
នៅលើដើមកាល់រ៉ាវី។

193 ស្តាប់ អ្នកពិតជាលេងបានពិរោះណាស់ ហើយឧប្បករទាំងនេះមានសភាព ទ្រុឌទ្រោម ហើយវាជាយូរមកហើយ។ ឥឡូវនេះ អ្នកបានអង្គុយនៅក្នុងក្រុមជំនុំ នេះតាំងពីប្រាំពីរសាមសិប ប្រាំបីសាមសិប ប្រាំបួនសាមសិប ពីរម៉ោងកន្លះ ស្ថិតនៅក្នុងព្រះវិហារដ៏ក្តៅនេះ។ អ្នកមិនបានធ្វើវាគ្រាន់តែអង្គុយនៅទីនោះទេ។ ហើយខ្ញុំគិតថាកោសិបប្រាំបីកោសិបប្រាំបួនភាគរយនៃក្រុមជំនុំបានអង្គុយជាប់ នៅកៅអីរបស់ពួកគេតាំងពីពេលនោះមក។ ខ្ញុំចង់និយាយបែបនេះ៖ ជេហ្វឺសាន់ វិល ខ្ញុំមានអារម្មណ៍បែបនេះថា វាបានធ្វើបាបជាច្រើន វាជាថ្ងៃនៃព្រះគុណ។ ខ្ញុំ ជឿថា បែបនោះ។ ខ្ញុំជឿថាសហរដ្ឋអាមេរិកទាំងមូលមានបាប ប៉ុន្តែខ្ញុំមានមិត្តភក្តិ ស្មោះស្ម័គ្របំផុតមួយចំនួនដែលមាននៅលើពិភពលោកនៅទីនេះនៅជេហ្វឺសាន់ វិល។ ខ្ញុំមានមនុស្សដែលស្តាប់ជួសខ្ញុំនៅទីនេះ។

194 ឥឡូវនេះ យប់ដ៏ក្តៅបែបនេះ មនុស្សប្លែកមុខដែលនៅក្នុងខ្លោងទ្វាររបស់យើង ប្រាប់ខ្ញុំពីកន្លែងដែលមនុស្សម្នាក់នឹងអង្គុយដើម្បីស្តាប់មនុស្សម្នាក់ ប្រហែលជា និយាយនៅលើបទគម្ពីរដែលពួកគេមិនទាំងជឿតាមរបៀបដែលខ្ញុំបានពន្យល់ ផង ប៉ុន្តែពួកគេគោរពនិងកោតខ្លាចព្រះល្មមនឹងអង្គុយចុះ ហើយស្តាប់វា។ សូម ឱ្យអ្នកមានអាយុវែង នៅពេលដែលផ្កាយបានប្រែទៅជាធ្នូលី សូមឱ្យអ្នករស់នៅ ជាមួយព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ។ សូមព្រះប្រទាននូវអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលអ្នកត្រូវការ។ សូម ទ្រង់ប្រទានឱ្យអ្នកនូវបំណងប្រាថ្នានៃដួងចិត្តរបស់អ្នក។ ប្រសិនបើអ្នកជឿថាខ្ញុំ ជាអ្នកបំផ្លិចបំផ្លាញទ្រង់ ហើយជឿថាការអធិស្ឋានរបស់ខ្ញុំនឹងជួយអ្នក សូមឱ្យព្រះ

នៃស្ថានសួគ៌ ដែលបានប្រោសព្រះរាជបុត្រារបស់ទ្រង់ គឺព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ឲ្យធ្វើជាអ្នកលើកបាបរបស់យើងចោលចេញ ឲ្យសុគតជំនួសយើង សូមព្រះអង្គដ៏មានបុទ្ធានុភាព ព្រះអង្គដែលមានសព្វគ្រប់ គង់នៅអគារនេះឥឡូវនេះ សូមទ្រង់ប្រទានឱ្យអ្នកនូវបំណងប្រាថ្នានៃដួងចិត្តរបស់អ្នក គឺជាការអធិស្ឋានដ៏ស្មោះរបស់ខ្ញុំសម្រាប់អ្នករាល់គ្នាម្នាក់ៗ។ ហើយនៅក្នុងស្រុកមួយដែលព្រះអាទិត្យនឹងមិនភ្លឺមកលើអ្នកម្តងទៀតដើម្បីកំឡោះអ្នក ជាកន្លែងដែលខ្យល់ក្តៅនឹងមិនដែលបក់មក ខ្ញុំសង្ឃឹមថានឹងមានរាប់លានឆ្នាំដើម្បីអង្គុយជាមួយនឹងអ្នករាល់គ្នាក្នុងព្រះរាជាណាចក្រនៃព្រះ ហើយនិយាយអំពីរឿងដ៏អស់កល្បនៃព្រះគ្រីស្ទ និងរឿងនានាអំពីរបៀបដែលយើងបានរៀបចំជាមួយគ្នា ។ ខ្ញុំមានន័យថាជាមួយអ្វីដែលនៅក្នុងខ្ញុំ អស់ពីចិត្តរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំអធិស្ឋានថាព្រះជាម្ចាស់នឹងប្រទានឱ្យ អ្នកម្នាក់ៗ។

195 សូមឲ្យព្រះគុណទ្រង់គង់នៅជាមួយអ្នក។ សូមទ្រង់ប្រោសអ្នកពីជំងឺរបស់អ្នក។ សូមទ្រង់ប្រទានបុណ្យជ្រមុជទឹកដល់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ហើយខ្ញុំនិយាយនេះឥឡូវនេះដោយមិនមានភាពស្រពិចស្រពិលឡើយ...បើខ្ញុំធ្វើខុសដោយអ្វីដែលខ្ញុំនិយាយ អំពីពូជពស់ ការជ្រមុជក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ ដែលរឿងទាំងនោះ...

196 ឥឡូវនេះមាននរណាម្នាក់និយាយថា “បងប្រុសប្រាណាហាំគឺជាពួកវ៉ែនណេស”។ អត់ទេ បាទ ខ្ញុំមិនមែនជាពួកខាងវ៉ែនណេសទេ។ ខ្ញុំមិនជឿថាព្រះយេស៊ូវអាចជាបិតារបស់ទ្រង់ផ្ទាល់ទេ។ ខ្ញុំជឿថាព្រះយេស៊ូវមានព្រះវរបិតា ហើយនោះគឺជាព្រះ។ ប៉ុន្តែ ព្រះទ្រង់គង់នៅ ហើយគង់នៅក្នុងរូបកាយនេះហៅថាព្រះយេស៊ូវ ហើយទ្រង់ជាអម៉ាញ៉ូអែល ជាព្រះដែលគង់នៅជាមួយនឹងយើង។ ហើយគ្មានព្រះណាទៀតក្រៅពីព្រះនេះទេ។ ទ្រង់ជាព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ និងព្រះនាមនៃព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ៖ ព្រះវរបិតា ព្រះអម្ចាស់ ព្រះបុត្រាគឺ ព្រះយេស៊ូវ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ឡូហ្គោស ជាព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ។ ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ៖ ព្រះអម្ចាស់ យេស៊ូវគ្រីស្ទ នោះគឺជាទ្រង់។ ហើយនៅក្នុងទ្រង់គឺភាពពេញលេញរបស់ព្រះនៃរូបកាយ។

197 ហើយខ្ញុំជឿដោយគ្មានស្រមោលនៃការសង្ស័យ ស្រឡាញ់អ្នក ហើយមិនថាអ្នកនៅតែទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា

ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទេ ប្រោះ ចាក់ អ្វីក៏ដោយដែលអ្នកចង់បាន ខ្ញុំអធិស្ឋាន ទៅព្រះដោយព្រលឹងនិងរូបកាយទាំងមូលរបស់ខ្ញុំថាអ្នកនិងខ្ញុំនឹងជួប នៅក្នុង ព្រះរាជាណាចក្ររបស់ព្រះ ហើយតាមព្រះហឫទ័យព្រះ ហើយបើខ្ញុំខុស នោះ នឹងមើលរំលងខ្ញុំ បើអ្នកខុសនឹងមើលរំលងទោសរបស់អ្នក។ ប៉ុន្តែនៅក្នុង—ដោយ ការជឿជាក់របស់ខ្ញុំផ្ទាល់ចំពោះបទគម្ពីរដើម្បីព្យាយាមធ្វើឲ្យគោលដៅត្រូវបានគេ ចាប់តាំងពីលោកុប្បត្តិទៅវិវរណៈ ខ្ញុំបង្គាប់អ្នកឲ្យទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកម្តងទៀត ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ប្រសិនបើអ្នកមិនបានធ្វើវាទេ។

198 ហើយប្រសិនបើអ្នកមិនបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទេ ហើយជីវិតរបស់ អ្នកមិនមានភាពផ្អែមល្អែមឡើយ ទោះបីអ្នកនិយាយភាសាដទៃក៏ដោយ ទោះ បើអ្នកបានស្រែក ទោះបីអ្នកបានលោតឡើងចុះ ប្រសិនបើអ្នកបានដាក់ដៃលើ អ្នកដទៃ ហើយពួកគេបានជាសះស្បើយ ប្រសិនបើអ្នកបានធ្វើការអស្ចារ្យ និងទី សំគាល់គ្រប់ប្រភេទ ប្រសិនបើអ្នកមិនបានទទួលផលនៃព្រះវិញ្ញាណនៃសេចក្តី ស្រឡាញ់ អំណរ មេត្រីភាព សុភាព សប្បុរស ស្មោះត្រង់ ស្ងួតបូត អត់ធ្មត់ ជំនឿ និងអ្វីៗទាំងអស់នេះនៅក្នុងអ្នក បន្ទាប់មក ខ្ញុំបង្គាប់អ្នក ហើយដាក់កំហិតអ្នកក្នុង ព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទកុំឲ្យឈប់អធិស្ឋានរហូតដល់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយាង មកសណ្ឋិតលើអ្នក! មិនថាអ្នកបាននិយាយភាសាច្រើនប៉ុណ្ណា អ្នកបានស្រែក ប៉ុណ្ណា អ្នកបានក្លាយជាសមាជិកក្រុមជំនុំយូរប៉ុណ្ណា ប្រសិនបើអ្នកបាននៅទីនេះ អ្វី ដែលអ្នកបានធ្វើ នឹងមិនមានអ្វីពាក់ព័ន្ធជាមួយវារហូតដល់ព្រះគ្រីស្ទ ព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ ជំនួសកន្លែងរបស់ទ្រង់នៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នក ហើយអ្នកបានស្លាប់ចំពោះអ្វី ៗនៃផែនដីនេះ ហើយរស់នៅជាថ្មីចំពោះព្រះគ្រីស្ទ។

199 ព្រះប្រទានពរអ្នកគឺជាការអធិស្ឋានរបស់ខ្ញុំ។ សូមឲ្យយើងក្រោកឈរឡើង ឥឡូវនេះ។ អូ នេះគឺជាក្រុមជំនុំដ៏ល្អមួយ។ អ្នកធ្វើបានល្អណាស់ ខ្ញុំមិនចង់ទុក អោយអ្នកឈររំបែបនេះទេ។

ប្រុងប្រុសម្នាក់និយាយទៅកាន់បងប្រុស ប្រាណហាំ—អេដ។ លីតថល អី ឌីត នៅខាងក្រោយនោះមានថ្ងៃខួបកំណើត។ អេឌីត តើខ្ញុំអាចរាប់... ខ្ញុំនឹងឱ្យបង ប្រុសនេវិលដាក់របស់ទាំងនេះសម្រាប់អ្នក។ (គ្រាន់តែមកទីនេះ។) យើងនឹងដឹង ថាក្មេងស្រីតូចម្នាក់នេះអាយុប៉ុន្មាន។ ប្រុងប្រុស នេវិលនិយាយថា “សាមសិប ប្រាំបី។” អាយុសាមសិបប្រាំបីឆ្នាំ។ ព្រះប្រទានពរអ្នក។ ដាវីឌ ផ្តល់ឱ្យយើង... ខ្ញុំ

មានន័យថាថេតឌី ផ្តល់ឱ្យយើងនូវបទភ្លេងមួយបទ *បទវិកាយថ្ងៃខួបកំណើត* និង  
អីទេ ប្រសិនបើអ្នកអាច។

វិកាយថ្ងៃកំណើត  
វិកាយថ្ងៃកំណើត  
វិកាយថ្ងៃកំណើតប្អូនស្រីអ៊ីឌីត  
វិកាយថ្ងៃកំណើត។

ឥឡូវនេះ ក្រុមជំនុំទាំងអស់នេះចូលរួមជាមួយគ្នា *មិនដែលចាស់ទេ។* មក  
ទាំងអស់គ្នាឥឡូវនេះ។

មិនដែលចាស់ មិនដែលចាស់  
នៅលើទឹកដីដែលយើងមិនចាស់  
មិនដែលចាស់ កន្លែងដែលយើងមិនចាស់  
នៅលើទឹកដីដែលយើងមិនចាស់។

ក្នុងភាពផ្អែម...  
យើងនឹងជួបគ្នានៅលើច្រាំងដីស្រស់ស្អាតនោះ  
ក្នុងភាពផ្អែមល្ហែម  
យើងនឹងជួបគ្នានៅឆ្នេរស្រស់ស្អាតនោះ។

អ្នកស្រលាញ់ទ្រង់ទេ? អូ ទ្រង់អស្ចារ្យណាស់។ ល្អណាស់ ចិត្តល្អ។  
មានការអធិស្ឋានថ្វាយទារកទៅព្រះទេ?





**សំណួរ និង ចម្លើយ** KHM59-0628E

(Questions and Answers)

**លំនាំ សណ្តាប់ធ្នាប់និងគោលវិទ្ធិនៃផ្នែកក្រុមជំនុំ**

សារដែលធ្វើឡើងដោយបងប្រុស William Marrion Branham នេះ ត្រូវបានចែកចាយ នៅ ល្ងាច ថ្ងៃអាទិត្យ ទី 28 ខែមិថុនា ឆ្នាំ 1959 នៅ រោងឧបាសថប្រាណហាំ ក្នុង ជេហ្វឺសាន់វិល រដ្ឋ ឥណ្ឌា អាណា សហរដ្ឋ អាមេរិក។ រាល់ការខិតខំត្រូវបានធ្វើឡើងដោយការផ្ទៀងផ្ទាត់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ ជាសារ សម្លេងចេញពីខ្សែអាត់ថត ចម្លង និង បោះពុម្ពដោយរក្សាសិទ្ធិពីភាសាអង់គ្លេស។ ការបក ប្រែជាភាសាខ្មែរនេះ គឺត្រូវបោះពុម្ព និង ចែកចាយដោយ សម្លេងព្រះជាម្ចាស់ដែលបានថតទុក។

KHMER

©2023 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

**VOICE OF GOD RECORDINGS**

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

[www.branham.org](http://www.branham.org)

## ការរក្សាសិទ្ធិ

សៀវភៅនេះត្រូវបានរក្សាសិទ្ធិ។ សៀវភៅនេះអាចថតចម្លង បានជា  
ការប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ដោយសេរី ឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយ  
ដំណឹងល្អអំពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះ មិនអាចលក់ ផលិតជា  
ទ្រង់ទ្រាយធំ យកទៅដាក់ក្នុងវេបសាយ លក់តាមប្រព័ន្ធអេឡិចត្រូនិក  
ត្រូនីក ឬ បកប្រែ ដោយគ្មានការអនុញ្ញាតិពី វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង  
(VOICE OF GOD RECORDINGS®)ឡើយ។

សម្រាប់ទំនាក់ទំនងបន្ថែម និង ឬសម្រាប់តម្រូវការទាក់ទងនឹង  
ឯកសារសូមទំនាក់ទំនង៖

វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង (VOICE OF GOD RECORDINGS)

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

WWW.BRANHAM.ORG